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Γιάννης Αντωνιάδης: «Ο Πρωθυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης Θα επισκεφθεί πολύ σύντομα τον νομό 

Φλώρινας και Θα συζητήσει με όλους τους Θεσμικούς 
εκπροσώπους τα προβλήματα του νομού» σελ.2

Πέτη Πέρκα: Εν μέσω ενεργειακής κρίσης αιφνιδιαστική 
απόφαση του ΥΠΕΝ για τα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας σελ.3 

διακυβεύει την ενεργειακή ασφάλεια της χώρας και
οδηγεί εκατοντάδες 
εργαζόμενους στην 

ανεργία

Γιάννης Στρατάκης:
Απολογισμός σεχ.6 

αναποτελεσματικότητας 

και χαμένων ευκαιριών 

της Περιφερειακής 

Αρχής για τη Φλώρινα!

Ανοίγει με το Καθεστώς 
ενίσχυσης «Μεταποίηση 
- Εφοδιαστική Αλυσίδα» 

ο Νέος Αναπτυξιακός 
Νόμος 4887/2022
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: Το υπέρ γράφημα
| της εβδο μόδας

Η μεγάλη πιαγίδα...

Δ
εν πάει πολύς καιρός από τότε που ο δημοσιογράφος Θανάσης 
Κουκάκης διαπίστωσε ότι κάποιοι παρακολουθούν το τηλέ
φωνό του. 0 δημοσιογράφος ερευνούσε τραπεζικά σκάνδαλα, 
υποθέσεις προσώπων που κατηγορούνταν για ξέπλυμα χρήματος, 
υποθέσεις πλαστών - εικονικών τιμολογίων και μεγάλης φορο

κλοπής για τις οποίες πάγωσε η εισαγγελική δίωξη, υποθέσεις δα
πανών των υπουργείων Μετανάστευσης και Ασύλου, της 
Γενικής Γραμματείας Πολιτικής Προστασίας και των υπουργείων 
Προστασίας του Πολίτη και Δικαιοσύνης που χαρακτηρίστηκαν 
απόρρητες κ.α.
Η δημοσιογραφική έρευνα κατέληξε στο συμπέρασμα ότι το τηλέ
φωνο το παρακολουθούσε η Εθνική Υπηρεσία Πληροφοριών, η 
γνωστή μαε ΕΥΠ! Η υπόθεση πήρε ευρύτερες -και διεθνείς- διαστά
σεις. Αποδοκιμάστηκε από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή! Διεθνείς 
δημοσιογραφικές ενώσεις έστειλαν επιστολή στον πρωθυ
πουργό, σε υπουργούς και στον επικεφαλής της ΕΥΠ!
Δεν θα περίμενε, φυσικά, κανείς να παραδεχτεί δημόσια η κυβέρνηση 
ότι η ΕΥΠ, μια δημόσια υπηρεσία με τόσο βεβαρυμμένο παρελθόν, 
κάνει ακόμα και σήμερα αυτήν τη βρομοδουλειά. Με αυτά και με 
εκείνα την έθαψαν την υπόθεση. Η Εισαγγελία βέβαια διέταξε προ
καταρκτική εξέταση, αλλά και αυτή δεν είχε καλύτερη τύχη. Τρεις 
μήνες έχουν περάσει και δεν ξέρουμε αν ο εισαγγελέας που ερευνά, 
βρήκε κάτι. Το ποάγιια όμωε αρχίζει να σοβαρεύει μετά την κο- 
ταννελία του προέδρου του ΠΑΕΟΚ - ΚΙΝΑΛ Νίκου 
Ανδοουλάκη. ότι έγινε απόπειρα παγίδευσηε του τηλεφώνου
του! Μάλιστα, η υέθοδοε (λογισμικό) που χρησιμοποιήθηκε, το
περιβόητο ΡτοάΒίοί·. είναι η ίδια που χρησιμοποιήθηκε και στην
παρακολούθηση του δημοσιογράφου Θανάση Κουκάκη.
0 κυβερνητικός εκπρόσωπος βγήκε και έκανε μια τυπική δήλωση, ότι 
«η μηνυτήρια αναφορά του κ. Ανδρουλάκη πρέπει να διερευνη- 
θεί άμεσα από την ελληνική δικαιοσύνη». Ωραία , αλλά αν η διε- 
ρεύνηση έχει την τύχη που είχε εκείνη για τον δημοσιογράφο, 
καλύτερα να μην γίνει.
Για να αντιληφθούμε τη σοβαρότητα της κατάστασης, ας κάνουμε μια 
υπόθεση. Ας υποθέσουμε, λοιπόν, ότι συνέβαινε κάτι παρόμοιο το 
2018, προτελευταίο έτος της κυβερνητικής θητείας του ΣΥΡΙΖΑ. Γινό
ταν δηλαδή μια καταγγελία για παρακολούθηση του τηλεφώνου 
της Φώφης Γεννηματά, η οποία τότε ήταν πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ. 
Φαντάζεστε τί θα γινόταν; Η είδηση θα ήταν για μέρες το πρώτο θέμα 
στο 95% των μέσων ενημέρωσης, γιατί τόσο είναι το ποσοστό 
των τότε αντικυβερνητικών - αντιΣΥΡΙΖΑ και σήμερα φιλοκυ- 
βερνητικών - φιλοΝΔ μέσων ενημέρωσης. Τα τηλεοπτικά δελτία 
ειδήσεων θα είχαν στήσει πάρτι με «ειδικούς», που θα μας ανέλυαν με 
κάθε λεπτομέρεια πώς γίνονται αυτές οι παρακολουθήσεις. Οι αναλυ
τές θα είχαν βγάλει τα ξίφη τους καταλήγοντας στο συμπέρασμα: 
«Έτσι παρακολουθεί ο Τσίποαε τουε αντιπάλους του». Φυσικά, ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης και ο περίγυρός του θα είχαν ζητήσει την 
παραίτηση των αρμόδιων υπουργών, του διοικητή της ΕΥΠ, 
μπορεί και ολόκληρης της κυβέρνησης...
Και ερχόμαστε στο σήμερα. Χωρίς υποθέσεις πια. Η ΕΥΠ σήμερα 
υπάγεται απευθείαε στον πρωθυπουργό. Οχι ότι αν δεν υπαγόταν, 
δεν θα είχε την πρώτη ευθύνη, αλλά είναι διαφορετικό ο διοικητής 
τηε να δίνει λόγο μόνο στον πρωθυπουργό.
Και έρχεται σήμερα ο Νίκος Ανδρουλάκης, ο αρχηγός του τρίτου κόμ
ματος και καταγγέλλει -κάνει υάλιστο και μηνυτήρια αναφορά 
στον Αρειο Πάγο- ότι έγινε απόπειρα να παγιδευτεί το τηλέφωνό 
του μέσω του πολύ γνωστού λογισμικού «Ρι-βάαΙοι-». Ε, και λοι
πόν; Δεν έγινε και τίποτα! Τα περισσότερα μέσα ενημέρωσης παρου
σιάζουν το γεγονός σαν κάτι απλό. Δεν θέτουν καν το στοιχειώδες 
ερώτημα: «Έχει προμηθευτεί η ΕΥΠ το λογισμικό ΡΓβάαΙοπ».
Ο πρωθυπουργός, βέβαια, που καταλαβαίνει ότι αυτή η καταγγελία 
δεν είναι εύκολο να θαφτεί σαν την προηγούμενη, ζητάει από τον 
πρόεδρο της Βουλής να συνεδριάσει η αρμόδια Επιτροπή Θεσμών και 
Διαφάνειας. Μετά βάζει και τον εκπρόσωπό του να ψελλίσει ότι η δι
καιοσύνη «πρέπει να ερευνήσει το θέμα». Τώρα μάλιστα! Σωθή
καμε!!!
Ας περιμένουμε να δούμε αν και τί θα βγει. Πάντως, η υπόθεση αυτή 
είναι μια καλή αφορμή για να συνειδητοποιήσει ο κ.
Ανδρουλάκηε και όσοι στο ΠΑΣΟΚ έχουν αυταπάτες, το πώε
τουε αντιυετωπίζει η κυβέρνηση και το ευρύτεοο σύστημα ε£ου-
σίαε -και μιντιακό- που τη στηρίζει. Όλοι αυτοί θέλουν το ΠΑΣΟΚ 
να παραμείνει ένα μικρό κόμμα περί το 10% με αντιΣΥΡΙΖΑ χα
ρακτηριστικά, που, αν χρειαστεί, θα το χρησιμοποιήσουν για να 
δώσει στη ΝΔ του κ. Μητσοτάκη την κοινοβουλευτική αυτοδυνα
μία που θα της λείπει. Αυτή είναι η μεγάλη παγίδα -πολύ Μεγα
λύτερη από το λογισμικά Ρι-ράαΙΟΓ- που έχει στηθεί για τον κ. 
Ανδρουλάκη. Υπάρχει μια αγγλική παροιμία που λέει: «Δώσ’ του 
αρκετό σκοινί και θα κρεμαστεί μόνος του». Στο χέρι του είναι να 
μην τους κάνει τη χάρη.
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Γιάννης Αντωνιάδης:
«0 Πρωθυπουργός Κυριάκος 
Μητσοτάκης θα επισκεφθεί 

πολύ σύντομα τον νομό 
Φλώρινας και θα συζητήσει 
με όλους τους θεσμικούς 

εκπροσώπους τα προβλήματα

Τ!
του νομού»

η Δευτέρα 1 Αυγούστου 2022, ο βουλευτής Φλώ
ρινας Γιάννης Αντωνιάδης είχε συνάντηση στο 
Μέγαρο Μαξίμου με τον Πρωθυπουργό κ. Κυριάκο

Μητσοτάκη στον οποίο έθεσε μια σειρά από 
θέματα και προβλήματα που απασχολούν το 
νομό Φλώρινας.
Καταρχήν έθεσε το θέμα της υψηλής ανεργίας · 
και της μείωσης του πληθυσμού σύμφωνα με την 
τελευταία απογραφή. Συζήτησαν για τον κάθετο 
άξονα Φλώρινα-Πτολεμάίδα, για την ειδική μο- 
ριοδότηση λόγω σεισμού που πρέπει να υπάρξει 
για τους απόφοιτους της Γ’ Λυκείου του νομού 
Φλώρινας που έδωσαν Πανελλήνιες Εξετάσεις, 
για τις πανεπιστημιακές Σχολές της Φλώρινας, 
για το νοσοκομείο Φλώρινας, για την αναστολή 
λειτουργίας του ορυχείου της Αχλάδας, για την 
ειδική ενίσχυση που πρέπει να υπάρξει για τους 
κτηνοτρόφους και τις μικρές επιχειρήσεις της 
Φλώρινας και του Αμυνταίου κ.ά,
0 βουλευτής ενημέρωσε παράλληλα τον Πρω
θυπουργό για μια σειρά από μεγάλα έργα που 
υλοποιούνται στο νομό Φλώρινας, όπως το αρ
δευτικό δίκτυο των Πρεσπών, ίο αρδευτικό δί
κτυο Παρορίου, το αρδευτικό δίκτυο 
Τριανταφυλλιάς, για τις μελέτες των αρδευτικών 
δικτύων Βεγορίτιδας και Χειμαδίτιδας, για το νέο 

αναπτυξιακό νόμο που δίνει ισχυρά 
επενδυτικά κίνητρα οτο νομό Φλώρι
νας, για την αποκατάσταση των ορυ
χείων Βεγόρας και Βεύης, τη σύνδεση 
της Φλώρινας με το φυσικό αέριο, την 
κατασκευή διυλιστηρίου στη Φλώρινα, 
το ενδεχόμενο λειτουργίας νέων ορυ
χείων (Λεβαίας, Βεύης κ.ά.).
0 βουλευτής προσκάλεσε τον Πρωθυ
πουργό να επισκεφτεί το νομό Φλώρινας και να 
συζητήσει από κοντά με τους εκπροσώπους φο
ρέων του νομού για τα μεγάλα προβλήματα και 
θέματα που απασχολούν τους πολίτες και με την 
ευκαιρία αυτή να εγκαινιάσει κάποια από τα νέα 
έργα που υλοποιούνται στο νομό. Ο Πρωθυ
πουργός ανταπαντώντας, αποδέχθηκε την πρό
σκληση για επίσκεψη στο νομό Φλώρινας 
σύντομα -και σίγουρα πριν τη ΔΕΘ- και δεσμεύ
τηκε να συζητήσει με όλους τους θεσμικούς εκ-

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

Μαιευτήρας Γυναικολόγος
- ΜΟ. ΡΗΩ

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 
Κτίριο Θ & Θ, 2ος όροφος 
Περικλέους - Συνοικισμός 
Δροσιά Ί53 - Τ.Κ 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 
Τηλέφωνο 2313.088.021 

β/πσ/7; ΓηϊηιϊΙ<γΓου@γαΗοο.ξΐΓ

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705, 

β-ΓηαϊΙ: ΐχο@ηβχ(ηβ(.9Γ 

ν/βάδίΐβ: ΗΐΙρ://θεΗοίΙθΓΪη3.9Γ 
Δ/νση: Κων/πόλεως4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 

Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)

Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 
Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 

Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Εκτύπωση 
ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.

ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ
Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών - 

Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγράφημα” αποτελεί το σημείωμα του εκδότη. 
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γράφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 6Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

ηροσώπους του νομού Φλώρινας για όλα τα μεγάλα θέματα 
του νομού. Στα θέματα που ετέθησαν, και στα οποία ο ίδιος 
είναι βαθύς γνώστης, διαβεβαίωσε το βουλευτή ότι έχει την 
αμέριστη συμπαράστασή του και θα βοηθήσει άμεσα στην 
επίλυσή τους. Την ίδια στιγμή, έδωσε εντολή στους συνερ
γάτες του να προγραμματίσουν σε συνεννόηση με το βου
λευτή, σχετικές συσκέψεις με συναρμόδιους υπουργούς 
για να εξεταστούν όλα τα θέματα που έθεσε ο βουλευτής 
στον Πρωθυπουργό.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Φεβρουάριος 1973 
25 Νοεμβρίου 1973

Τ
ον Φεβρουάριο του 1973 
έγινε η κατάληψη της Νο
μικής Αθηνών από φοιτη
τές, οι οποίοι διαμαρτύρονταν 

για τη στράτευση φοιτητών από 
τη Χούντα των συνταγματαρ
χών.
Έχει μείνει στην ιστορία η φωτο
γραφία των φοιτητών στην ταρά
τσα του κτιρίου με τα συνθήματα 
ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ - ΦΟΙΤΗΤΕΣ - ΚΑΤΩ 
Η ΧΟΥΝΤΑ. Η εκκένωση έγινε με 
βιαιότητα χωρίς πυροβολισμούς. 
Η πλατεία Ακαδημίας ήταν γεμάτη 
με κόσμο ο οποίος διαλύθηκε με 
σπρωξίματα αστυνομικών. Η πε
ρίοδος μέχρι τις αρχές Νοέμβρη 
πέρασε χωρίς φανερά αντιχουν- 
τικά γεγονότα. Όμως φαινότανε 
ότι κάτι πιο σημαντικό ερχότανε. 
Και αυτό ήτανε η εξέγερση των 
φοιτητών στο Πολυτεχνείο, που 
ξεκίνησε δειλά την Τετάρτη 14 
Νοεμβρίου, κυρίως από τους 
φοιτητές του Πολυτεχνείου. Στη 
συνέχεια γέμισε ο χώρος και από 
άλλους φοιτητές. Υπήρχε ενθου
σιασμός, επαναστατικότητα χωρίς 
κανείς να προβλέπει την αιματηρή 
κατάληξη. Τις πρωινές ώρες, στις 
17 Νοεμβρίου, ημέρα Σάββατο, 
διατάχτηκε η εκκένωση του Πο
λυτεχνείου από τον στρατό και

την συνεπικουρια της αστυνομίας. 
Έχει μείνει ως αποδεικτικό τεκμή
ριο η εικόνα της εισβολής του 
τανκ στον χώρο του Πολυτε
χνείου και το γκρέμισμα της με
ταλλικής αυλόπορτας. Το γράφω 
αυτό γιατί υπήρξαν απόψεις ότι 
δεν υπήρξε το Πολυτεχνείο. Δεχ
θείτε τη δική μου κατάθεση, 
επειδή ήμουν εκεί (χωρίς διάθεση 
ηρωποίησης). Επίσης, υπήρξαν 
(και μάλλον υπάρχουν ακόμα) 
απόψεις ότι δεν υπήρξαν νεκροί 
και ότι αυτό είναι το ψέμα της Αρι
στερός. Έχει αποδειχθεί ότι είναι 
24 οι επώνυμοι νεκροί και 16 οι 
ανώνυμες περιπτώσεις. Τραυμα
τίες εξακριβωμένοι 1103 (από το 
διαδίκτυο). Όσον αφορά την Αρι
στερά δεν υπήρξε οργανωμένη. 
Το ΚΚΕ ήταν παράνομο. Όσον 
αφορά τους φοιτητές, ήταν δυο 
κατηγορίες. Αυτοί που συγκρο
τούσαν μικρούς ιδεολογικούς πυ
ρήνες και οι άλλοι που ήταν 
ανένταχτοι. Οι εξεγερμένοι αμφι- 
σβήτισαν τη στρατιωτική χούντα. 
Βασικό εξάλλου σύνθημα ήταν το 
ΚΑΤΩ Η ΧΟΥΝΤΑ. Η εξέγερση των 
φοιτητών ενθάρρυνε τον ελλη
νικό λαό που άρχισε να πιστεύει 
ότι έρχεται η λύτρωση. Σε δυο πε
ριπτώσεις ο λαός γέμισε το κέν
τρο της Αθήνας. Κηδεία του Γ. 
Παπανδρέου το 1968 και στη κη
δεία του Γ. Σεφέρη το 1971. Από 
πλευράς χούντας, οι αρνητικοί 
ήταν ο Γ. Παπαδόπουλος και ο

ικανός οικονομολόγος Σπυρίδων 
Μαρκεζίνης, ο οποίος από μια αρ- 
ρωστημένη φιλοδοξία δέχτηκε να 
διοριστεί πρωθυπουργός. Έτσι 
αμαύρωσε το όνομα του. Την Κυ
ριακή 18 Νοεμβρίου 1973 δή
λωσε (ο Μαρκεζίνης): "Εμείς η 
υγιής κοινωνία θα επιζήσωμεν". Ο 
Παπαδόπουλος και ο Μαρκεζίνης 
επέζησαν στη χουντική εξουσία 
μέχρι τις 25 Νοεμβρίου 1973. 
Τότε εκδηλώθηκε εσωτερικό 
πραξικόπημα και ο αόρατος, ιδι
αίτερα σκληρός Δημ. Ιωαννίδης. 
Διόρισε πρωθυπουργό ένα άσημο 
και ανίκανο πρόσωπο, τον Αν- 
δρουτσόπουλο. (Στο επόμενο: 
μέχρι 20 Ιουλίου 1974 - Εισβολή 
των Τούρκων στην Κύπρο).

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.Θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

Αγαπητέ/ή Σαν δρο μ ητή/τρια, 
Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455-240

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 10:13:43 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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3ηχω
Υπογράφηκε η σύμβαση του έργου των Ανοίγει με το Καθεστώς ενίσχυσης

αρδευτικών δικτύων του Φράγματος Τριανταφυλλιάς

Τ
ην Τρίτη 19 Ιουλίου 2022 υπογράφηκε με
ταξύ του Υπουργείου Υποδομών και Μεταφο
ρών και της αναδόχου εταιρείας «Ε.Τ.Ε.Θ. 
ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ 

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ Α.Ε.» η σύμβαση για το έργο 
«Αρδευτικά δίκτυα Τριανταφυλλιάς Α’ Φάση». Ο 
προϋπολογισμός της σύμβασης ανέρχεται σε 
24.179.817,53 ευρώ, συμπεριλαμβανομένου του 
ΦΠΑ.
Με το έργο «Αρδευτικά δίκτυα Τριανταφυλλιάς Α'
Φάση» αρδεύεται γεωργική έκταση 18 χιλιάδων 
στρεμμάτων, η οποία αποτελεί τμήμα του έργου
«Αρδευτικά δίκτυα Πεδιάδας Φλώρινας» συνολι
κής εκτάσεως 54 χιλιάδων στρεμμάτων και με την
παρούσα εργολαβία (Α’ φάοη) προβλέπεται να κατα- 
σκευασθούν:
- Τα απαραίτητα δίκτυα (αρδευτικά ζώνης και 
αποχετευτικά-αποστραγγιστικά) για την εξυπη
ρέτηση 18.000 στρ. περίπου μικτής έκτασης των 
Αγροκτημάτων εντός της αρδευτικής περιμέτρου, 
στα οποία υπάρχει εγκεκριμένος εκούσιος αναδα
σμός. Αυτά είναι της Υδρούσας, του Τροπαιούχου, 
του Μεσονησίου, του Τριποτάμου, της Παλαίστρας 
και τμήματος 1.000 στρ. περίπου των Λεπτοκαρυών.

- Τα έργα προσαγωγής του νερού που αποτελούν
ται από αγωγό σύνδεσης με το έργο υδροληψίας του 
φράγματος Τριανταφυλλιάς και αγωγούς μεταφοράς 
συνολικού μήκους 2.050 μ. στους οποίους παρεμ
βάλλονται δύο πιεζοθραυστικά φρέατα.
- Η διάνοιξη νέων ή η βελτίωση υπαρχόντων 
έργων αγροτικής οδοποιίας στις προβλεπόμενες 
κοινόχρηστες ζώνες των αναδασμών, παράλληλα 
στους κατασκευαζόμενους αγωγούς μεταφοράς και 
θα κατασκευαστούν τμήματα των ασφαλτόδρομων 
προσπέλασης στις τρεις νέες γέφυρες, οι οποίες επί
σης περιλαμβάνονται στο παρόν έργο.
- Η διασύνδεση του κεντρικού δικτύου με τον 
υφιστάμενο αγωγό μεταφοράς από το φράγμα 
Κολχικής, ώστε να τροφοδοτούνται τα υφιστάμενα 
αρδευτικά δίκτυα.
Το έργο Χρηματοδοτείται από το μέτρο 4.3.1 του 
Προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ), που 
υλοποιείται από την Γενική Γραμματεία Ενωσιακών 
Πόρων και Υποδομών.
Η εγκατάσταση του αναδόχου προβλέπεται να γίνει 
το επόμενο χρονικό διάστημα και με την υλοποίηση 
του αρδευτικού αναμένεται να δημιουργηθούν νέες 
συνθήκες για την αγροτική παραγωγή της περιοχής.

-

Συναντήσεις οινοπαραγωγών της Περιφερειακής 
Ενότητας Φλώρινας στο υπουργείο Αγροτικής

Ανάπτυξης και Τροφίμων και τον ΕΛΓΑ

Τ
η Δευτέρα 18 Ιουλίου 2022, ο βουλευτής 
Φλώρινας Γιάννης Αντωνιόδης μαζί με εκ
προσώπους οινοπαραγωγών της ΠΕ Φλώρι
νας, επισκέφτηκαν διαδοχικά το υπουργείο 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων και τον 
ΕΛΓΑ.
Στο υπουργείο, στην προγραμματισμένη συνάντηση 
με τον υφυπουργό κ. Σίμο Κεδίκογλου συναντήθη
καν με το δ/ντή του κ. Ανδρέα Θεοφίλου, ο οποίος 
αντικατέστησε τον υφυπουργό που απούσιαζε λόγω 
σονίά. Στη συνάντηση, οι οινοπαραγωγοί εξέθεσαν τις 
αντιρρήσεις τους για τη νέα μοριοδότηση ως προς τα 
δικαιώματα της αμπελοκαλλιέργειας η οποία μειώνει 
τη διάθεση των αποθεματικών στρεμμάτων στην ΠΕ 
Φλώρινας. Μετά από έναν εκτενή διάλογο παρουσία 
και άλλων υπηρεσιακών παραγόντων, ο κ. Θεοφίλου 
δεσμεύτηκε να μεταφέρει το θέμα στον υφυπουργό 
και να εξετάσουν τη δυνατότητα βελτίωσης της συγ
κεκριμένης μοριοδότησης ώστε να συξηθούν τα 
στρέμματα για αμπελοκαλλιέργεια που δίνονταν μέσα 
από τη διάθεση του εθνικού αποθέματος.
Στη συνέχεια, βουλευτής και οινοπαραγωγοί επισκέ- 
φτηκαν τον πρόεδρο του ΕΛΓΑ κ. Ανδρέα Λυκουρέν-

τζο και συζήτησαν τη δυνατότητα αντιχαλαζικής προ
στασίας στην περιοχή της ΠΕ Φλώρινας. 0 κ. Λυκου- 
ρέντζος, αφού εξέθεσε την κατάσταση σε εθνικό 
επίπεδο, δεσμεύτηκε να εξετάσει σε συνεργασία με 
τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. 
Γεωργαντά, τη δυνατότητα παροχής αντιχαλαζικής 
προστασίας στην ΠΕ Φλώρινας, αλλά και σε όλη τη 
Δυτική Μακεδονία καθώς και σε άλλες περιοχές της 
χώρας που δεν έχουν αυτή τη στιγμή αντιχαλαζική 
προστασία και είναι ενταγμένες στο πρόγραμμα που 
έχει καταρτίσει ο ΕΛΓΑ και θα αρχίσει να εφαρμόζεται 
από το 2023.
Επίσης, για το θέμα της αποζημίωσης των προανθι- 
κών που έθεσε ο βουλευτής, ο κ. Λυκουρέντζος 
απάντησε πως θα δοθεί η μεγαλύτερη δυνατή προ
καταβολή άνω του 80% μέχρι τέλη Ιουλίου. Εξέ- 
φρασε για άλλη μια φορά τη λύπη του για την 
καθυστέρηση, τόνισε όμως ότι είναι η πρώτη φορά 
που δίνεται αποζημίωση εκτός κανονισμού ΕΛΓΑ σε 
τόσο μεγάλο ύψος και σε τόσο σύντομο χρονικό διά
στημα.

Από το γραφείο τύπου του βουλευτή 
Γιάννη αντωνιάδη

«Μεταποίηση - Εφοδιαστική 
Αλυσίδα» ο Νέος Αναπτυξιακός 

Νόμος 4887/2022

Η
Αντιπεριφέρεια Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης ενημε
ρώνει ότι ανοίγει σήμερα η υποβολή αιτήσεων στην πρώτη 
προκήρυξη του Νέου Αναπτυξιακού Νόμου - Ελλάδα Ισχυρή 
Ανάπτυξη Ν. 4887/2022 που αφορά στο καθεστώς ενίσχυσης: 

«Μεταποίηση-Εφοδιαστική Αλυσίδα» (ΦΕΚ Β'3890/22-07- 
2022), ξεκινώντας έτσι με ακόμη ένα ισχυρό νομοθέτημα με πρω
τόγνωρα και πολλαπλά οφέλη την αλλαγή του παραγωγικού 
μοντέλου για την μεταλιγνιτική εποχή της περιοχής μας.
Ως αποτέλεσμα της έγκρισης του Προγράμματος Δίκαιης Αναπτυξιακής 
Μετάβασης από την Ευρωπαϊκή Επιτροπή στις 16 Ιουνίου, οι επιχειρή
σεις που δραστηριοποιούνται ή πρόκειται να δραστηριοποιηθούν στις 
περιοχές των εδαφικών σχεδίων της μετάβασης, και ως εκ τούτου και 
στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, θα ενισχυθούν με ένα επιπλέον 
ποσοστό 10%.
Έτσι τα Ανώτατα ποσοστά περιφερειακής ενίσχυσης βάσει του νέου 
Χάρτη Περιφερειακών Ενισχύσεων 2022-2027 διαμορφώνονται:

Περιοχή Μέγιστεο Εντάσεις Ενίσχυσης
Επιχειρήσεις: Μεγάλες Μεσαίες Μικρές

Περιφέρεια Δυτ. Μακεδονίας 50 % 60% 70%

Και σύμφωνα με το άρθρο 10 παρ. 4α και β της προκήρυξης:
«4α. Για τα επενδυτικά σχέδια που υλοποιούνται στις Ζώνες Αηολιγνι- 
τοποίησης, οι οποίες σύμφωνα με τον ν. 4759/2020 είναι οι Περιφερει
ακές Ενότητες Φλώρινας και Κοζάνης και ο Δήμος της Μεγαλόπολης, 
τα ποσοστά ενίσχυσης είναι τα ανώτατα του Χάρτη Ενισχύσεων, ανά
λογα το μέγεθος της επιχείρησης και σύμφωνα με τα οριζόμενα είδη 
ενισχύσεων της παρ. 3 του άρθρου 9.
β. Για τα επενδυτικά σχέδια που υλοποιούνται στις Περιφερειακές Ενό
τητες Καστοριάς και Γρεβενών και στους Δήμους Τρίπολης, Οιχαλίας 
και Γορτυνίας, το ποσοστό επιχορήγησης για τις μικρές και πολύ μικρές 
επιχειρήσεις ορίζεται στο 90% και για τις μεσαίες και μεγάλες επιχειρή
σεις το ποσοστό της φορολογικής απαλλαγής στο 90% του ανώτατου 
ορίου του Χάρτη Περιφερειακών Ενισχύσεων»
Ο συνολικός προϋπολογισμός του καθεστώτος «Μεταποίηση - Εφοδια- 
στική Αλυσίδα» για το έτος 2022 ανέρχεται σε 150.000.000 ευρώ, εκ 
των οποίων 75.000.000 ευρώ αφορούν το είδος ενίσχυσης της φορο
λογικής απαλλαγής και τα υπόλοιπα 75.000.000 ευρώ αφορούν τα είδη 
ενίσχυσης της επιχορήγησης, της επιδότησης χρηματοδοτικής μίσθω
σης (Ιεοείηρ) και της επιδότησης του κόστους της δημιουργούμενης 
απασχόλησης.
Τα επενδυτικά σχέδια που μπορούν να υπαχθούν είναι επενδύσεις οι 
οποίες εμπίπτουν στον τομέα της μεταποίησης, πλην της μεταποίησης 
των γεωργικών προϊόντων, και των επενδυτικών σχεδίων στον κλάδο 
της εφοδιαστικής αλυσίδας.
Τα επενδυτικά σχέδια που υποβάλλονται πρέπει να έχουν ολοκληρω
μένο χαρακτήρα αρχικής επένδυσης και ειδικότερα να πληρούν μια από 
τις ακόλουθες προϋποθέσεις:
α. Δημιουργία νέας μονάδας.
β. Επέκταση της δυναμικότητας υφιστάμενης μονάδας, 
γ. Διαφοροποίηση της παραγωγής μιας μονάδας σε προϊόντα που 
δεν έχουν παραχθεί ποτέ ή υπηρεσίες που δεν έχουν παρασχεθεί 
από αυτήν.
δ. Θεμελιώδης αλλαγή του συνόλου της παραγωγικής διαδικασίας 
υφιστάμενης μονάδας.
Για την υπαγωγή στο καθεστώς ενίσχυσης «Μεταποίηση - Εφοδιαστική 
Αλυσίδα», το ελάχιστο ύψος του επιλέξιμου κόστους του επενδυτικού 
σχεδίου ανέρχεται σε:
α. 1.000.000 ευρώ για μεγάλες επιχειρήσεις
β. 500.000 ευρώ για μεσαίες επιχειρήσεις
γ. 250.000 ευρώ για μικρές επιχειρήσεις
δ. 100.000 ευρώ για πολύ μικρές επιχειρήσεις
ε. 50.000 ευρώ για τις Κοινωνικές Συνεταιριστικές Επιχειρήσεις
(Κοιν.Σ.Επ.), καθώς και τους Αγροτικούς Συνεταιρισμούς (Α.Σ.),
τους Αστικούς Συνεταιρισμούς, τις Ομάδες Παραγωγών (Ο.Π.) και
τις Αγροτικές Εταιρικές Συμπράξεις (Α.Ε.Σ.).
Η υποβολή των αιτήσεων πραγματοποιείται μέσω του Πληροφοριακού 
Συστήματος Αναπτυξιακών Νόμων (ΠΣ.-Αν), στην ηλεκτρονική διεύ
θυνση (ήΙΙρ5://ορ53η. Γηίηάθν.9ον.9Γ)
Ως ημερομηνία έναρξης της υποβολής αιτήσεων υπαγωγής επενδυτι
κών σχεδίων στο παρόν καθεστώς ορίζεται η 27η Ιουλίου 2022 και ημε
ρομηνία λήξης του 1 ου κύκλου υποβολών η 31 η Οκτωβρίου 2022, 
Μπορείτε να διαβάσετε ολόκληρο το ΦΕΚ της προκήρυξης εδώ: 
Ηηρ5://\Λΐνννν.ράηπ.9ον.9Γ/ννρ-ςοηΙθηΙ/υρΙθ3ά5/2022/07/ρΓθΚγπχί- 
ιτΐθΐ3ροΗ5ί5-ράηΊ-ίθΚ-β-3890-22-07-2022.ράί 
Να υπενθυμίσουμε ότι ο Νέος Αναπτυξιακός Νόμος περιλαμβάνει 13 
καθεστώτα ήτοι:
1.ΨΗΦΙΑΚΟΣ ΚΑΙ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΟΣ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗ
ΣΕΩΝ - 2.ΠΡΑΣΙΝΗ ΜΕΤΑΒΑΣΗ - ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΗ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ - 3.ΝΕ0 ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ - 4.ΔΙΚΑΙΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΜΕ
ΤΑΒΑΣΗ - 5.ΕΡΕΥΝΑ ΚΑΙ ΕΦΑΡΜΟΣΜΕΝΗ ΚΑΙΝΟΤΟΜΙΑ 
6.ΑΓΡ0ΔΙΑΤΡ0ΦΗ - ΠΡΩΤΟΓΕΝΗΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗ ΚΑΙ ΜΕΤΑΠΟΙΗΣΗ ΓΕ
ΩΡΓΙΚΩΝ ΠΡΟΪΟΝΤΩΝ - ΑΛΙΕΙΑ-ΥΔΑΤΟΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΑ - 7.ΜΕΤΑΠ0Ι- 
ΗΣΗ - ΕΦΟΔΙΑΣΤΙΚΗ ΑΛΥΣΙΔΑ - 8.ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΗ ΕΞΩΣΤΡΕΦΕΙΑ 
9.ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΩΝ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ - 10.ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΕΣ ΜΟΡ
ΦΕΣ ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ - 11.ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ - 12.ΕΥΡΩΠΑΪΚΕΣ 
ΑΛΥΣΙΔΕΣ ΑΞΙΑΣ - 13. ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ 360ο 
Και όπως ανακοινώθηκε ξεκινάει με προτεραιότητα στα καθεστώτα: 
α. Μεταποίηση - Εφοδιαστική αλυσίδα, 
β. Ενίσχυση τουριστικών επενδύσεων και 
γ. Αγροδιατροφή - Πρωτογενής παραγωγή και μεταποίηση γε

ωργικών προϊόντων - Αλιεία.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Σύσκεψη για τις τελευταίες 
εξελίξεις στα λιγνιτωρυχεία

Παρέμβαση του Δημοτικού Συμβούλου Γεώργιου 
Παπαγρηγορίου στην προ ημερήσιας συζήτηση στη

της Αχλάδας

/|^“κτακτη σύσκεψη μεταξύ του βουλευτή της Π.Ε Φλώρινας κ. 
I"" Γιάννη Αντωνιάδη, του Αντιπεριφερειάρχη κ. Σωτηρίου Βόσ- 
1·_δου και του δημάρχου Φλώρινας κ. Βασιλείου Γιαννάκη, 
πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 22/07/2022 , στο κτίριο της 
Π.Ε Φλώρινας.
Κύριο θέμα της συνάντησης ήταν οι τελευταίες εξελίξεις στα λιγνιτω
ρυχεία της Αχλάδας. Ο κ. βουλευτής ανέλυσε τους λόγους που οδήγη
σαν την ηγεσία του υπουργείου Ενέργειας στην λήψη της δύσκολης 
απόφασης να κηρύξει έκπτωτη την ανάδοχο εταιρεία. Συζητήθηκαν οι 
τρόποι αντιμετώπισης του μείζονος ζητήματος που προέκυψε με τους 
εργαζόμενους αλλά και με τους κατοίκους της Αχλάδας κ.α. 
Συμφωνήθηκε να πραγματοποιηθεί στην Αθήνα, ευρεία σύσκεψη όλων 
των εμπλεκόμενων φορέων με την παρουσία του Υπουργού Ενέργειας 
κ. Κωνσταντίνου Σκρέκα, εκπροσώπων της ΔΕΗ, του βουλευτή της Π.Ε 
Φλώρινας Γιάννη Αντωνιάδη , των εκπροσώπων της τοπικής αυτοδι
οίκησης (Αντιπεριφερειάρχης, Δήμαρχος), εκπροσώπων των εργαζο
μένων και της τοπικής κοινότητας και να ζητηθεί επιτακτικά μια άμεση 
λύση για την λειτουργία των ορυχείων Αχλάδας, την διασφάλιση των 
θέσεων εργασίας, την συνέχιση της δραστηριότητας όλων των εται
ρειών και των εργολάβων που δραστηριοποιούνται στην εξόρυξη και 
το μέλλον των κατοίκων της τοπικής κοινότητας Αχλάδας.
Κατά την διάρκεια της σύσκεψης υπήρξε τηλεφωνική επικοινωνία με 
τον Υπουργό Επικράτειας κ. Γιώργο Γεραπετρίτη όπου ο κ. βουλευτής 
του εξέφρασε την αγωνία των κατοίκων και των εργαζομένων για την 
τύχη του ορυχείου και την άμεση επαναλειτουργία του και ζήτησε και 
την δική του συμβολή για την ταχεία επίλυση του σοβαρού αυτού ζη
τήματος.
Τέλος κατά την διάρκεια της συνάντησης συζητήθηκαν ακόμα τα απο
τελέσματα της πρόσφατης απογραφής και το ενδεχόμενο της μείωσης 
των εδρών στο νομό καθώς και η πορεία των έργων τόσο της Περιφε
ρειακής Ενότητας όσο και του Δήμου Φλώρινας.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

Συνάντηση του Αντιπεριφερειάρχη 
Φλώρινας Σωτήρη Βόσδου με 

τον σύλλογο ατόμων με διαβήτη 
“Η Γλυκοζωή”

Σ
υνάντηση με τον Ιωάννη Παρδάλη και τον Νικόλαο Μουρα- 
τίδη, Πρόεδρο και Αντιπρόεδρο αντίστοιχα του νεοσυσταθέν- 
τος Συλλόγου Ατόμων με Διαβήτη Π.Ε. Φλώρινας “Η Γλυκο
ζωή”, είχε ο Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας Σωτήρης Βόσδου,το 

μεσημέρι της Τρίτης 26 Ιουλίου 2022.
0 Αντιπεριφερειάρχης ενημερώθηκε από τους εκπροσώπους του Συλ
λόγου για τους στόχους που έχουν τεθεί και τις δράσεις που προγραμ
ματίζουν τους επόμενους μήνες και δήλωσε ότι η Π.Ε. Φλώρινας θα 
στηρίξει τις πρωτοβουλίες του Συλλόγου και των μελών του, ώστε να 
αμβλυνθεί το πρόβλημα υγείας που χαρακτηρίζει σημαντική μερίδα 
συμπολιτών μας.

συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Φλώρινας

Η
 παρέμβαση του Δημοτι
κού Συμβούλου Γεώρ- 
γιου Παπαγρηγορίου 
στην προ ημερήσιας συζήτηση 

σε πρόσφατη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου Φλώ
ρινας με αναφορά στα εξής 
θέματα:

α. Μελέτες έργων 
β. Διυλιστήριο 

γ. ΚΑΠΗ 
δ. ΕΚΑΒ

ε. Σχέδιο ΥΠ.ΕΣ. «Ιόλαος» 
στ. Εργοστάσιο επεξεργασίας 

κρεάτων

Μιλήσατε κ. Δήμαρχε για τις με
λέτες και μας ενημερώσατε ότι 
σχετικό νέο ερώτημα μας θα 
απαντηθεί σύντομα εγγράφως.
Αναμένουμε. Από το 2ο Δημο
τικό Συμβούλιο στην αρχή της 
θητείας σας, είχα θέσει το ζή
τημα και σας είχα ρωτήσει: 
πόσες μελέτες έργων βρήκατε, πόσες ήταν ώριμες, 
πόσες είχαν πληρωθεί και πόσες όχι. Να ξέρουμε τι 
βρήκατε, τι αξιοποιήσατε, τι δεν μπορούσε να προ
χωρήσει και γιατί. Δεν είχα ποτέ μία σαφή έγγραφη 
απάντηση.
Όσο για το διυλιστήριο ήταν μια κοινή πρόταση όλων 
των παρατάξεων, ένα διαχρονικό αίτημα της τοπικής 
κοινωνίας. Με την ευκαιρία αυτή λοιπόν θα ήθελα να 
επαναλάβω την πρόταση μου να «κουμπώσουν» δύο 
δεξαμενές ύδατος στη δεξαμενή του υδραγωγείου, 
ώστε να αποθηκεύουμε νερό και να το διοχετεύουμε 
όταν υπάρχει έλλειψη για να αποφευχθούν οι διακο
πές. Είχαμεδιακοπέςτα προηγούμενα χρόνια και πι
θανόν και φέτος να αντιμετωπίσουμε το ίδιο 
πρόβλημα. Το διυλιστήριο δε θα είναι άμεσα έτοιμο, 
θα χρειαστούν τουλάχιστον 3 χρόνια. Ώσπου λοιπόν 
να δημοπρατηθεί το έργο, να συμβασιοποιηθεί, να 
εκτελεστεί και να παραδοθεί ελπίζοντας χωρίς ενστά
σεις στο διαγωνισμό, τι θα γίνει ως τότε; Γι αυτό πρέ
πει να λάβουμε τα απαιτούμενα μέτρα και να 
πράξουμε ότι χρειάζεται. Είδα το ποσό του έργου στη 
μελέτη και θέλω να πω ότι πρέπει να προβλέψετε με
γαλύτερη δαπάνη, γιατί μπορεί να μη φτάσει. Έγινε 
παλιότερα και σήμερα λόγω της ακρίβειας των υλι
κών αναθεωρούνται οι τιμές των έργων προς τα 
πάνω. Οπότε να προβλέψουμε έγκαιρα, νωρίτερα, 
για να μην υπάρχουν καθυστερήσεις σε ένα έργο που 
έχει τόσο μεγάλη ανάγκη η πόλη μας.
Να ανοίξω τώρα το θέμα του ΚΑΠΗ. Λόγω του σει
σμού έκλεισε για μεγάλο χρονικό διάστημα, ξανά- 
νοιξε, υπάρχει όμως πρόβλημα γιατί το κτίριο είναι 
παλιό και θα ήθελα να προτείνω τα εξής:
Πρώτον, να μετεγκατασταθείτο ΚΑΠΗ σε καινούργιο 
σύγχρονο κτίριο και τα όποια χρήματα θα χρειαστούν 
για τη μίσθωση του χώρου και τη διαμόρφωση του 
δεν πρέπει να τίθενται ως θέμα γιατί η αξιοπρέπεια 
των ηλικιωμένων ανθρώπων δεν κοστολογείται. 
Δεύτερον, να ιδρυθεί δεύτερο ΚΑΠΗ, γιατί όταν ιδρύ
θηκε το σημερινό κάλυπτε τις ανάγκες σύμφωνα με

τον πληθυσμό και την έκταση 
της πόλης. Από τότε όμως μέχρι 
σήμερα η έκταση και ο πληθυ
σμός διπλασιάστηκαν. Προτείνω 
το δεύτερο ΚΑΠΗ να λειτουργή
σει στην περιοχή Αγίας Παρα
σκευής - Αγίου Δημητρίου διότι 
οι ηλικιωμένοι που κατοικούν σε 
εκείνη την περιοχή δυσκολεύον
ται να διανύουν την μεγάλη από
σταση ως τη Δημοτική Αγορά 
στο κέντρο της πόλης καιστο 
κρύο και τα χιόνια του χειμώνα 
και τις ζεστές ημέρες του καλο
καιριού.
Υπάρχουν τέτοιοι χώροι και αν 
καταλήξετε στην απόφαση για 
μετεγκατάσταση του ΚΑΠΗ και 
για ίδρυση δευτέρου στην παρα
πάνω περιοχή είμαι στη διάθεση 
σας να προτείνω και να συνερ
γαστώ. θα κρίνετε βέβαια εσείς 
και οι αρμόδιες υπηρεσίες.
Στη συνέχεια θα αναφερθώ στο 

ΕΚΑΒ. Στον τομέα της υγείας δεν αντιμετωπίζονται 
προβλήματα μόνο στα νοσοκομεία αλλά και στο 
ΕΚΑΒ. Στη Φλώρινα έχει αηοφασιστεί η μετεγκατά
σταση του ΕΚΑΒ. Πληροφορούμαι ότι σας έχουν επι- 
σκεφτεί στο γραφείο σας κ. Δήμαρχε και έχουν 
ζητήσει χώρους για την εγκατάσταση του. Πληροφο
ρούμαι επίσης η απόφαση θα είναι για τη μεταφορά 
του κοντά στο Νέο Χωριό, στις δες Εργατικές Κατοι
κίες. Εδώ όμως έχω μία ένσταση. Είναι μακριά από 
τον οικιστικό ιστό της πόλης αλλά και τα υπόλοιπα 
χωριά του Δήμου. Πρέπει να είναι πιο κοντά, γι' αυτό 
προτείνω να ερευνήσετε, να μελετήσετε, να δείτε με 
τις υπηρεσίες σας την περίπτωση να παραχωρηθεί 
ένας χώρος στο στρατόπεδο κοντά στο ΔΑΚ. Είναι 
μεγάλη η έκταση εκεί και υπάρχει αναξιοποίητος 
χώρος.
Προχωρώ με το Υπουργείο Εσωτερικών.Έχει εκπο
νήσει το σχέδιο «Ιόλαος» που προβλέπει την κατα
γραφή των ΑΜΕΑ και των ατόμων που λαμβάνουν 
οξυγόνο, ώστε σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης και 
εκκένωσης να γνωρίζουν τους ανθρώπους αυτούς 
οι αρμόδιες υπηρεσίες και να φροντίσουν για την 
άμεση μεταφορά και απομάκρυνση τους, αφού δεν 
μπορούν να αυτοεξυπηρετηθούν. Δεν γνωρίζω αν 
έχετε κάνει την καταγραφή, δεν νομίζω και σας προ
τρέπω να το κάνετε.
Κλείνοντας θα ήθελα να σας πω ότι αρκετοί συμπο
λίτες μου, οι οποίοι τοποθετήθηκαν και σε μέσα κοι
νωνικής δικτύωσης με αφορμή φωτογραφία σας στα 
Μ.Μ.Ε με υποψήφιο επενδυτή μονάδας επεξεργασίας 
κρεάτων, έθεσαν το εξής ερώτημα: Γιατί η επένδυση 
δεν σχεδιάζεται να πραγματοποιηθεί στη ΒΙ.ΠΕ. που 
έχει ιδρυθεί γι'αυτόν το σκοπό; Στο συγκεκριμένο 
χώρο εκτός ΒΙ.ΠΕ. και στα όρια μιας κοινότητας δεν 
υπάρχει βιολογικός καθαρισμός και είναι απορίας 
άξιο που θα πηγαίνουν τα βιομηχανικά απόβλητα. 
Ενημερώστε με λοιπόν σχετικά και κάποια στιγμή 
καλό θα είναι να μας πείτε το όνομα της επενδύτριας 
εταιρείας. Ευχαριστώ.

Δράσεις για την καταπολέμηση κουνουπιών στην Π.Ε. Φλώρινας

Τ
ην αποτίμηση των δράσεων για την καταπο
λέμηση των κουνουπιών δημοσιοποίησε η 
Αντιπεριφέρεια Δημόσιας Υγείας της Περι
φέρειας Δυτικής Μακεδονίας.

Πιο συγκεκριμένα, η έκθεση αναφέρεται στο έργο 
«ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΗ ΚΑΤΑΠΟΛΕΜΗΣΗ ΚΟΥΝΟΥ- 
ΠΙΩΝ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟ
ΝΙΑΣ ΓΙΑ ΤΑ ΕΤΗ 2020 - 2022», η οποία 
περιλαμβάνει τα πεπραγμένα για το διάστημα από 14 
Μαΐου 2022 έως 13 Ιουλίου 2022. 
Πραγματοποιήθηκαν έλεγχοι, δειγματοληψίες και 
ψεκαστικές παρεμβάσεις προνυμφοκτονίας στο σύ
νολο των σημαντικών εστιών αναπαραγωγής στο 
φυσικό, αγροτικό και περιαστικό σύστημα 361 οικι
σμών της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. Μεταξύ 
αυτών, 73 οικισμοί υπάγονται στην Περιφερειακή 
Ενότητα Φλώρινας, από τους οποίους οι 34 ανήκουν 
στον Δήμο Φλώρινας, οι 26 στον Δήμο Αμυνταίου, 
ενώ οι 13 στον Δήμο Πρεσπών. Συνολικά πραγματο
ποιήθηκαν 233 έλεγχοι και 235 ψεκαστικές παρεμ
βάσεις στην Περιφερειακή Ενότητα Φλώρινας. 
Παρόμοια διαδικασία πραγματοποιήθηκε στα 5 με
γάλα αστικά κέντρα της Περιφέρειας, στα οποία συμ- 
περιλαμβάνεται και η πόλη της Φλώρινας, κατά την 
οποία δεν πραγματοποιήθηκε ψεκαστική παρέμβαση, 
καθώς δεν κρίθηκε αναγκαία.

Επίσης, με τη βοήθεια του δικτύου συλλογής ακ
μαίων κουνουπιών το οποίο αηοτελείται από 18 στα
θερές θέσεις στην Περιφέρεια, εκ των οποίων οι 5 
βρίσκονται στην Π.Ε. Φλώρινας, έγιναν δειγματολη
ψίες ακμαίων κουνουπιών με σκοπό τον εντοπισμό 
του Δυτικού Νείλου με τη συνεργασία της Ιατρικής 
Σχολής του Α.Π.Θεσσαλονίκης και τη Σχολή Δημό
σιας Υγείας του Πανεπιστημίου Δυτικής Αττικής. 
Τέλος, τοποθετήθηκαν έξι παγίδες ωοαπόθεσης στην 
πόλη της Φλώρινας, με σκοπό τον εντοπισμό και του 
κουνουπιού Αεάθε ΑΙάορίοΙυε το οποίο είναι ιδιαί
τερα επιθετικό.
Συνοπτικά, στην Περιφερειακή Ενότητα Φλώρινας 
σύμφωνα με την έκθεση, εντονότερη παρουσία κου
νουπιών εντοπίζεται στην Κοινότητα Μεσόκαμπου 
καθώς και στην Κοινότητα Βεγόρας.
Οι παραπάνω διαδικασίες συνεχίζονται με αμείωτους 
ρυθμούς, ενώ αναμένεται να ολοκληρωθούν στο 
τέλος του έτους, όταν παρέλθει η χρονική διάρκεια 
του Έργου.
Στην ηλεκτρονική σελίδα της Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας, ΗΠρ5://νννννν.ράηι.9ον.9Γ/θ3ΐθ9θΓγ/ίη- 
ίθΓΓη3ίίοη/Ιοΐ3ροΙθηηί$ί-1<ογηογρίοη-ράηη-2020- 
2022/ υπάρχει λεπτομερής προγραμματισμός των 
συνεργείων που απασχολούνται με τις δράσεις του 
έργου, ο οποίος ανανεώνεται σε εβδομαδιαία βάση.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 10:13:43 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



ΤΕΤΑΡΤΗ 03 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 5 ηχω
Ερώτηση του βουλευτή Γιάννη 
Αντωνιάδη για την ένταξη της 

ΠΕ Φλώρινας στο Δίκτυο 
Αντιχαλαζικής Προστασίας

Ε
ρώτηση προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφί
μων σχετικά με την ένταξη της ΠΕ Φλώρινας στο Δίκτυο Αν- 
τιχαλαζικής Προστασίας κατέθεσε ο βουλευτής Φλώρινας της 
ΝΔ, κ. Γιάννης Αντωνιάδης.

Διαβάστε το πλήρες κείμενο της ερώτησης:
Κύριε Υπουργέ, η ΠΕ Φλώρινας, αλλά και η Δυτική Μακεδονία γενικό
τερα έχουν χτυπηθεί τόσο από τπ δεκαετή οικονομική κρίση, όσο και 
από την απολιγνιτοποίηση.Ένα μεγάλο μέρος των νέων και των ανέρ
γων απασχολούνται στον αγροτικό τομέα.
Η περιοχή έχει σημαντικές καλλιέργειες (κεράσια, ροδάκινα, αμπέλια 
κ.ή). Την περίοδο της Άνοιξης και του Καλοκαιριού, δηλαδή κατά την 
αν Βοφορία και κατά την καρποφορία, εμφανίζονται χαλαζοπτώσεις, οι 
οποίες τα τελευταία χρόνια γίνονται όλο και πιο συχνές και έντονες, 
εξαιτίας της κλιματικής αλλαγής, προξενώντας τεράστιες ζημιές στους 
καλλιεργητές, που δύσκολα αναπληρώνονται από τις αποζημιώσεις του 
ΕΛΓΑ.
Δυστυχώς, η ΠΕ Φλώρινας, αλλά και ολόκληρη η Δυτική Μακεδονία 
δεν είναι ενταγμένες στο δίκτυο αντιχαλαζικής προστασίας, με αποτέ
λεσμα οι κόποι των καλλιεργητών να εξανεμίζονται από τη μανία της 
φύσης. Αν το κράτος δεν σκύψει πάνω από τα προβλήματα αυτών των 
συμπολιτών μας που επέλεξαν να παραμείνουν στην εσχατιά της χώρας, 
τότε είναι σίγουρο πως θα σύντομα η περιοχή θα ερημώσει.
Κατόπιν των ανωτέρω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός
Σκοπεύετε να εντάξετε την ΠΕ Φλώρινας, αλλά και όλη τη Δυτική Μα
κεδονία που πλήττονται συχνά από χαλαζοπτώσεις, σε δίκτυο αντιχα- 
λαζικής προστασίας, ώστε να προστατευτούν οι καλλιέργειες της 
περιοχής από τα ακραία καιρικά φαινόμενα;

Ο ερωτών βουλευτής

Διαβούλευση για το Σχέδιο 
Φόρτισης Ηλεκτρικών Οχημάτων 

στον Δήμο Πρεσπών

0
 Δήμος Πρεσπών διαμορφώνοντας την σχεδίασμά μετάβασης 
σε οικονομία μηδενικών εκπομπών αερίων του θερμοκη
πίου, εκπονεί Σχέδιο Φόρτισης Ηλεκτρικών Οχημάτων 
(Σ.Φ.Η.Ο.) το οποίο αποτελεί βασικό εργαλείο εκκίνησης της προ

σπάθειας προώθησης καθαρών μορφών μετακίνησης. Ος Σ.Φ.Η.Ο. 
ορίζεται το πρόγραμμα χωροθέτησης δημοσίως προσβάσιμων ση
μείων επαναφάρτισης Ηλεκτρικών Οχημάτων (Η/Ο) κανονικής ή 
υψηλής ισχύος και θέσεων στάθμευσης Η/Ο, που εκπονείται από 
τους Δήμους εντός των διοικητικών τους ορίων.
Η κατάρτιση των ΣΦΗΟ αφορά σε χωροθέτηση θέσεων στάθμευσης σε; 
• Υφιστάμενους υπαίθριους ή στεγασμένους δημοτικούς χώρους 
στάθμευσης
• Υφιστάμενες παρόδιες θέσεις στάθμευσης, ελεύθερες και ελεγ
χόμενης στάθμευσης (πολεοδομικά κέντρα των δήμων, περιοχές 
αυξημένης επίσκεψης, πυκνοδομημένες αστικές περιοχές)
» Νέους υπαίθριους/στεγασμένους χώρους στάθμευσης ή παρό
διες θέσεις στάθμευσης που χωροθετούνται με σκοπό την εγκα
τάσταση σημείων φόρτισης Η/0
• Τερματικούς σταθμούς και σε επιλεγμένα σημεία των δημοτικών 
και αστικών συγκοινωνιών, χώρους εξυπηρέτησης τουριστικών 
λεωφορείων και οχημάτων τροφοδοσίας, Υφιστάμενα και νόμιμα 
καθορισμένα σημεία στάσης ή στάθμευσης (πιάτσες) Ε.Δ.Χ.-ΤΑΞΙ, 
Χώρους στάθμευσης οχημάτων ΑμεΑ
Η δημόσια διαβούλευση στοχεύει στην κατά το δυνατόν υψηλότερη 

συμμετοχή της τοπικής κοινωνίας στις διαδικασίες χωροθέτησης των 
σταθμών φόρτισης. Μέσω αυτής της δράσης, σκοπός είναι η επίτευξη 
της βέλτιστης χωροθέτησης τους. Επομένως, είναι χρήσιμη και ανα
γκαία η συνεργασία όλων των αρμόδιων φορέων που δραστηριοποι
ούνται στο Δήμο, καθώς και των πολιτών που κατοικούν, εργάζονται ή 
επισκέπτονται το Δήμο.
Σας προσκαλούμε λοιπόν να συμμετέχετε ενεργά στις διαδικασίες δη
μόσιας διαβούλευσης και να διατυπώσετε τις απόψεις σας σχετικά με 
την προτεινόμενη χωροθέτηση των σταθμών φόρτισης ηλεκτρικών 
οχημάτων.
Συμπληρώνοντας το ερωτηματολόγιο που θα βρείτε στην σελίδα δια
βούλευσης του Δήμου Πρεσπών
Ο Δήμος Πρεσπών στην προσπάθεια του να συγκροτήσει ένα ενεργό 
και δυναμικό δίκτυο εμπλεκόμενων φορέων που συζητά και συν δια
μορφώνει το μέλλον, προσβλέπει στην ενεργή συμμετοχή και στήριξη 
όλων σας, για την αποτελεσματική εκπόνηση του σχεδίου.

Ερώτηση της βουλευτή του ΓΥΡΙΖΑ Πέτης Πέρκα με 
θέμα: Εν μέσω ενεργειακής κρίσης αιφνιδιαστική 
απόφαση του ΥΠΕΝ για τα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας 
διακυβεύει την ενεργειακή ασφάλεια της χώρας 

και οδηγεί εκατοντάδες εργαζόμενους στην ανεργία

Η
 Βουλευτής Φλώρινας και Αν. Τομεάρχης 
Περιβάλλοντος και Ενέργειας της Κ.Ο. του 
ΣΥΡΙΖΑ- ΠΣ, Πέτη Πέρκα κατέθεσε ερώ
τηση προς τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και 

Ενέργειας, κ. Σκρέκα σχετικά με την αιφνιδια
στική απόφαση του ΥΠΕΝ για τα λιγνιτωρυχεία 
Αχλάδας, η οποία διακυβεύει την ενεργειακή 
ασφάλεια της χώρας, εν μέσω ενεργειακής κρί
σης και οδηγεί εκατοντάδες εργαζόμενους στην 
ανεργία. Η ερώτηση συνυπογράφεται συνολικά 
από 24 Βουλευτές της Κ.Ο. του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ.
Η Πέτη Πέρκα και οι συνυπογράφοντες βουλευτές 
επισημαίνουν ότι με την πρόσφατη απόφαση του 
ΥΠΕΝ, βάσει της οποίας λύθηκε η σύμβαση μίσθωσης 
με την εταιρία «ΛΙΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ Α.Ε.» στην 
ΠΕ Φλώρινας, δεν έχει αναφερθεί κανένα σχέδιο τπς 
κυβέρνησης και καμία μέριμνα για την τύχη των ερ
γαζομένων στα λιγνιτωρυχεία, για τους έμμεσα ερ
γαζόμενους, εταιρίες -εργολάβους πέριξ των ορυ
χείων και για τους κατοίκους της τοπικής κοινότητας 
Αχλάδας.
Η κυβέρνηση δημιουργεί νέους ανέργους που έρ
χονται να προστεθούν στους ήδη 4000 ανέργους στη 
Δυτική Μακεδονία, απόρροια της βίαιης απολιγνιτο- 
ποίησης. Οι εργαζόμενοι είναι απλήρωτοι εδώ και 8 
μήνες, οι εργολάβοι απλήρωτοι και αυτοί, οι έμμεσα 
πληττόμενοι χάνουν τις δουλειές τους, βρίσκονται σε 
απόγνωση και το χωριό της τοπικής κοινότητας Αχλά
δας περιμένει εδώ και χρόνια να αποζημιωθεί για τις 
υπό απαλλοτρίωση εκτάσεις, τις οποίες στερήθηκαν 
χάριν της λιγνιτικής παραγωγής.
Ασχέτως με το πώς θα λυθούν οι διαφορές μεταξύ 
του ιδιώτη - του κράτους - και της ΔΕΗ, οι εργαζό
μενοι (άμεσοι -έμμεσοι) και το χωριό πρέπει να εξα
σφαλιστούν. Όπως επίσης πρέπει να εξασφαλιστεί και 
η ενεργειακή ασφάλεια της χώρας, θέμα πολύ σοβαρό 
δεδομένης της συγκυρίας. Τα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας 
τροφοδοτούν τον ΑΗΣ Μελίτης που είναι η πλέον 
σύγχρονη από τις υφιστάμενες εν λειτουργία λιγνιτικές 
μονάδες.
Είναι πλέον ορατός ο κίνδυνος, εάν δεν υπάρξει πρό
νοια, η εμπλοκή σε μακροχρόνιους δικαστικούς αγώ
νες να αφήσει το χωριό έρμαιο της τύχης του, να 
διαθέτει κοιτάσματα λιγνίτη, τους άμεσα εργαζόμε
νους απλήρωτους και τους έμμεσα πληττόμενους 
χωρίς κύκλο εργασιών, ενώ συγχρόνως η χώρα θα 
στερηθεί στην πλέον κρίσιμη συγκυρία τη συμβολή 
του ΑΗΣ Μελίτης στο μίγμα της ηλεκτροπαραγωγής. 
Ακολουθεί ολόκληρη η ερώτηση;
Ερώτηση
προς τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
«Εν μέσω ενεργειακής κρίσης, αιφνιδιαστική απόφαση 
του ΥΠΕΝ για τα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας διακυβεύει 
την ενεργειακή ασφάλεια της χώρας και οδηγεί εκα
τοντάδες εργαζόμενους στην ανεργία»
Με την υπ’ αριθμ. ΥΠΕΝ/ ΔΜΕΒΟ/ 44095/ 429/ 
11.07.2022 απόφαση του Υπουργού Περιβάλλοντος 
και Ενέργειας, κ. Σκρέκα, λύθηκε η σύμβαση μίσθω
σης του δημόσιου λιγνιτωρυχείου Αχλάδας (Αχλάδα 
Νο 1 και Αχλάδα Νο 2) της Π.Ε. Φλώρινας με την 
εταιρία «ΛΙΓΝΙΤΩΡΥΧΕΙΑ ΑΧΛΑΔΑΣ Α.Ε.». Η εταιρία 
κηρύχθηκε έκπτωτη, οι εγγυητικές επιστολές καλής 
εκτέλεσης όρων σύμβασης κατέπεσαν στο σύνολό 
τους υπέρ του Δημοσίου και αποφασίστηκε ότι το λι
γνιτωρυχείο Αχλάδας (Αχλάδα Νο 1 και Αχλάδα Νο
2) αποδίδεται στο δημόσιο και η παραλαβή του θα 
λάβει χώρα με νεότερη απόφαση.
Είναι ιδιαίτερα ανησυχητικό το γεγονός ότι δεν έχει 
αναφερθεί κανένα σχέδιο της κυβέρνησης και καμία 
μέριμνα για την τύχη των εργαζομένων στα λιγνιτω
ρυχεία, για τους έμμεσα εργαζόμενους, εταιρίες - 
εργολάβους πέριξ των ορυχείων και για τους κατοί
κους της τοπικής κοινότητας Αχλάδας. Να 
επισημάνουμε ότι λόγω της εμπροσθοβαρούς και βί
αιης απολιγνιτοποίησης, ο κύκλος εργασιών στα ορυ
χεία έχει συρρικνωθεί σημαντικά, με αποτέλεσμα την 
αύξηση της ήδη υψηλής ανεργίας στην περιοχή. Μι
λάμε δηλαδή για πλήθος επιχειρήσεων, επιχειρημα
τιών, εργαζομένων που έχουν είτε υψηλή, είτε μερική 
είτε πλήρη εξάρτηση από τη λιγνιτική δραστηριότητα 
και δεν γνωρίζουν ποιο θα είναι το μέλλον τους. Χά
νουν τις δουλειές τους, βρίσκονται σε απόγνωση, ζη
τάνε διαγραφές χρεών και η κυβέρνηση ως απάντηση 
δημιουργεί, με αυτή την αιφνιδιαστική απόφαση, νέ
ους ανέργους που έρχονται να προστεθούν στους 
ήδη 4000 ανέργους στη Δυτική Μακεδονία. Μετά δη
λαδή την χωρίς σχέδιο απολιγνιτοποίηση, έρχεται ως 
χαριστική βολή το κλείσιμο επ' αόριστον των λιγνι

τωρυχείων, πάλι χωρίς απολύτως κανένα σχέδιο. 
Σημειώνουμε ότι οι εργαζόμενοι είναι απλήρωτοι εδώ 
και 8 μήνες, οι εργολάβοι απλήρωτοι και αυτοί και το 
χωριό της τοπικής κοινότητας Αχλάδας περιμένει εδώ 
και χρόνια την ολοκλήρωση των διαδικασιών, προ- 
κειμένου να αποζημιωθούν οι κάτοικοι για τις υπό 
απαλλοτρίωση εκτάσεις, τις οποίες στερήθηκαν χάριν 
της λιγνιτικής παραγωγής.
Η πολιτεία πρέπει να βρει άμεσα λύση, τόσο για τους 
εργαζόμενους, όσο και για τους πολίτες της τοπικής 
κοινότητας.
Στις 19.7.2022 οι εργαζόμενοι, οι άνεργοι, και οι πο
λίτες της Φλώρινας συμμετείχαν σε πορεία διαμαρ
τυρίας και κατέθεσαν ομόφωνα ψήφισμα διαμαρτυ
ρίας προς τον Πρωθυπουργό και τους αρμόδιους 
Υπουργούς, με το οποίο απαιτούν να βρεθεί άμεση 
λύση για τους εκατοντάδες εργαζόμενους.
Είχε προηγηθεί στις 13.7.2022 ανοικτή επιστολή του 
εργατοϋπαλληλικού κέντρου Φλώρινας προς τον 
Πρωθυπουργό και παρεμβάσεις βουλευτών του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ στην Επιτροπή Παραγωγής και Εμπορίου στις 
12.7.2022 και στην Ολομέλεια στις 15.7.2022 για την 
κύρωση της προγραμματικής σύμβασης για τη μετα
βίβαση των λιγνιτικών εδαφών, όπου έγινε εκτενής 
αναφορά στο θέμα των ορυχείων της Αχλάδας και 
στην αιφνιδιαστική απόφαση του ΥΠΕΝ.
Η εμπειρία στη Δυτική Μακεδονία δείχνει ότι αρκετά 
ορυχεία εγκαταλείφθηκαν στην κατάσταση που βρί
σκονταν την τελευταία ημέρα της λειτουργίας τους, 
χωρίς να έχουν αποκατασταθεί και χωρίς καμία μέ
ριμνα. Ειδικά η Αχλάδα, είναι ένα χωριό περίκλειστο 
από τα ορυχεία, τα οποία διαρκώς επεκτείνονται και 
προσεγγίζουν το χωριό. Κρανίου τόπος με σακατε
μένες πλαγιές, αυταναφλέξεις, μόλυνση και στη μέση, 
ένα χωριό που αναζητά έδαφος για να σταθεί στο 
χάρτη. Η Ελληνική Πολιτεία πρέπει σήμερα, στο χείλος 
της ολικής καταστροφής, να ικανοποιήσει τα δίκαια 
αιτήματα της κοινότητας και να πράξει τα απαραίτητα 
για την αποκατάσταση των εδαφών ή την μετεγκατά
στασή της.
Ασχέτως με το πώς θα λυθούν οι διαφορές μεταξύ 
του ιδιώτη - του κράτους - και της ΔΕΗ, οι εργαζό
μενοι και το χωριό πρέπει να εξασφαλιστούν. Όπως 
επίσης πρέπει να εξασφαλιστεί και η ενεργειακή 
ασφάλεια της χώρας, θέμα πολύ σοβαρό δεδομένης 
της συγκυρίας. Τα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας τροφοδο
τούν τον ΑΗΣ Μελίτης που είναι η πλέον σύγχρονη 
από τις υφιστάμενες εν λειτουργεία λιγνιτικές μονά
δες.
Είναι πλέον ορατός ο κίνδυνος, εάν δεν υπάρξει πρό
νοια, η εμπλοκή σε μακροχρόνιους δικαστικούς αγώ
νες να αφήσει το χωριό έρμαιο της τύχης του να δια
θέτει κοιτάσματα λιγνίτη, τους άμεσα εργαζόμενους 
απλήρωτους και τους έμμεσα πληττόμενους χωρίς 
κύκλο εργασιών, ενώ συγχρόνως η χώρα θα στερηθεί 
στην πλέον κρίσιμη συγκυρία τη συμβολή του ΑΗΣ 
Μελίτης στο μίγμα της ηλεκτροπαραγωγής.
Εν μέσω ενεργειακής κρίσης και εμπροσθοβαρούς 
και βίαιης απολιγνιτοποίησης, η κυβέρνηση της ΝΔ 
για ακόμα μια φορά δείχνει το ανάλγητο πρόσωπό 
της προς την Π.Ε. Φλώρινας.

Λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω ερωτάται 
ο αρμόδιος Υπουργός:

1) Ποια μέριμνα έχει ληφθεί για τους εργαζόμενους 
στο λιγνιτωρυχείο Αχλάδας (Αχλάδα Νο 1 και Αχλάδα 
Νο 2); Ποιο είναι το σχέδιο της κυβέρνησης για τους 
εργαζόμενους;
2) Έχει ληφθεί μέριμνα για τους έμμεσα πληττόμενους 
(εργαζόμενους - εταιρίες - εργολάβους) που μένουν 
χωρίς κύκλο εργασίας; Ποιο είναι το πλάνο σας για 
αυτούς;
3) Σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί ή θα προβείτε 
προκειμένου να πληρωθούν οι απαλλοτριώσεις και 
οι αποζημιώσεις στην τοπική κοινότητα της Αχλάδας;
4) Πότε θα πραγματοποιηθεί συνάντηση μεταξύ των 
αρμόδιων υπουργών και εκπροσώπων των εργαζο
μένων; Πότε θα πραγματοποιηθεί συνάντηση μεταξύ 
των αρμόδιων Υπουργών και εκπροσώπων της Το
πικής Κοινότητας Αχλάδας;
5) Τι σχέδιο έχετε για το λιγνιτωρυχεία Αχλάδας, αφού 
αποδίδεται στο δημόσιο; Μέχρι πότε θα είναι εν ενερ- 
γεία και πότε θα ξεκινήσει η αποκατάστασή του;
6) θα ικανοποιήσετε τα αιτήματα της τοπικής κοινό
τητας Αχλάδας για αποκατάσταση ή μετεγκατάσταση 
του οικισμού;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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Απολογισμός αναποτελεσματικότητας και χαμένων 
ευκαιριών της Περιφερειακής Αρχής για τη Φλώρινα!

Απολογισμός Πρώτου Εξαμήνου 2022», ήταν 
ο τίτλος της εκδήλωσης. Παρόμοιες εκδηλώ
σεις έγιναν και στις υπόλοιπες Περιφερει

ακές Ενότητες της Δυτικής Μακεδονίας για να 
προβάλλει το έργο της (;!) η Περιφερειακή Αρχή 
(Π.Α.).
Τι ακούσαμε σε αυτόν τον απολογισμό προθέσεων 
χωρίς όραμα και αναπτυξιακό στίγμα, που φυσικά 
δεν ήταν απολογισμός εξαμήνου αλλά κάλυπτε το σύ
νολο της διακυβέρνησης της παρούσας Π.Α.;
Σε πρόσφατη τηλεοπτική εκπομπή ρωτήθηκε ο Αν- 
τιπεριφερειάρχης Φλώρινας: η αντιπολίτευση, συν
δυασμός ΕΛΠΙΔΑ, σας κατηγορεί για ανυπαρξία 
έργων, και η απάντηση ήταν: Μα πως; Εκτελούμε ερ
γασίες συντήρησης ασφαλτοστρώσεων και αντιηλημ- 
μυρικά έργα.
- 0 απολογισμός περιλάμβανε θέματα διαχείρισης και 
έργα μικρής εμβέλειας, μελέτες έργων ώριμες και σε 
εξέλιξη, αόριστα χωρίς να αναφέρονται τα έργα που 
αφορούν.
- Η Αγία Όλγα ακόμα μελετάται, σχεδόν σε στάσιμο 
καθεστώς εδώ και 3 χρόνια, με ετοιμότητα σχεδόν 
ίδια, όπως παραδόθηκε από την προηγούμενη Περι
φερειακή αρχή.
- Το έργο βελτίωσης του Χιονοδρομικού Κέντρου της 
Βίγλας - Πισοδερίου, το μόνο σίγουρο είναι πως δεν 
εντάσσεται στο ΕΣΠΑ και αναζητούνται άλλοι τρόποι 
χρηματοδότησης. Υπήρχαν όμως χρήματα για τη χρη
ματοδότηση άλλων έργων στον ίδιο Άξονα Προτεραι
ότητας του ΕΣΠΑ (ας προσπεράσουμε τη δήλωση του 
Αν/ρχη: «η άποψή μου είναι να ενταχθεί στο δικό μας 
ΠΕΠ». Γιατί δεν εισακούγεται και από ποιόν, δεν συν- 
διαμορφώνει τις αποφάσεις που παίρνονταί;).
Βέβαια δεν έλειψε η αναφορά σε έργα Δήμων, όπως 
ύδρευσης, αποχέτευσης, καθώς και τα αρδευτικά 
Πρεσπών και φράγματος Τριανταφυλλιάς, με τα οποία 
καμία σχέση δεν έχει η Περιφέρεια, αφού οι φορείς 
υλοποίησης είναι άλλοι.
- Το μόνο σίγουρο είναι ότι η απορροφητικότητα από 
το ΕΣΠΑ για έργα περιφερειακής αρμοδιότητας δεν 
ξεπερνάει για τη Φλώρινα το 1 % για το 2022. Ναι 
καλά διαβάσατε!!!
- Για τον Κάθετο Οδικό Αξονα που θα ενώσει τη Δυ
τική Μακεδονία με την Ευρώπη και θα περιορίσει τις 
χρονικές αποστάσεις ενδοπεριφερειακά, μάθαμε πως 
ακόμα ανατίθενται μελέτες, όταν μας διαβεβαίωναν 
απαντώντας στις εύλογες επιφυλάξεις μας, που προ- 
έκυπταν από την έλλειψη πολιτικής βούλησης του 
Περιφερειάρχη, για ετοιμότητα ένταξης το 2022, δέ

σμευση που κυρίως αποδίδεται στον Κυβερνητικό 
Βουλευτή.
Τι όμως άλλο δεν αναφέρθηκε:
- Τι γίνεται με τον δρόμο Φλώρινα - Πισοδέρι, ένα 
ώριμο έργο μελετητικά, που έλειπε μόνο μία φυτο- 
τεχνική μελέτη, η οποία ετοιμάζεται εδώ και 2,5 χρό
νια;
- Τι γίνεται με τον δρόμο διασταύρωση Πρεσπών - 
Κρυσταλλοπηγή, για τον οποίο ήδη υπάρχει απόφαση 
ένταξης στο ΕΣΠΑ από την προηγούμενη Περιφερει
ακή Αρχή;
* Για να έχουμε την αίσθηση του απαιτούμενου χρό
νου, όχι γιατί τόσος απαιτείται, τα δύο παραπάνω 
έργα άρχισαν να μελετούνται από το 2004!
- Που βρίσκεται σήμερα η ΒΙΠΕ και ποιος είναι ο 
ρόλος της στη δύσκολη φάση, που μας επιβάλλει η 
βίαια Απολιγνιτοποίηση;
- Τι ενέργειες γίνονται για την ηλεκτροδότηση της Σι
δηροδρομικής Γραμμής και σύνδεσής της με Ευ
ρώπη, ενώ την ίδια στιγμή αντί της σύνδεσης της 
Φλώρινας με την Αλβανία η Περιφέρεια προωθεί 
άλλες λύσεις (Σιάτιστα - Καστοριά - Αλβανία), οι 
οποίες θα παραμείνουν στα αζήτητα επίσης λόγω των 
πολιτικών σκοπιμοτήτων που εξυπηρετούν. Με τα 
πολλά ΘΑ... καλύπτεις άνετα την ανυπαρξία και την 
αναποτελεσματικότητα, παλιά δοκιμασμένη συνταγή!
- Ποιος είναι ο σχεδιασμός στην ανάπτυξη Ζώνης 
Καινοτομίας, που μόνο κάτω από τις παρεμβάσεις 
μας και με προφανή πολιτικό ελιγμό του Περιφερει
άρχη, υποτίθεται ότι θα αναπτυχθεί αντίστοιχη και 
στη Φλώρινα, αφού υπάρχουν Πανεπιστημιακές 
Δομές;
Μικρό το κοινό που παρακολούθησε τον απολογισμό 
και ακόμη μικρότερο αυτό που παρακολουθεί τις 
εξελίξεις, δυστυχώς, για θέματα που μας αφορούν, 

• που καθορίζουν το μέλλον μας.
Η πολιτική χωρίς έμπνευση και ανάλογη βούληση 
που αποδίδεται στη σημερινή Περιφερειακή Αρχή 
έχει επιπτώσεις στην αξία και την αξιοπιστία της. Και 
τέτοιες εκδηλώσεις, από τις οποίες λείπουν τα απο
τελέσματα, και λείπει και το όραμα, επιβεβαιώνουν 
τα ελλείμματά μας. Τελικά, είναι καλές για να ευλο- 
γούμαι τα γένια μας, να πούμε ότι κάτι κάνουμε, αλλά 
δεν θέτουν συλλογικούς στόχους που θα μπορούσαν 
να ξανά εμπνεύσουν τον πολίτη, ότι επιτέλους κάτι 
γίνεται, ότι κάτι θα γίνει καλύτερο μετά από τα τόσα 
χρόνια στασιμότητας και χαμένων ευκαιριών!

Γιάννης Στρατάκης - Συνδυασμός ΕΛΠΙΔΑ

Ανακαλύφθηκε επιτέλους ο Παράδεισος!
Γράφει ο Φοίβος Ιωσήφ

Χ
ρόνια ολόκληρα η ανθρωπότητα προσπα
θούσε να βγει από την Κόλαση και να βρει 
την αλήθεια του Παραδείσου.

Βρε τι παραμύθια ακούσαμε για Αδάμ και για Εύες, τι 
ψέματα για μήλα, νεκταρίνια και μούσμουλα, και τι 
δεν ακούσαμε. Οι ισλαμιστές ακόμη χειρότερα, ακού
σανε για πιλάφια γαρνιρισμένα με ατζέμ, άκουσαν 
επίσης για παρθένες και για άλλα περίεργα γούστα. 
Σε καμία περίπτωση οι Μουσουλμάνοι δεν δέχονταν 
χρόνια τώρα τις παρθενοραφές και άλλα επιτεύγματα 
της επιστήμης, για να αποφεύγονται τα πανωπροίκια. 
Όλα καλά και παστρικά μόνον, εκτός από τις παστρι
κές. Τίμιοι άνθρωποι, πραγματικοί νοικοκυραίοι.
Όλα καλά και άγια μέχρις εδώ, ως την μέρα που πή
ραμε το αυτοκίνητό μας και κινηθήκαμε Νότια της 
Φλώρινας και εντός του Νομού. Δεν χρειάστηκε να 
κάνουμε περισσότερο από 13 χιλιόμετρα μέσα από 
έναν φιδίσιο ασφαλτοστρωμένο δρόμο, για να φθά- 
σουμε στη Δροσοπηγή. Μα δεν είναι μόνον Δροσο
πηγή, είναι χρυσοπηγή συναισθημάτων, οφθαλμών 
και ψυχικών διατάσεων.
Ένα χωριουδάκι τόσο δα μικρό, με όμορφα σπιτάκια 
και μια πλατεία χαράς, έκστασης και κορύφωσης. 
Είναι η πλατεία που σταματούν οι μάταιες επιθυμίες 
και νοιώθεις πως ναι, έφθασες επιτέλους στον προ
ορισμό σου. Νοιώθεις πως καλά έκαναν οι γονείς 
σου που σε γέννησαν, υπήρχε λόγος, υπήρχε απο- 
χρών λόγος να υπάρξεις, να αισθανθείς, να αναηνεύ- 
σεις και τελικά να κάνεις τη διαδρομή. Έφθασες στο 
σκοπό, αλλά δεν έφθασες στο τέλος, είσαι σε ένα μι- 
κρόκοσμο, που τελικά είναι μεγάκοσμος. Εκεί θα συ
ναντήσεις την Αρετή και τον Σταύρο, εκεί θα 
διαπιστώσεις πως όσο και να ανοίξεις τα μάτια σου, 
η αίσθηση της όρασης θα είναι πάντα μικρή, για να 
αγγίξεις την ολότητα του συναισθήματος που καλύ
πτει κάθε τι το ανθρωηίνως δυνατόν. Η όραση στη 
Δροσοπηγή είναι απλώς μία αίσθηση που συμπλη
ρώνει το τεράστιο του χαμόγελου, της κουβέντας και 
της επαφής με κάθε τι το ανώτερο. Εκεί η τύχη μας 
επιφύλαξε και τον αιφνιδιασμό της γνωριμίας με τον 
Μιχάλπ Δέδε, φευγάτο στην Αμερική από τα είκοσι

του. Πήγε στην Αμερική, πήγε πέντε φορές στην Αυ
στραλία, για να δει τις αδερφάδες του, αλλά δεν κα- 
τάφερε ποτέ να πάει με τα παπούτσια του, αυτά ήταν 
κολλημένα μονίμως στα σοκάκια της Δροσοπηγής, 
εκεί όπου γυρίζει κάθε χρόνο, για να τα φορέσει και 
να κάνει τα πραγματικά βήματα ο κάθε Πατριώτης 
που αναθυμιέται από πού έφυγε, πού πήγε και που 
γυρίζει να μυρίσει πάντα τα δικά του πλατάνια, τις 
δικές του φλαμουριές, τις δικές του δρύες και οξιές, 
τα προσωπικά του ελάτια.Όλοι τα χαίρονται, μα ο Μι- 
χάλης έχει το δικό του υποθηκοφυλακείο ιδιοκτησίας 
στο μέσα μέρος της καρδιάς του. Ούτε καν οι Γερμα
νοί που ήρθαν ως βάρβαροι και έκαψαν το χωριό, 
δεν μπόρεσαν να αγγίξουν την ιδιοκτησία του Μιχάλπ 
Δέδε.
Τελευταίως έμαθα πως στην πλατεία του χωριού λει
τουργεί και ένας νέος αρχαιοελληνικός ναός της γεύ
σης με νόστιμα εδέσματα της περιοχής, ακόμη και με 
καλαματιανές συνταγές γουρουνόπουλων, ένεκα 
προέλευσης του πατρός της Αρετής.
Βρε ό,τι και να κάνουν, εμείς θα ξαναπάμε στον πα
ράδεισο, που εγκληματικά αγνοούσαμε μέχρι πρότι
νος. Δεν ψάχνουμε για πλαστικούς παραδείσους, τη 
Δροσοπηγή ψάχναμε και δεν θα μας ξεφύγει δεύτερη 
φορά. Στη Μπελκαμένη θα πάμε, τ 'ακούτε?

Σταγονίδια...

Μάνοε Ελευθέριου, σήμερα που γράφω είναι η 
επέτειος του θανάτου του: «Παλαιότερα έφευ
γαν αγράμματοι εργάτες, ταπεινωμένοι από τη 
φτώχεια. Τώρα φεύγει ο ανθός της πατρίδας 
κι αυτός ταπεινωμένος από τη φτώχεια. Το μα
χαίρι είναι πάντα στον λαιμό μας. Το να ελπί
ζεις δεν είναι ντροπή. Είναι όμως ήττα να μην 
ελπίζεις».

Χρήατοε Στυλιανίδηε. ο υπουργός Κλιματικής Κρί
σης και Πολιτικής Προστασίας εμφανίστηκε ικανοποι
ημένος από την αντιμετώπιση της πυρκαγιάς: «Ο
σωστός συντονισμός, η συνεργασία και η έγκαιρη 
επέμβαση ήταν από την πρώτη στιγμή η καρδιά της 
νέας στρατηγικής του υπουργείου, της κυβέρνησης 

στη διαχείριση των φυσικών καταστροφών... Μάθαμε από τη 
σκληρή εμπειρία του παρελθόντος, αντλήσαμε αναγκαία μαθή
ματα και από τη χώρα μας και από άλλες ευρωπαϊκές εμπειρίες. 
Στη μεγάλη αυτή προσπάθεια η οποία γίνεται, βλέπουμε ότι πρέ
πει να συνεχίσουμε να βελτιωνόμαστε, ενισχύοντας την πεμ
πτουσία της διαχείρισης των φυσικών καταστροφών, που είναι η 
πρόληψη, αλλά και την ετοιμότητα όλου αυτού του μηχανισμού, 
που πρέπει να βασίζεται στον συντονισμό».
Ο τύπος είναι αλλού! Τέτοια πολιτική αναισθησία είναι πρωτόγνωρη, 
δεν την αντέχεις! Η κυβέρνηση μετά τον βιασμό ανηλίκων από τον 
Λιγνάδη, απέκτησε και τον εισαγόμενο βιαστή της κοινής λογικής, 
τον Χρήστο Στυλιανίδη...

Κατερίνα Στεφανίδη. Ολυμπιονίκης, για την απουσία 
πυροσβεστικών δυνάμεων στην πυρκαγιά της Πεντέ
λης: «Πήγα για ύπνο, αφού μίλησα με τους γονείς 
μου και μου είπαν ότι η φωτιά ήταν μακριά. Ξύ
πνησα με εκατοντάδες κλήσεις και μηνύματα. Το 
σπίτι το έσωσε ο μπαμπάς μου. Εύχομαι ο εφιάλτης 

αυτός να τελειώσει σύντομα για όλους τους συνανθρώπους μας, 
που είδαν τις περιουσίες τους να καίγονται. Είναι λογικό να πι
στεύεις ότι υπάρχουν παντού πυροσβέστες, αφού έτσι σου λένε 
τα κανάλια. Αλλά, ναι, ο μπαμπάς και οι γείτονες με κλαδιά έσω
σαν τα σπίτια. Ό,τι βλέπεις στην τηλεόραση δεν είναι αλήθεια». 
«Ό,τι βλέπεις στην τηλεόραση δεν είναι αλήθεια»... Αυτό το μήνυμα 
μιας παγκόσμιου βεληνεκούς αθλήτριας, που κάνει τον γύρο του κό
σμου, πόνεσε τον Κυριάκο. Διαβάζω ότι προσωπικά έδωσε την εν
τολή για γενικευμένη επίθεση στην Ολυμπιονίκη μας. Σύνθημα στα 
χείλη όλων μας Κατερίνα μου... «Ό.τι βλέπειε στην τηλεόραση δεν 
είναι αλήθεια»...

Δημοσιογράφος προς Αλεξάνδρα Σδούκου. γενική 
γραμματέα Ενέργειας: «Με το ροννβτ ραεε τι γίνεται; 
Θα το διορθώσετε; Υπάρχει πολλή γκρίνια. Περίμε- 
ναν κάποιοι περισσότερα χρήματα».
Αλεξάνδρα Σδούκου: «Τώρα εγώ θα σας έλεγα, 

τους χαρίζουμε γάιδαρο και τον κοιτάνε στα δόντια».
Για όσους αναρωτιούνται τί είναι «εκτσογλανισμός», ας απευθυνθούν 
στην κα Σδούκου και τους ομοίους της...

Μήτοοε ο γείτοναε: «Απαντώ στην κα Σδούκου και 
τους ομοίους της με στίχους του Μάνου Ελευθε
ρίου από τα «ομοικατάλπκτα»: «Ταογλάνια, αλήτες 
και ρουφιάνοι στις γωνιές/ φορούν παράσημα 
χρυσά για ρουφιανιές./ Το μέλλον έρχεται θολό και 
απατηλό/ κι εγώ τους στίχους μου στο τίποτα 

πουλώ./ Αυτό μ’ αρρώστησαν, γιατρέ, με κυνηγούν./ Μ’ αυτά 
πορεύτηκα κι αυτά μ’ αιμορραγούν...».

Γιανιά Κιτσούλα: «Έχω κι εγώ απάντηση ποιητική 
με λόγια τού αγαπημένου και αξέχαστου Μάνου 
Ελευθερίου: Ό,τι Αφήσεις Ανυπεράσπιστο εδώ θα 
μείνει/ Σε μια Πατρίδα Γινατισμένη/ Με τόσα Ερεί
πια Αισθόυατα/ Τόση Σπατάλη σε 'Οοκουε και Υπο- 
σχέσειε/Σε ξεηεσυούε Ανθρώπων που 

λογάριασες/ Ένα Κομμάτι Γυαλί σπασμένο είναι η Γλώσσα μου/ 
Ό,τι να πει υατώνει».

Γιάννηε ΜαντΖουοάνηε. έγκριτος νομικός, στο Ιθοθ- 
όοοΙ< για τις υποκλοπές και τις παρακολουθήσεις:
«Και πρωθυπουργός των κοριών ο κ. Μητσοτάκης; 
Η απόπειρα παγίδευσης του τηλεφώνου του Νίκου 
Ανδρουλάκη είναι πλήγμα για τη δημοκρατία, 
τραύμα στο κράτος δικαίου, σκιά στην εικόνα της 

Ελλάδας. Ο πρωθυπουργός έχει την ευθύνη να μην παραμείνει 
αυτή η δυσώδης υπόθεση “αδιευκρίνιστη”, όπως η δολοφονία 
Καραϊβάζ, τα εκατομμύρια σε υπουργικούς τραπεζικούς λογαρια
σμούς, οι σκοτεινές σχέσεις με τον Φουρθιώτη και τόσα άλλα. 
Αρκετά! Το κράτος δικαίου δεν είναι ποδήλατο για ανέμελες βόλ
τες. Ούτε προαγωγός και προστάτης του παρακράτους. Αν δεν 
φωτιστεί σε βάθος αυτή η εγκληματική ενέργεια εναντίον του 
αρχηγού ενός δημοκρατικού κόμματος, ο κ. Μητσοτάκης δεν θα 
θεωρηθεί ανεπαρκής ή ανίκανος. Θα θεωρηθεί ύποπτος!».
Κατά κύρη κατά μάνα, κατά γιο και θυγατέρα (λαϊκή παροιμία),..

Συνέχεια στη σελίδα 21...
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Μεσουρανήματα και συντρίμμια... 

(μέρος 3ο και 4ο)
Αρμένιους. Η δουλειά 
όμως αυτή ήταν τόσο δύ
σκολη, που δεν μπορούσε 
να ολοκληρωθεί, χωρίς να 
εμπλακεί κανείς στο έγ
κλημα ή το αμάρτημα και 
χωρίς κανείς να κάνει σύ
νεργό του το τουρκικό- 
μουσουλμανικό στοιχείο». 
Και η δική μας η Διδώ Σω
τηρίου στο « Οι Έλληνες 
στην Ανατολή» γράφει:« Σε 
ένα φυλλάδιο που διανεμή
θηκε στους κεντρικούς και 
ανατολικούς νομούς το 
1912 έγραφαν τα ακό
λουθα : Εάν εμείς οι Τούρ
κοι πεινάμε και βασανιζό
μαστε, υπεύθυνοι για όλα 
αυτά είναι οι γκιαούρηδες 
που κρατάνε στα χέρια 
τους το βίος και το εμπόριό 
μας.... Μην αγοράζετε 
προϊόντα των Γκιαούρη
δων . Να διακόψετε κάθε 
είδους επαφές μαζί τους... 
.» Αυτό το έγγραφο το διέ
νειμε στη Μέση Ανατολή η 
ΟθυΙεοΗθΡαίθεΙϊηΒθηΚ, 
δηλαδή, η Γερμανική Τρά
πεζα Παλαιστίνης.
Και παρακάτω η ΕιώίΙ γρά

φει: « ...Οι προπαγανδιστές των 
Νεότουρκων έτρεχαν από άκρη σε 
άκρη στη Μικρά Ασία και έλέγαν 
δημόσια: Βρωμεροί άπιστοι 
γκιαούρηδες σκύλοι. Αυτοί είναι 
χειρότεροι από πανούκλα. Είναι 
φίδια που τους τρέφουν οι Μου
σουλμάνοι στον κόρφο τους. Όταν 
βγουν από τη μέση οι Γκιαούρηδες 
τα ακίνητα, τα αγαθά τους, και όλα 
όσα έχουν θα ανήκουν στους μου
σουλμάνους. Θα τους πάρουμε 
ακόμα και τα μυαλά τους.»
Και ακόμα συνεχίζει: « ... Οι ισχυ
ρισμοί της Γερμανίας ότι δεν γνώ
ριζε τίποτα για τα τεκταινόμενα και 
δεν έχει καμία σχέση μα αυτά, δεν 
έχουν ψήγμα πειστικότητας, γιατί 
είναι γνωστό ότι η χώρα αυτή κα
τείχε στο στρατό θέσεις κλειδιά, 
οργανικούς δεσμούς μεςτο κόμμα 
Ένωση και Πρόοδος και πλήθος 
πρακτόρων στην Μικρά Ασία. Η 
γενοκτονία είναι ένα γεγονός που 
δεν το διεκδικεί και δεν το υπερα
σπίζεται κανένας. Αυτοί όμως που 
ενέχονται σε τέτοιες πράξεις, οφεί
λουν έναντι της ανθρωπότητας να 
παραδεχθούν τις ευθύνες τους, να 
ντρέπονται γι’ αυτά που έκαναν και 
να εκφράσουν δημόσια αυτά τα 
συναισθήματα, καθώς και να απο
ζημιώσουν τα θύματά τους 
Μετά τους Αρμενίους που ξερι

ζώθηκαν από τις εστίες τους τις 
πατρογονικές και περπάτησαν, οι 
πιο τυχεροί, ψωραλέοι και ρακέν
δυτοι μήνες και μήνες ή οι πιο άτυ
χοι πουλήθηκαν στα σκλαβοπά
ζαρα της Συρίας ,ήρθε η ώρα των 
Ελλήνων.
0 Κιτσίκης στο βιβλίο του ΤυτΚ - 
ΥυηθηΙηηρ3ΐ3ΐθΓΐυ9υ, σελ. 212 
υπολογίζει ότι οι'Ελληνες της Μι
κρός Ασίας προσέγγιζαν τα δύο 
εκατομμύρια, ενώ η Εγκυκλοπαί
δεια Ελευθερουδάκης αναφέρει 
ότι την ίδια περίοδο οι Έλληνες 
αριθμούσαν 2.200.000 ψυχές. 
Αλλά ας αφήσουμε την ΕιώίΙ να 
μας διηγηθεί με την χαρακτηρι
στική της ειλικρίνεια στο βιβλίο της 
« Η Νιόβη θρηνούσε για τη Μικρά 
Ασία» τα παρακάτω:
«Δεύτερος στόχος ήταν οι Έλλη
νες. Οι καμπάνες Άρχισαν να χτυ
πούν τώρα για αυτούς. Επειδή ο 
Ελληνικός πληθυσμός ήταν δια
σκορπισμένος σε πολλές περιοχές 
της Μικρός Ασίας ,όπως η Μαύρη 
θάλασσα , ο Μαρμαράς, το Αιγαίο, 
η Καππαδοκία, δεν ήταν εύκολος 
ο αφανισμός του με τον ίδιο τρόπο 
που έγινε η σφαγή των Αρμενίων. 
Η γεωγραφική κατανομή των Ελ

Οι εκτοπισμοί των Ελλήνων

//^ταν πλησίαζε ο Α'. Παγ- 
Ικόσμιος πόλεμος οι 'Αγ- 
γλοι, οι Γάλλοι και οι Ιτα

λοί, αποχώρησαν από την 
επιτροπή διαχείρισης του εξω
τερικού δημόσιου χρέους των 
Οθωμανών. Αυτό είχε σαν απο
τέλεσμα την αύξηση της επιρ
ροής των Γερμανών και των 
Αυστριακών στον τομέα αυτόν. 
Το γεγονός αυτό βοήθησε το 
«Κόμμα Ένωση και Πρόοδος» να 
ερωτοτροπεί με τη Γερμανία. Ταυ
τόχρονα είχαν ανοίξει διάπλατα οι 
πόρτες του Γερμανικού ιμπεριαλι
σμού. Η ένωση και Πρόοδος πα
ρέδωσε στους Γερμανούς όλες τις 
σημαντικές διοικήσεις του Οθω
μανικού στρατού, ενώ σε όλες τις 
σημαντικές θέσεις του Υπουργείου 
Αμυνας, τοποθετήθηκαν ΓΕρμανοί. 
Οι Γερμανοί δεν έστειλαν μόνο 
τους Αξιωματικούς τους, αλλά και 
ένα στρατό συμβούλων, εμπόρων, 
αρχαιολόγων, κοινωνιολόγων, οι
κονομολόγων, γιατρών, μοναχών, 
εκπαιδευτικών. Το επόμενο στάδιο 
ήταν η προσφορά συμβουλών για 
την διαμόρφωση πολιτικής, οικο
νομικής και κοινωνικής ζωής, με 
βάση τα Γερμανικά συμφέροντα. 
Ας αφήσουμε όμως την ΡθτνίηΕΓ- 
όίΐ συγγραφέας του Βιβλίου « 
ΗΝιόβη θρηνούσε για τη Μικρά 
Ασία» Εκδόσεις Τσουκάτου, που 
γεννήθηκε στο Ντιαρμπακίρ της 
Τουρκίας, Πτυχιούχο της Κοινω
νικής Ανθρωπολογίας του Πανε
πιστημίου της Αγκυρας, να μας 
διηγηθεί με μια αξιοπρόσεκτη ει
λικρίνεια την περίοδο αυτή. 
«...Μια από τις συμβουλές αυτών 
των ανθρώπων απέβλεπε στην 
απομάκρυνση, δηλαδή στην εκκα
θάριση από τον Μικρασιατικό 
χώρο, εκείνων των στοιχείων που 
μπορούσαν να προβάλουν εμπό
δια στις διαδικασίες ανάπτυξης των 
οικονομικών δραστηριοτήτων 
τους σε αυτή την περιοχή. Και τα 
στοιχεία αυτά ήσαν οι'Ελληνες και 
οι Αρμένιοι, που κρατούσαν στα 
χέρια τους θέσεις κλειδιά στους 
τομείς παροχής υπηρεσιών, εμπο
ρίου και βιομηχανίας της οθωμα
νικής αυτοκρατορίας. Μετη θέση 
που κρατούσαν οι άνθρωποι αυτοί 
αποτελούσαν την πιο παραγωγική 
μερίδα της οικονομίας και μπο
ρούσαν να εμποδίσουν τις δραστη
ριότητες του γερμανικού κεφα
λαίου.....
Η Μικρά Ασία έπρεπε να λυτρωθεί 
από τους χριστιανούς'Ελληνες και

Γράφει
ο ΚωνσταντίνοΓ

ΐζέκης
Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ 
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λήνων και η διεθνής κοινή γνώμη 
που ήταν στραμμένη στη Μικρά 
Ασία έκανε πολύ δύσκολη την 
απόφαση για γενοκτονία των Ελ
λήνων. Βέβαια η κατάσταση αυτή 
απλώς τραινάριζε τα σχέδια τους, 
αλλά η βασική επιδίωξη της Τουρ
κίας για εθνοκάθαρση, υποβοη- 
θούσης και της Γερμανίας , ήταν 
βασικός στρατηγικός της σκοπός. 
Η αφορμή δόθηκε με την κήρυξη 
του Ρωσοτουρκικού πολέμου του 
Μαρτίου του 1916. Η Τουρκία 
εφάρμοσε το σχέδιο του Βεχήπ 
Πασά που ήταν Διοικητής του 
Τουρκικού στρατού των συνόρων 
της Ανατολής για τη μεταφορά για 
λόγους ασφαλείας όλων των Χρι
στιανών που ζούσαν στο ρωσικό 
μέτωπο σε απόσταση πενήντα χι
λιομέτρων από το σημείο εκείνο. 
Το γεγονός ότι οι Έλληνες της 
Μαύρης θάλασσας ήταν χριστιανοί 
ορθόδοξοι πιθανόν να οδηγούσε 
στη συμμαχία των ανθρώπων αυ
τών με τους Ρώσους. Για την απο
φυγή λοιπόν αυτής της εμπλοκής, 
έπρεπε οι Οθωμανοί να λάβουν 
ορισμένα προληπτικά μέτρα, βοη- 
θούμενοι βεβαίως και από τους 
Γερμανούς συμμάχους τους. Με τα 
μέτρα αυτά οι κάτοικοι χριστιανοί 
της περιοχής από την Τρίπολη του 
Ευξείνου, τη Μπάφρα, την Σαμ- 
ψούντα μέχρι τη Σινώπη, έπρεπε 
να μετακινηθούν πενήντα χιλιόμε
τρα νοτιότερα. Τον Νοέμβριο του 
1916, σε συνθήκες βαρυχειμωνιάς 
με φοβερό κρύο και χιόνι ανάγκα
σαν όλους τους'Ελληνες αδιακρί
τως ηλικίας, νέους, γέρους, γυ
ναίκες και παιδιά, να μετακινηθούν 
στα νότια χωρίς να τους επιτραπεί 
να πάρουν μαζί τους τίποτα ούτε 
καν ελάχιστα απαραίτητα πράγ
ματά τους.
Στο προηγούμενο κεφάλαιο είχαμε 
αναφερθεί στο σχέδιο και τις ενέρ
γειες εκρίζωσης των χριστιανικών 
πληθυσμών από την Μικρά Ασία. 
Συνεχίζουμε αυτή την προσπάθεια 
στοχεύοντας και πάλι σε στοιχεία 
Τούρκων επιστημόνων ως επί το 
πλείστον.
Ας αφήσουμε και πάλι την ΕιώίΙ 

να μας διηγηθεί στο κεφάλαιο του 
βιβλίου της με τον χαρακτηριστικό 
της τίτλο λευκός θάνατος:
«...... Η διαταγή δεν είχε εξαιρέ
σεις. Δεν έδειξαν την παραμικρή 
επιείκεια ούτε στους αρρώστους, 
ούτε στους υπερήλικες που δεν 
μπορούσαν να ταξιδέψουν.
Οι Έλληνες ξεχύθηκαν κατά κύ
ματα στους δρόμους ξεριζωμένοι 
από την πατρίδα, από τον τόπο 
τους.Ένας πόνος βαθιά στην ψυχή 
τους υπενθύμιζε αυτά που έπαθε 
'ένας άλλος χριστιανικός λαός, οι 
Αρμένιοι πριν από έναν περίπου 
χρόνο. Οι Αρμένιοι που σφαγιά- 
σθηκαν κατά μήκος των ποταμών 
και τα πτώματά τους πετάχτηκαν 
στα νερά.... Οι Αρμένιοι που πυρ- 
πολήθηκαν ολοζώντανοι μέσα στις 
εκκλησίες ....» Και παρακάτω συ
νεχίζει αναφερόμενη στον ξερι
ζωμό των Ποντίων αδελφών μας:
« ...Οι Τσέτες που ορμούσαν στα 
χωριά και τις κωμοπόλεις που εγ- 
καταλείπονταν από τους ξεριζω
μένους, αρχικά επιδίδονταν σε λε
ηλασίες και στη συνέχεια έκαιγαν 
και κατέστρεφαν τα πάντα, ώστε 
να μην αφήσουν πίσω τίποτα που 
να θυμίζει εκείνους που έφυγαν... 
.« Το δυσάρεστο όμως παιχνίδι που* 
τους ετοίμαζε η μοίρα- το Κόμμα 
Ένωση και Πρόοδος και ο Γερμα
νικός ιμπεριαλισμός- δεν περιορί
στηκε σε αυτά. Ορισμένοι από αυ
τούς παγιδεύτηκαν και σφάχτηκαν 
από τους ίδιους Τσέτες, πριν ακόμα 
απομακρυνθούν από τα χωριά 
τους.. Οι Τσέτες τους έπνιγαν στη 
γωνία μόλις έστριβαν και χάνονταν 
από τα βλέμματα των συγχωρια
νών τους. Αλλοι πάλι πέθαναν 
στους μακρινούς δρόμους της 
εξορίας.
Αυτή η εξορία ήταν μια διαφορε

τική εξορία από τις άλλες. 0 τελι

κός στόχος αυτής της εξορίας ήταν 
ο θάνατος. Αρχικά τους είπαν ότι 
θα αποσυρθούν πενήντα χιλιόμε
τρα νοτιότερα, ενώ στην πραγμα
τικότητα ο δρόμος που θα διέσχι
ζαν ήταν περισσότερο από 
διακόσια χιλιόμετρα. Η πορεία που 
πραγματοποιείται μέσα σε αφό
ρητο κρύο και κάτω από πυκνή 
χιονόπτωση, υπό την καθοδήγηση 
ενός Αξιωματικού που κραδαίνει 
στα χέρια του το μαστίγιο, δεν απο
τελεί οπισθοχώρηση αλλά εξορι- 
σμό. Εξορισμό που τελικός σταθ
μός του είναι ο θάνατος.
Οι άνθρωποι κατά τη διάρκεια της 
πορείας και του ξεριζωμού πάγω
σαν από το ψύχος, αποδεκατίσθη- 
καν από τις επιδημίες και εξουθε
νώθηκαν από την πείνα. 0 αριθμός 
των Ελλήνων- Ποντίων που έχα
σαν τη ζωή τους, είτε στην περιοχή 
Τρίπολης και Σινώπης, είτε στα 
χωριά τους, είτεδολοφονήθηκαν 
στους δρόμους ή πέθαιναν κατά 
τη διάρκεια της πορείας προς την 
εξορία ανέρχεται σε 350.000. όσοι 
κατάφεραν να σωθούν από τις 
σφαγές, όσοι κατάφεραν να δια
σωθούν δωροδοκώντας ή δραπε
τεύοντας ή διαφεύγοντας στο εξω
τερικό έγιναν μάρτυρες της 
εξαφάνισης του Ελληνικού γένους 
στη περιοχή.
Ας απορεί ο Τούρκος Πρωθυ
πουργός Ερτογάν για τις «εκδη
λώσεις» των Ελλήνων και ας δια
μαρτύρεται για το μνημείο που 
πρόσφατα εγκαινιάστηκε στη Θεσ
σαλονίκη. Η προσωπική μου δια
μαρτυρία κατατίθεται στην προ 
ετών κίνηση «αδελφοποίησης» της 
Θεσσαλονίκης με τη Σμύρνη. Τι 
δουλειά έχει ο Τούρκος Σμυρνιός 
Δήμαρχος με εκείνη την απαστρά- 
πτουσα γενιά των Ελλήνων της 
Σμύρνης των 250.000 κατοίκων το 
1920; Γιατί ο Δήμαρχος Θεσσαλο
νίκης αποφάσισε να ζηλέψει όλους 
τους τέως συναδέλφους του που 
αποφάσισαν να ασχοληθούν με 
την Εξωτερική πολιτική;Δεν του 
είπε κανείς από το Υπουργείο Εξω
τερικών ότι οι αδελφοποιήσεις με 
Τούρκους πρέπει να γίνονται προ
σεκτικά;

Το σχέδιο που ονομάσθηκε από 
τους ιστορικούς «Λευκός θάνα
τος», εφαρμόσθηκε μέχρι το τέλος 
με μεγάλη ψυχραιμία και σκληρό
τητα. Όμως παρά το γεγονός ότι 
πολλοί'Ελληνες είχαν βρει τον θά
νατο, είχαν μείνει πολλοί ακόμη 
που έπρεπε να αφανισθούν, γι’ 
αυτό θα εκπονηθούν νέα σχέδια 
για τις περιοχές εκείνες που δεν 
υπήρχε Ρωσική απειλή.

Τάγματα Εργασίας

(ΑπιβΙεΤαΒυιΊαπ)

Τα Τάγματα Εργασίας ή αν θέλετε 
Τάγματα Θανάτου, συγκροτή
θηκαν από το 1914 και μετέπειτα, 
χρησιμοποιήθηκαν για να μει
ώσουν ακόμη περισσότερο τον μη 
μουσουλμανικό πληθυσμό.
Όταν το οθωμανικό κράτος απο

φάσισε να συμμετάσχει στον Α'. 
Παγκόσμιο Πόλεμο, εξέδωσε εν
τολή επιστράτευσης των μη μου
σουλμάνων πολιτών. Οι νεαροί'Ελ-

ληνες που επιστρατεύονταν δεν 
πήγαιναν στον πόλεμο ή στα στρα
τόπεδα, αλλά στέλνονταν στα τάγ
ματα εργασίας. Οι συνθήκες δια
βίωσης που παρέχονταν στους 
ανθρώπους αυτούς, που στέλνον
ταν να σπάνε πέτρες να σκάβουν 
τούνελ και να φτιάχνουν δρόμους 
ήταν απάνθρωπες. Η τροφή ήταν 
ελάχιστη. Εργάζονταν επί 18 ώρες, 
μαστιγώνονταν, διανυκτέρευαν σε 
στρούγκες βρόμικες και κοιμούν- 
ταν στα χωματένια δάπεδα, χωρίς 
νερό.
Αλλά ας αφήσουμε την Τουρκάλα 

ΕιΜ να μας διηγηθεί με γλαφυρό- 
τητα τη συνέχεια. Ούτε η αιμό
πτυση τους, ούτε ο θάνατος τους 
από τον τύφο συγκίνησε τουςΤου- 
ρανιστές Οθωμανούς. Οι άνθρω
ποι που οδηγήθηκαν στα τάγματα 
εργασίας πέθαναν ένας- ένας ερ
γαζόμενοι επί μέρες νηστικοί και 
άυπνοι , κάνοντας αιμοπτύσεις ή 
τρέμοντας από τον τύφο. Όπως, 
ακριβώς το επιθυμούσαν οι δήμιοί 
τους, ήσυχα, σιωπηρά και χωρίς 
να σπαταλήσουν ούτε μια σφαίρα, 
ούτε μια ξιφολόγχη. Ο θάνατος με 
τους τρόπους που προαναφέραμε 
των 2.300 από τους 3.000 άνδρες 
που υπηρετούσαν στο δεύτερο 
τάγμα εργασίας στο χωριό Κιλίς 
της Άγκυρας μας δίνει τη δυνατό
τητα να υπολογίσουμε με το πο
σοστό θανάτου στο σύνολο των 
Ταγμάτων Εργασίας. Από την άλλη 
πλευρά συνεχιζόταν το ανελέητο 
κυνηγητό των Ελλήνων από τους 
λιποτάκτες του στρατού, τους 
οποίους υποσχέθηκαν να αμνη- 
στεύσουν έναντι του αφανισμού 
των Χριστιανών από την Μικρά 
Ασία.
Αψευδής μάρτυς ο Λογοτέχνης 
Ηλίας Βενέζης που «επιστρατεύ- 
θηκε αμούστακος και επιβίωσε 
χάρις στην βοήθεια των συντρό
φων του.

Ο στόχος εκείνων που έβγαλαν 
στους δρόμους, στα μέσα του χει
μώνα κάτω από πυκνό χιόνι, αρ
ρώστους, ηλικιωμένους, γυναικό
παιδα, χωρίς να καμφθούν από τα 
δάκρυα κανενός, για να διανύσουν 
αποστάσεις εκατοντάδων χιλιομέ
τρων ή υποχρέωναν τους άνδρες 
να εργάζονται εξοντωτικά, χωρίς 
τροφή και νερό, είναι έκδηλος και 
προφανής, χωρίς κανένα περαι
τέρω σχόλιο. Επιθυμούσαν το θά
νατο των ανθρώπων αυτών χωρίς 
οίκτο. Επίσης οι συμμορίες των λι
ποτακτών στρατιωτών συμπλή
ρωσαν το έλλειμμα της κρατικής 
προσπάθειας.

Η μόνη διέξοδος των Ελλήνων 
Χριστιανών ήταν να ασπασθούν 
τον Μουσουλμανισμό, εξαγορά
ζοντας έτσι την ίδια τους τη ζωή 
με την αλλαγή της πίστης τους.

Οι Τουρανιστές Οθωμανοί, στο 
όνομα της εξασφάλισης της διαιώ
νισης του κράτους, έπαιζαν ανε
λέητα και ποταπά ένα βρώμικο 
παιχνίδι θανάτου σε βάρος της 
ζωής αθώων πολιτών, που ζούσαν 
στην περιοχή αυτή, θα διακόψουν 
αυτό το παιχνίδι για λίγο χρονικό 
διάστημα, μετά την ήττα της Γερ
μανίας στον Α'. Παγκόσμιο Πό
λεμο, για να συνεχίσουν μετά την 
19 Μάίόυ 1919.

Δημήτρης Σ. Ρι
Ιατρός ΒΡΑ
■)%εφ'(Άψγύς κεφαλής § τραχήλου
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Οι Ενεργοί Νέοι στη Λυών της Γαλλίας!

Ο
λοκληρώθηκε με επιτυχία 
το δεύτερο μέρος του Σχε
δίου Ανταλλαγής Νέων 
στο πλαίσιο του προγράμματος 

ΕΓ35πηυ5+ με τίτλο: “ΑεΓ055 ΐΗβ 
νΥβνεδ” στη Λυών της Γαλλίας, 
από τις 12 έως τις 19 Ιουλίου 
2022, του Ομίλου Ενεργών 
Νέων Φλώρινας.
Μετά την υποδοχή 12 νέων από 
τον Γαλλικό οργανισμό νεολαίας, 
ΜϋΟ ΟοηίΙυθηοθ στη Φλώρινα, 
κατά το προηγούμενο χρονικό διά
στημα (από τις 26 Απριλίου μέχρι 
τις 1 Μάίου 2022), 12 νέοι και νέες 
του Ομίλου Ενεργών Νέων Φλώ
ρινας με συνοδούς τον Λ. Παηου- 
τζή και την Ε. Σολάκη, γουίήννοτΚ- 
ΘΓ5 του Ομίλου, είχαν την ευκαιρία 
να επισκεφτούν τη Λυών και να 
συμμετέχουν στο Σχέδιο Ανταλλα
γής που στόχο είχε την νεανική εν
δυνάμωση, κινητικότητα και ευαι- 
σθητοποίηση σε θέματα που 
αφορούν στην προσφυγική κρίση 
και την κοινωνική ενσωμάτωση. 
Μέσω της κινητοποίησης και των 
κινήτρων γύρω από έναν κοινό 
σκοπό, οι νέοι/ες κατάφεραν να 
αναπτύξουν την αυτοπεποίθηση 
τους, να κατανοήσουν τον αντί
κτυπο των δράσεών τους στην το
πική κοινωνία και να συνεργα
στούν για να δώσουν νόημα και 
δράση στην επιθυμία για δέσμευση 
και αλληλεγγύη των νέων ανθρώ
πων με την κοινωνία.

Οι συμμετέχοντες/ ουσες του Ομί
λου Ενεργών Νέων Φλώρινας ξε- 
ναγήθηκαν σε ιστορικά σημεία, 
αξιοθέατα και μουσεία της πόλης 
της Λυών, δημιούργησαν τα δικά 
τους ροάοοεί, μέσω συνεντεύξεων 
σε πρόσφυγες που έχουν εγκατα
σταθεί με επιτυχία στη Γαλλία και 
ανακάλυψαν νέες πρακτικές και 
υποδομές για τη νεολαία.

Η επιτυχής συνεργασία με τον ορ
γανισμό νεολαίας, ΜΧ ΟοηίΙυθηοθ 
πρόκειται να συνεχιστεί και να δο
θούν ακόμα περισσότερες ευκαι
ρίες κινητικότητας σε νέους και 
νέες της Φλώρινας και της Λυών. 
Μείνετε συντονισμένοι!

Ακολουθήστε μας στο ΙηδώςΓθΓη: 
ΗΐΙρ5://νννννν.ί3θθόοοΚχοΓη/οθηθί

Συναντήσεις του βουλευτή 
Γιάννη Αντωνιάδη στην Αθήνα

Τ
ην Τετάρτη 20 Ιουλίου 2022, ο βουλευτής Φλώρινας Γιάννης 
Αντωνιάδης είχε συνάντηση στο Υπουργείο Υποδομών κσι 
Μεταφορών με τον Υφυπουργό κ. Μιχάλη Παπαδοπούλα,

Στη σύσκεψη συμμετείχαν εκπρόσωποι των επαγγελματιών ΤΑΧΙ της 
Κοινότητας Κρυσταλλοπηγής του Δήμου Πρεσπών. Ειδικότερα, συμ
μετείχαν οι κ.κ. Δημήτρης Μηαμπάκος (ΤΑΧΙ), Σπύοος Τράσιας (ΤΑΧΙ), 
Βασίλης Νίτσας (πρόεδρος Κοιν. Κρυσταλλοπηγι' ς-ΤΑΧΙ), και Νίκος 
Μηαμπάκος.
Οι εκπρόσωποι των ΤΑΧΙ έθεσαν στον κ. Υφυπουργό μια σειρά από 
προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα ελληνικά ΤΑΧΙ στο Τελωνείο της 
Κρυσταλλοπηγής, στα σύνορα με την Αλβανία, όπως τα παράνομα ΤΑΧΙ 
ή τα ΤΑΧΙ αλλοδαπών οι οποίοι δεν τηρούν τις σχετικές διατάξεις. Στη 
σύσκεψη συμμετείχαν και υπηρεσιακοί παράγοντες του υπουργείου οι 
οποίοι ανέλαβαν να επεξεργαστούν λύσεις για όλα τα ανωτέρω θέματα 
που τέθηκαν.

Τ
ην Πέμπτη 28 Ιουλίου 2022, ο βουλευτής Φλώρινας Γιάννης 
Αντωνιάδης είχε συνάντηση με τον Υπουργό Αγροτικής Ανά
πτυξης και Τροφίμων κ. Γιώργο Γεωργαντά.

0 βουλευτής ευχαρίστησε τον υπουργό για τη θετική έκβαση που είχε 
το θέμα της αποζημίωσης των ζημιών στα προανθικά των οποίων οι 
πληρωμές στους δικαιούχους αγρότες ξεκινούν άμεσα. Επίσης, συνε- 
χάρη τον υπουργό για τα δύο αρδευτικά δίκτυα αρμοδιότητάςτου που 
κατασκευάζονται στην ΠΕ Φλώρινας, το Αρδευτικό Δίκτυο Πρεσπών 
και το Αρδευτικό Δίκτυο Πα'ρορίου Φλώρινας και τον κάλεσε επισήμως 
να τα εγκαινιάσει.
Στη συνέχεια, για άλλη μια φορά του έθεσε το θέμα της ειδικής ενίσχυσης 
των κτηνοτροφών, το θέμα της ένταξης της ΠΕ Φλώρινας στο Δίκτυο 
Αντιχαλαζικής Προστασίας, καθώς και το θέμα των μετακλητών αλλο
δαπών εργατών σε κτηνοτρόφους και γεωργούς.
Ανταπαντώντας ο κ. υπουργός, απεδέχθπ την πρόσκληση του βουλευτή 
να εγκαινιάσει τα αρδευτικά δίκτυα, επιβεβαίωσε την άμεση πληρωμή 
για τις αποζημιώσεις στα προανθικά, ενώ για την ειδική ενίσχυση των 
κτηνοτροφών που ζήτησε ο βουλευτής, δήλωσε πως είναι ένα θέμα 
που ήδη μελετά το υπουργείο του και μέσα στο προσεχές χρονικό διά
στημα θα υπάρξουν νεότερα.
Για την ένταξη της ΠΕ Φλώρινας στο Δίκτυο Αντιχαλαζικής Προστασίας, 
ενημέρωσε το βουλευτή πως ήδη επεξεργάζεται το υπουργείο μια ομ
πρέλα στην οποία θα ενταχθούν περιοχές όπως αυτές της Φλώρινας, 
ενώ για το θέμα των μετακλητών εργατών στην κτηνοτροφία, ο κ. Γε- 
ωργαντάς δήλωσε πως σε πολύ μεγάλο βαθμό έχει λυθεί το θέμα είτε 
πρόκειται για γεωργούς είτε για κτηνοτρόφους και όπου υπάρχει δυσ
λειτουργία, το υπουργείο αναζητά λύσεις.

ΑΠΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ

ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
ΛΙΚΗΓ0Λ3Ε - ϋΙίΜΕΕΟΛΑΙΗΠΊΑ

τηΤ 2386022894 0 κιν. 6932713379

® 6ηί> ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2 53200 ΑΜΥΝΤΑΙΟ

Ο θ(3νΓ0ίΥ1Ι€ΐθυ(®γ3ΊΤΟΟ,9Γ
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Εκδηλώσεις μνήμης για το ολοκαύτωμα του Λεχόβου Ψήφισμα του Δικηγορικού

7
9 χρόνια μετά, ο Δήμος Αμυνταίου, η 
Κοινότητα Λεχόβου και το Εκκλησια
στικό Συμβούλιο του Ι.Ν Αγ. Δημητρίου 
Λεχόβου τίμησαν χθες, Κυριακή 24 Ιουλίου, 

την Ημέρα Μνήμης για το Ολοκαύτωμα του 
Λεχόβου τον Ιούλιο του 1943 από τους Γερ
μανούς.
Οι εκδηλώσεις ξεκίνησαν με την τέλεση Αρχιερα
τικής θείας Λειτουργίας στον Ι.Ν Αγίου Δημη
τρίου και ακολούθησε Δοξολογία, εκφώνηση του 
Πανηγυρικού της Ημέρας και κατάθεση στεφά
νων.
Οι εκδηλώσεις ολοκληρώθηκαν με την τήρηση 
ενός λεπτού σιγής και την ανάκρουση του Εθνι- 
κού'Υμνου.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Επαναλειτουργεί το υπηρεσιακό λεωφορείο που
βρίσκεται στην κατοχή του Κέντρου Κοινωνικής

Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας

Μ
ετά από δέκα χρόνια αδράνειας το 
υπηρεσιακό λεωφορείο, που βρί
σκεται στην κατοχή του Κέντρου 
Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυ

τικής Μακεδονίας, επαναλειτουργεί και 
μπορεί να χρησιμοποιείται για τις ανάγ
κες μετακίνησης των φιλοξενούμενων 
παιδιών και υπηρεσιακές ανάγκες.
Τελευταία μετακίνηση του λεωφορείου 
πραγματοποιήθηκε το μακρινό 2012 με 
οδηγό τον αείμνηστο Κωνσταντίνο Πε- 
τσούκη. Πλέον το λεωφορείο του κέντρου 
μας θα μετακινείτε στους δρόμους της πε
ριοχής μας εξυπηρετώντας τις ποικίλες 
ανάγκες του. Με γνώμονα την εξυπηρέτηση 
και την κάλυψη όλων των αναγκών που προκύπτουν, 
η διοίκηση του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας Περι
φέρειας Δυτικής Μακεδονίας από την πρώτη στιγμή 
δίνει όλες τις δυνάμεις της για την επίτευξη των στό
χων που θέτουμε.
Σημαντικό ρόλο σε αυτή την ενέργεια διαδραμάτισε 
ο Αντιηερκρερειάρχης της Π.Ε. Φλώρινας, κος Βόσ- 
δου Σωτήρης, τον οποίο ευχαριστούμε θερμά, που 
επίσπευσε τις διαδικασίες και μας βοήθησε, ώστε να 
γίνει με τον σωστό, νόμιμο και γρήγορο τρόπο η επα
νεκκίνηση του υπηρεσιακού οχήματος, για να μπο
ρούμε να εξυπηρετούμε τη μετακίνηση και μεταφορά 
των παιδιών σε έκτακτες ανάγκες, σε διάφορες δρα
στηριότητες, στο σχολείο σε περίπτωση κακοκαιρίας 
κάτι που ως τώρα γινόταν με μίσθωση ιδιωτικού αυ
τοκινήτου.Η άμεση παρέμβαση του Δημάρχου Φλώ
ρινας κ. Γιαννάκη Βασίλη για την τοποθέτηση 
προστατευτικών κολονιών στην είσοδο του Κέντρου

ήταν σημαντική και διευκολύνει την είσοδο - έξοδο 
του λεωφορείου στον χώρο μας. Τον ευχαριστούμε 
θέρμα. Η διευθύντρια της διεύθυνσης συγκοινωνιών 
της Π.Ε. Φλώρινας κ. Ζωή Σταματιάδου ενήργησε 
άμεσα για την διευθέτηση όλων των ζητημάτων που 
προέκυψαν και την ευχαριστούμε θερμά.
Για την επαναλειτουργία του οχήματος χρειάστηκαν 
πολλές και σημαντικές συντηρήσεις και επισκευές και 
γενικό δθΓνίοθ που μας προσέφερε δωρεάν η ΑΙΓΓΟ 
501ΙΜΡΑ5Ι5 - ΣΟΥΜΠΑΣΗΣ ΜΟΝΟΠΡΟΣΩΠΗ ΙΚΕ - 
ΣΥΝΕΡΓΕΙΟ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ - ΦΛΩΡΙΝΑ, την οποία 
εταιρεία ευχαριστούμε για την ενέργειά της αυτή.
Η επανεκκίνηση και επαναλειτουργία του υπηρεσια
κού λεωφορείου είναι πολύ σημαντική για τη δομή 
μας, καθώς ανά πάσα στιγμή προκύπτουν ανάγκες 
μετακίνησης των φιλοξενούμενων παιδιών που 
αναγκαζόμαστε να καλύψουμε με έκτακτους τρό
πους.

Συλλόγου Φλώρινας

Τ
ο Διοικητικό Συμβούλιο του Δικηγορικού Συλλόγου Φλώρινας 
μετά την απόφαση έκπτωσης της μισθώτριας εταιρείας από 
τα μισθωτικό δικαιώματα εκμετάλλευσης του Λιγνιτωρυχείου 
Αχλάδας, εκφράζει την έντονη ανησυχία του για τις συνέπειες 

που η απόφαση αυτή θα έχει τόσο ως προς την τύχη των (εμμέσως 
ή αμέσως) εργαζομένων, όσο και ως προς τις ευρύτερες επιπτώ
σεις στην τοπική κοινωνία αλλά και την εθνική οικονομία, σε μία 
εποχής ραγδαίων εξελίξεων και έντονων ανταγωνισμών στον 
χώρο της Ενέργειας.
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου μας ζητά:
• Να εξασφαλιστεί άμεσα η συνεχής λειτουργία του Λιγνιτωρυχείου 
Αχλάδας.
• Να διασφαλιστούν όλες οι θέσεις εργασίας στο Ορυχείο, με πλήρη 
εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα και με καταβολή δεδουλευμένων 
αποδοχών.
• Να συντελεστεί άμεσα η αναγκαστική απαλλοτρίωση ολόκληρου του 
οικισμού Αχλάδας, σύμφωνα με τον Νόμο και τις δικαστικές αποφά
σεις.
• Να επανεξεταστεί η απόφαση της «απολιγνιτοποίησης» και να εκπο
νηθεί ρεαλιστικό σχέδιο ορθολογικής εκμετάλλευσης όλων των μορφών 
και πηγών ενέργειας και ειδικά των εγχώριων.
• Να εξασφαλισθεί από τώρα η παροχή προσιτής ενέργειας στους κα
τοίκους, ειδικά της περιοχής μας, ενόψει του επερχόμενου χειμώνα.

Για το Δ.Σ.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Βασίλειος Σι. ΚΑΡΑΝΤΖΙΔΗΣ 

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ιωάννης Γ. ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ

Δήμος Φλώρινας: Καμπάνια 
ευαισθητοποίησης για την 

ατμοσφαιρική ρύπανση

0
 Δήμος Φλώρινας, κατά τη διάρκεια του Ιουλίου, πραγματο
ποίησε δράσεις ευαισθητοποίησης στην ευρύτερη περιοχή 
του Δήμου, που περιλάμβαναν την ενημέρωση τοπικών δη
μόσιων φορέων, δημοτικών υπηρεσιών και των πολιτών σχετικά 

με το πρόγραμμα εδαφικής συνεργασίας Ελλάδα-Δημοκρατία της 
Βόρειας Μακεδονίας «ΙηΙβπ-βξΐ-ΙΡΑΟΒΟ», ΤΚΑΡ.
Στο πλαίσιο της καμπάνιας ευαισθητοποίησης, η ενημέρωση πραγμα
τοποιήθηκε μέσα από οητικοακουστικό υλικό (το οποίο μπορείτε να 
βρείτε στη σελίδα του Προγράμματος ήηρ5://[Γ3ρ-ρΓο]θε(.θυ/) που πα
ρέχει τις βασικές πληροφορίες για τα αποτελέσματα του έργου και συγ
κεκριμένα για την ατμοσφαιρική ρύπανση.
0 Δήμος Φλώρινας φρόντισε για την ενημέρωση σχετικά με τους στό
χους του προγράμματος, τη δημιουργία δηλαδή ενός δικτύου παρακο
λούθησης της αέριας ρύπανσης μεταξύ της Ελλάδας και της 
Δημοκρατίας της Βόρειας Μακεδονίας και την ανάπτυξη μιας εφαρμο
γής ΤΠΕ που θα ενσωματώνει την παρακολούθηση της ποιότητας αέρα 
με χρήση του Δείκτη Υγείας της Ατμοσφαιρικής Ρύπανσης.
0 Δήμος Φλώρινας στην προσπάθεια του να επιτύχει τους στόχους του 
έργου ανέλαβε την ενημέρωση των πολιτών σχετικά με το φαινόμενο 
της ατμοσφαιρικής ρύπανσης, τις επιπτώσεις του φαινομένου αυτού 
στην υγεία, την κατάσταση που επικρατεί στην ευρύτερη περιοχή της 
Φλώρινας, τις ρυπογόνες πηγές, τις προτάσεις βελτίωσης και κατ' επέ
κταση μετριασμού του φαινομένου.

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.Ώ. Μδς.ΡΗϋ (ο) 
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

πτ3«1: Ι<οη5ΐ3ηίϊηο5_ποί35@ΗοίΓΠ3Ϊΐ.εοηπ

Ιατρείο καθηγητή Αναστάσιου Ωρολογά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068

Κέντοο Πολλαπλήε Σκλήουνσηο 
Κλινική Αγιος Λουκάς - Πανόραμα 

Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Εοναστήριο Κλινικήε 
Νευροωυσιολονίαε Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1, 
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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«Έφυγε» ο Μοναστηριώτης Διασφάλιση των θέσεων εργασίας και άμεση
Παρμενίων Κωνσταντινίδης

Εραστής των Τεχνών και του Πολιτισμού
Γράφει ο Ηλιος Χασιώτης 

Ιστορικός ερευνητής 
Δυτ. Μακεδονίας

Α
πεβίωσε σε ηλικία 89 
ετών στη Βέροια, όπου 
και ετάφη, ο Παρμενίων 
Κωνσταντινίδης, συνταξιούχος 

δάσκαλος.
ΚΑΤΑΓΩΓΗ:Γεννήθηκε στην 
Φλώρινα το 1933, όπου και μεγά
λωσε. Οι γονείς του κατάγονταν 
από το ιστορικό Μοναστήρι της 
Πελαγονίαζ έως ότου αναγκάστη
καν να φύγουν από την Σερβία 
μαζί με άλλες οικογένειες κατά τα 
έτη 1914-1915, εποχή κατά την 
οποία το Σέρβικο Βασίλειο άρχισε 
να εφαρμόζει τα γνωστά μέτρα 
αφελληνισμού τα οποία περιλάμ
βαναν τηναπαγόρευση των Ελλη
νικών σχολείων, την τέλεση της 
θεία λειτουργίας μόνο στη Σέρ
βικη γλώσσα κλπ. 
ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ: 
Μέσα στις συμπληγάδες της τρι
πλής Κατοχής το 1941, (Γερμα
νική, Ιταλική και Βουλγαρική) 
έχασε τη μητέρα του, όταν ο ίδιος 
βρισκόταν στην ηλικία των οκτώ 
ετών και μεγάλωσε σε μια δεμένη 
οικογένεια με τα τέσσερα αδέρφια 
του και τον πατέρα του, ο οποίος 
εργάστηκε σαν δάσκαλος και δι
καστικός υπάλληλος στη Φλώ
ρινα.
0 Παρμενίων αποφοίτησε από το 
Γυμνάσιο και την Ακαδημία Φλώ
ρινας. Για ένα μεγάλο χρονικό διά
στημα, έως ότου διοριστεί, 
εργάστηκε ως δακτυλογράφος σε 
δικηγόρους της πόλης, γεγονός 
που τον κατέστησε γνωστό σε 
επίπεδο νομού.
Ακολούθως, Πρωτοδιορίστηκε 
ως δάσκαλος στα Γρεβενά, όπου 
γνώρισε τη σύζυγό του Ματίνα, 
και στη συνέχεια μετατέθηκε στη 
Ν. Νικομήδεια και την πόλη της 
Βέροιας.
Απέκτησαν μαζί δύο παιδιά, τον 
Σωτήρη, σήμερα έγκριτο δικη
γόρο της Θεσσαλονίκης και την 
Αθηνά, εκπαιδευτικό.
ΩΣ ΔΑΣΚΑΛΟΣ: Ξεχώρισε για το 
ήθος, την ευγένεια και τον σεβα
σμό προς τους συναδέρφουςτου 
και την αγάπη προς τους μαθητές 
του.
Η ΑΓΑΠΗ ΤΟΥ ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΠΡΟ
ΣΚΟΠΙΣΜΟ: Ο Προσκοπισμός ο 
οποίος ιδρύθηκε από τον Άγγλο 
Βάιδεν Πάουελ και οργανώθηκε 
το 1910 στην Ελλάδα από τον 
Λευκαδίτη. Εκφράζει, ένα σύ
στημα αγωγής των νέων με βάση 
την κοινωνική αλληλεγγύη, τον 
σεβασμό προς τον άνθρωπο και 
την αγάπη για τη φύση. Ο Παρμε
νίων πίστευε ότι στρατηγικός στό
χος του προσκοπισμού είναι να 
βγουν στην κοινωνία οι νέοι ως 
υπεύθυνοι και χρήσιμοι πολίτες 
και τελικά ανεδείχθη μαζί με τον 
Ιστορικό-Λαογράφο τέως Βου
λευτή Γεώργιο Χιονίδη ως μία από 
τις δεσπόζουσες μορφές του προ
σκοπισμού σε επίπεδο Ημαθίας. 
ΜΟΥΣΙΚΗ ΠΑΙΔΕΙΑ: Ο Παρμε
νίων απέκτησε μουσική παιδεία 
στα πλαίσια του γνωστού προς 
απόδημο Ελληνισμό, πολιτιστικό 
σύλλογο της Φλώρινας «ΑΡΙΣΤΟ
ΤΕΛΗΣ» και αποφοίτησε από το 
ωδείο Θεσσαλονίκης.
Από την εφηβική του ηλικία 
έπαιζε φλάουτο και κιθάρα και 
στη χορωδία του «ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΗ» 
ήταν μία ομάδα με τους αείμνη
στους εκπαιδευτικούς-συγγρα- 
φείς Λάζαρο Μέλλιο και Νικόλαο 
Λούστα.
ΧΟΡΩΔΙΕΣ ΠΑΛΑΙΩΝ ΠΡΟ
ΣΚΟΠΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ - ΙΕΡΑΣ

ΜΗΤΡΟΠΟΛΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ
Από την αρχαιότητα ο Απόλλωνος 
και ο Ορφέας, εξέφραζαν με τη 
λύρα τους την ενότητα της μουσι
κής με την θρησκεία και την αρ
μονία. Αργότερα πρώτη η 
Ανατολική Ορθόδοξη Εκκλησία, 
έβαλε τις βάσεις της εκκλησιαστι
κής μουσικής στον Ευρωπαϊκό 
πολιτισμό. Στους σπουδαιότερους 
υμνογράφους κατατάσσονται οι 
πατέρες της εκκλησίας Βασίλειος, 
ο Ιωάννης Χρυσόστομος, ο 
Εφραίμ και ο Σύρος οι οποίοι συ
νέθεσαν εκκλησιαστικά άσματα 
για να εξάρουν την αγάπη και την 
πίστη στον Χριστό και την Πανα
γία.
Ο Παρμενίωνας τον Οκτώβριο του 
1992πρωτοστάτησε στην ίδρυση 
χορωδίας παλαιών Προσκόπων 
και οδηγών Βέροιας και τον Ιού
λιο του 1993, ανέλαβε την διεύ
θυνση της χορωδίας. Υπό την 
διεύθυνση του Παρμενίωνα η χο
ρωδία χάρισε στο κοινό της Βέ
ροιας συναυλίες που χαίρονταν 
όσοι τις παρακολουθούσαν, με 
ποικιλία ρεπερτορίου και μάλιστα 
πάντοτε υπήρχε το αδιαχώρητο 
στην αίθουσα συναυλιών την Αν- 
τωνιάδειου Στέγης Γραμμάτων και 
Τεχνών στη Βέροια. Ο ίδιος ήταν 
βαρύτονος, προικισμένος με 
φωνή να αποδώσει υπέροχα, 
πολλά τραγούδια στις συναυλίες 
αλλά και πολλούς ύμνους στις εκ
κλησίες, όταν συμμετείχε στην 
εκκλησιαστική χορωδία, όχι μόνο 
στον ναό' των Αγίων Αναργύρων, 
αλλά και σε πολλούς ναούς της 
Μακεδονίας , όταν τους προσκα- 
λούσαν.
Ο Παρμενίωνας οργάνωσε την 
εκκλησιαστική χορωδία της Ιεράς 
Μητρόπολης Βέροιας και ήταν ο 
χοράρχης της χορωδίας του 
Ναού των Αγίων Αναργύρων. 
Όταν προ επταετίας στο 40ήμερο 
μνημόσυνο της μητέρας του 
φίλου του Ιωάννη Αγγέλογλου, 
στον ναό Αγίων Αναργύρων, πα
ραβρέθηκε ο προσωπικός του 
φίλος, δημοσιογράφος Μάκης 
Τριανταφυλλόπουλος, συγκινή- 
θηκε από την απόδοση της χορω
δίας σε βαθμό που έκανε 
ιδιαίτερη αναφορά στην τηλεο
πτική εκπομπή Ζούγκλα!
Η ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΗ ΤΗΣ ΠΡΟ
ΣΦΟΡΑΣ ΤΟΥ: 0 Μητροπολίτης 
Βέροιας - Ναούσης - Κομπανίας 
Παντελεήμων, σε αναγνώριση της 
πολυετούς προσφοράς του Φλω- 
ρινιώτη και Μοναστηριώτη δα
σκάλου, στην αγωγή των νέων σε 
επίπεδο Δημοτικής Εκπαίδευσης 
αλλά και στην καλλιτεχνική και 
μουσική παιδεία της πόλης, 
έδωσε το όνομά του στην αίθουσα 
εκδηλώσεων του ιερού ναού των 
Αγίων Αναργύρων Βέροιας!
Φίλε Παρμενίωνα, εραστή των 
Γραμμάτων, της Μουσικής Παι
δείας και των Υψηλών Δραμάτων, 
καθώς τώρα διαβαίνεις στους αι
θέρες, εκεί που ξεπεζεύουν τα 
σύννεφα, εύχομαι τη εξ ύψους 
παρηγοριά στους οικείους και 
είμαι πεπεισμένος ότι 

Των Αξιων ο Θάνατος πάλι 
Ζωή είναι.

επαναλειτουργία του Ορυχείου Αχλάδας

Γ
ια μια ακόμη φορά 
δρομολογούνται αρνη
τικές εξελίξεις για τους 
εργαζόμενους στο λιγνιτω

ρυχείο Αχλάδας αλλά και 
για το λαό της περιοχής της 
Φλώρινας.
Εξελίξεις που δεν ήταν κεραυ
νός εν αιθρία αλλά αποτέλεσμα 
της πολιτικής της απελευθέ
ρωσης της αγοράς ηλεκτρικής 
ενέργειας. Μια πολιτική που 
εφάρμοσαν διαδοχικά όλες οι 
προηγούμενες κυβερνήσεις·
(ΝΔ, ΠΑΣΟΚ, ΣΥΡΙΖΑ) και έφε
ραν ο καθένας με το δικό του 
“λιθαράκι" την απολιγνιτοποί- 
ηση.
Όλοι όσοι προώθησαν την πολιτική της πράσινης ανά
πτυξης τώρα βγαίνουν και φωνάζουν για τη σημερινή 
κατάσταση που έχει δημιουργηθεί. Κατάσταση που 
ωφέλησε τους λίγους σε βάρος των πολλών. Σήμερα 
ο λαός πληρώνει πανάκριβα το ρεύμα που είναι απο
τέλεσμα: της μεγαλύτερης ενεργειακής εξάρτησης της 
χώρας μας στους διεθνής ανταγωνισμούς, των πανά
κριβων ΑΠΕ, του χρηματιστηρίου ενέργειας και των 
εισαγωγών ρεύματος.
Στον εγχώριο ανταγωνισμό οι μεγάλες καπιταλιστικές 
επιχειρήσεις διαμορφώνουν τα σχέδια τους και τις 
επενδύσεις τους με γνώμονα το μέγιστο κέρδος.Έτσι 
λειτουργούσαν και λειτουργούν η ΔΕΗ ΑΕ, τα Λιγνι
τωρυχεία Αχλάδας ΑΕ κοκ. Ακόμα κι όταν ήταν σε 
ανάπτυξη η παραγωγή λιγνίτη, η επιχείρηση στην 
Αχλάδα το μόνο που ήθελε ήταν να εξασφαλίσει την 
κερδοφορία της κι όχι τα δικαιώματα, τους μισθούς, 
τα μέτρα ασφαλείας των εργαζομένων. Εκμεταλλευό
ταν τον κίνδυνο της ανεργίας για να κρατάει χαμηλά

της απαιτήσεις των εργαζομέ
νων. Κανένας δεν κέρδισε με 
τη λογική: Να έχει η επιχείρηση 
δουλειά για να έχώ κι εγώ.
Όλα αυτά τα χρόνια η επιχεί
ρηση μπούκωσε στα κέρδη 
από τον ιδρώτα των εργαζομέ
νων και ήδη ψάχνει νέα πεδία 
κερδοφορίας σε άλλους κλά
δους της οικονομίας και σε 
άλλες περιοχές.
Το ΚΚΕ στέκεται στο πλευρό 
των εργαζομένων και τους 
καλεί να βγάλουν συμπερά
σματα μέσα από την πείρα τους. 
Να βάλουν μπροστά τις δικές 
τους ανάγκες και να μην στοι
χίζονται κάτω από “ξένες ση

μαίες" ως προς τα συμφέροντά τους. Να μην γίνονται 
“ουρά" όσων τώρα βγαίνουν προεκλογικά για να το 
παίξουν “σωτήρες”, όταν όλα τα προηγούμενα χρόνια 
με τις πολιτικές τους αποφάσεις είναι υπεύθυνοι για 
τη σημερινή κατάσταση.
Καλούμε τους εργαζόμενους να βάλουν μπροστά τις 
δικές τους ανάγκες και να παλέψουν ώστέ:
• Να εξασφαλιστεί η συνεχής λειτουργία του λιγνιτο- 
ρυχείου Αχλάδας χωρίς καμία καθυστέρηση.
• Να διασφαλιστούν όλες οι θέσεις εργασίας, με 
πλήρη εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα. Υπο
γραφή ΣΣΕ για όλους τους εργαζόμενους του λιγνι- 
τορυχείου με μισθούς που να ανταποκρίνονται στις 
σύγχρονες ανάγκες.
• Άμεσα να ολοκληρωθεί η απαλλοτριώση της Αχλά
δας.
• Να αξιοποιηθούν όλες οι εγχώριες πηγές και μορ
φές ενέργειας που θα εξασφαλίζουν φθηνή ενέρ- 
γεια/θέρμανση στο λαό.

Ανακοίνωση περιβαλλοντικών οργανώσεων 
για την πρόσφατη συνάντηση με τον Υπουργό 

Περιβάλλοντος & Ενέργειας

Τ
ην Τετάρτη 20 Ιουλίου 2022 πραγματοποι
ήθηκε συνάντηση περιβαλλοντικών οργανώ
σεων με τον Υπουργό Περιβάλλοντος και 
Ενέργειας Κώστα Σκρέκα και στελέχη του 

υπουργείου, κατόπιν πρόσκλησης του ΥΠΕΝ.
Η συζήτηση αφορούσε αποκλειστικά το νομοσχέδιο 
«Διατάξεις για την απλοποίηση της περιβαλλοντικής 
αδειοδότησης, των περιβαλλοντικών επιθεωρήσεων 
και την προστασία του περιβάλλοντος, επείγουσες 
δασικές, χωροταξικές και ηολεοδομικές διατάξεις, 
θέσπιση πλαισίου για την ανάπτυξη των Υπεράκτιων 
Αιολικών Πάρκων, αντιμετώπιση της ενεργειακής 
κρίσης και ζητήματα κυκλικής οικονομίας», 
θυμίζουμε πως το συγκεκριμένο νομοσχέδιο, το 
οποίο βγήκε σε διαβούλευση αρχικής διάρκειας μόνο 
μιας εβδομάδας, δικαιολογημένα προκάλεσε έντονες 
αντιδράσεις που επικεντρώθηκαν κυρίως στα εξαι
ρετικά προβληματικά άρθρα 11 και 13, μέσω των 
οποίων επιχειρείται ακόμα μεγαλύτερη επιδείνωση 
του καθεστώτος θεσμικής θωράκισης των ελληνι
κών περιοχών ΝθΙυτα.
Επί της συναντήσεως αυτής, έντεκα περιβαλλοντικές 
οργανώσεις επισημαίνουν τα ακόλουθα:
Πριν μερικούς μήνες, οτο παγκόσμιο συνέδριο της 
Διεθνούς Ένωσης για την Προστασία της Φύσης 
(ίϋθΝ), η κυβέρνηση δεσμεύτηκε «να γίνει πρωτα- 
θλήτρια στην πλήρη εφαρμογή της νομοθεσίας της 
ΕΕ για την προστασία του περιβάλλοντος», τονίζοντας 
«πως η ανακήρυξη του καθεστώτος προστασίας για 
όλες τις περιοχές ΝΑΤϋΒΑ 2000 θα ολοκληρωθεί 
μέχρι το τέλος του 2022, μέσω μιας απολύτως δια
φανούς και συμπεριληπτικής διαδικασίας», 
θεωρούμε λοιπόν ως ανακόλουθο το νομοσχέδιο 
αυτό, διότι αποδομεί ακόμα περισσότερο απ' ό,τι ήδη 
έχει κάνει ο ν. 4685/2020 την προστασία του φυσικού 
περιβάλλοντος της χώρας μας και προεξοφλεί το 
αποτέλεσμα των Ειδικών Περιβαλλοντικών Μελετών, 
οι οποίες εκκρεμούν εδώ και χρόνια, αδιαφορώντας 
για τις απαιτήσεις προστασίας και το περιβαλλοντικό 
κεκτημένο του εθνικού (Σύνταγμα) και του ενωσια- 
κού δικαίου. Εκτενέστερες επισημάνσεις έχουν δη
μοσιοποιήσει οι υπογράφουσες με προηγούμενες 
ανακοινώσεις τους επί του θέματος.
Πρόκειται για ένα νομοσχέδιο που επιχειρεί να ρυθ
μίσει σειρά και άλλων κρίσιμων ζητημάτων με συνο
πτικές διαδικασίες, για την εξυπηρέτηση 
καταστάσεων και αναπτυξιακών επιλογών που σε 
πολλές περιπτώσεις έρχονται σε ευθεία αντίθεση με 
τις τεράστιες ανάγκες προστασίας της φύσης και με 
τις πολιτικές και τη νομοθεσία της ΕΕ για τις περιοχές

Ναίατα, υποσκάπτοντας έτσι τις βασικές αρχές της 
καλής νομοθέτησης και της επίτευξης ασφάλειας δι
καίου για το περιβάλλον, την κοινωνία και την οικο
νομία.
Ο Υπουργός ζήτησε από τις οργανώσεις να προτεί
νουν βελτιώσεις επί του Νομοσχεδίου, κυρίως στο 
Κεφάλαιο Γ («Χρήσεις Γης και Προστατευόμενες Πε
ριοχές»),
Από την πλευρά τους, οι οργανώσεις επισήμαναν 
στον Υπουργό ότι σπανίως ζητούν συνολική από
συρση ενός νομοσχεδίου, καθώς πάντα εστιάζουν 
στην κατάθεση σχολίων που επιλύουν προβλήματα 
με πνεύμα εποικοδομητικής κριτικής. Η περίπτωση 
του συγκεκριμένου νομοσχεδίου, ωστόσο, αποτελεί 
δυστυχώς παράδειγμα κακής νομοθέτησης, συνέχι
σης της αποδόμησης του συστήματος χαρακτηρισμού 
προστατευόμενων περιοχών (ιδίως των ζωνών από
λυτης προστασίας και προστασίας της φύσης) και 
απαξίωσης της διαδικασίας περιβαλλοντικής αδει- 
οδότησης, ενώ παράλληλα η διαδικασία διαβούλευ- 
σης είναι προσχηματική (λόγω του ελάχιστου χρόνου 
και της αδυναμίας ενημέρωσης, άρα και συμμετοχής, 
όλων των εμπλεκόμενων φορέων).
Οι υπογράφουσες Περιβαλλοντικές Οργανώσεις επα
ναλαμβάνουν ότι ένα τόσο κρίσιμο νομοσχέδιο είναι 
απαραίτητο να εξεταστεί με πλήρη εφαρμογή των δη
μοκρατικών και κοινοβουλευτικών διαδικασιών και 
αφού έχει γίνει η πληρέστερη δυνατή και ουσιαστική 
δημόσια διαβούλευση και επιστημονική επεξεργασία. 
Ως εκ τούτου, οι περιβαλλοντικές οργανώσεις ζήτη
σαν από τον Υπουργό να αποσυρθεί το συγκεκριμένο 
νομοσχέδιο και το ΥΠΕΝ να προχωρήσει άμεσα στην 
εκπλήρωση των .υποχρεώσεων της χώρας και τις 
διακηρυγμένες πολιτικές της Κυβέρνησης με ουσια
στικό κοινωνικό διάλογο.

Οι Περιβαλλοντικές Οργανώσετε

1. ΑΝΙΜΑ
2. ΑΡΧΕΛΩΝ
3. ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ Περιβάλλοντος και Πο
λιτισμού
4. Ελληνική Εταιρία Προστασίας της Φύσης
5. Ελληνική Ορνιθολογική Εταιρεία
6. Εταιρία Προστασίας Πρεσπών
7. Καλλιστώ
8. Οικολογική Εταιρεία Ανακύκλωσης
9. ΟΓβεηρεαεβ
10. ΜΕΩΑ55ΕΤ
11. ν/νΥΡ Ελλάς
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Λίγα λόγια για τις εξελίξεις 
στο ορυχείο της Αχλάδας

Ο
ι τοπικές εξελίξεις στο 
ορυχείο της Αχλάδας με 
την έκπτωση της μισθώ- 
τριας εταιρείας δεν μπορούν 

παρά να ειδωθούν ως ένα ιδι
αίτερο επεισόδιο, στη γενική 
πορεία της εμπορευματοποί- 
ησης της ενέργειας και της 
βάρβαρης πολιτικής της απολι- 
γνιτοποίησης.
Οποιαδήποτε προσπάθεια για επί 
μέρους τοποθετήσεις και άμεσες 
λύσεις, δίχως την αμφισβήτηση 
της εφαρμοζόμενης πολιτικής εί
ναι καταδικασμένη σε αποτυχία. 
Μια μακροχρόνια και καλά σχε
διασμένη πορεία έχέι οδηγήσει 
τον κόσμο στην ενεργειακή φτώ
χεια, τα κέρδη των τεράστιων ομί
λων της ενέργειας στα ύψη, σε 
απαξίωση το Δημόσιο χαρακτήρα 
της ΔΕΗ, την πόλη μας σε κατα
στροφή και τους εργαζόμενους 
στην ανεργία.
Πάνω στο ζήτημα τοποθετήθηκε 
το σύνολο σχεδόν των φορέων 
της πόλης, καθαρά για τα «εύ
κολα», με υπεκφυγές για τα πιο 
«δύσκολα», με κραυγαλέα σιωπή 
για όσα καίνε!
• Οι εργαζόμενοι των ορυχείων 
και όσοι πλήττονται άμεσα από το 
κλείσιμο των ορυχείων δεν πρέπει 
να συνδέσουν τον αγώνα τους, 
ούτε τη συνέχιση της λειτουργίας 
του ορυχείου, με τη μισθώτρια 
εταιρεία. Σε κάθε περίπτωση αν 
δεν αμφισβητηθεί η πορεία της 
απολιγνιτοποίησης το ορυχείο θα 
έκλεινε, ο ιερός αγώνας για το 
ψωμί δεν μπορεί να γίνει προκά
λυμμα για τις επιχειρηματικές 
μπίζνες.
• Είναι «ηλίου φαεινότερον» πως 
η ακύρωση της σύμβασης της μι- 
σθώτριας εταιρείας είναι προϊόν 
επιχειρηματικής σύγκρουσης, κα
θώς νέοι ανάδοχοι ανέλαβαν την 
προμήθεια με λιγνίτη του ΑΗΣ. 
Στους συντηρητικούς κύκλους 
υπήρχε εδώ και καιρό «συζή
τηση» για τις εξαγωγές λιγνίτη στη 
Β. Μακεδονία από τη μισθώτρια 
εταιρεία, την ίδια ώρα που στα 
γνωστά εθνικιστικά συλλαλητήρια 
πρωτοστατούσαν οι ιδιοκτήτες 
της!Όταν ο Κάρολος Μαρξ έγραφε 
πριν 150 χρόνια ότι το κεφάλαιο 
δεν έχει πατρίδα ίσως να μην μπο
ρούσε να φανταστεί την τραγική/ _ 
ειρωνική επιβεβαίωσή του στη μι
κρή Φλώρινα. Έτσι και αλλιώς η 
εταιρεία έστηνε ένα δίκτυ πολιτι
κής επιρροής σε συλλόγους (χο
ρηγίες) και Διοικητικά Συμβούλια 
Συλλόγων, προφανώς ως μοχλό 
πίεσης.
• Όσοι ευθυγραμμίζονται με την 
κυβέρνηση προτάσσουν τα τοηι- 
κιστικά αισθήματα, αποσιωπούν 
τα ευρύτερα θέματα και θρηνούν 
για τις επιπτώσεις αυτής της πο
λιτικής. Όσοι ευθυγραμμίζονται με 
το ΣΥΡΙΖΑ κάνουν ακριβώς το 
ίδιο, θέλοντας να ξεχαστούν τα 
«έργα και οι ημέρες τους» στον 
τομέα της ενέργειας (Χρηματιστή
ριο ενέργειας, από-επένδυση 
κλπ). Προτείνουν αναμονή στον 
κόσμο της εργασίας, καθώς η αμ

φίβολη επάνοδός τους στην εξου
σία αυτή τη φορά (η 2η πιο αρι
στερά;;) θα επιλύσει τα πάντα.
• Ανεκδιήγητη είναι και η στάση 
του Εργατικού Κέντρου Φλώρι
νας, αναλαμβάνοντας το ρόλο του 
μεσάζοντα των προβλημάτων των 
εργαζομένους. Ο πρόεδρος του 
ΕΚΦ τους είπε ανερυθρίαστα να 
μην ενδιαφέρονται για τα «πολι
τικά ζητήματα», αλλά να κοιτάνε 
μόνο τη δουλειά τους. Είναι ο πιο 
σίγουρος δρόμος προς την κατα
στροφή, ο δρόμος της ανάθεσης, 
του εφησυχασμού, «κοίτα τη δου
λίτσα σου» ή καλύτερα «η εταιρεία 
να είναι καλά για να έχεις μερο
κάματο»! Η εμπέδωση της από
στασης μεταξύ των απλών αγω- 
νιζόμενων εργαζομένων με τους 
γραφειοκράτες των εργατικών 
κέντρων είναι χαρακτηριστική.
Τι πρέπει να γίνει;
Τα πράγματα έχουν φτάσει εδώ 
και καιρό στο «και πέντε». Η άμ
μος στην κλεψύδρα έχει αδειάσει 
και μόνο μια διαφορετικά συνο
λική πορεία μπορεί να διασώσει 
το οτιδήποτε για την πόλη.
Οι εργαζόμενοι και όσοι εμπλέ
κονται στην εξορυκτική διαδικασία 
έχουν να ενεργήσουν άμεσα και 
δυναμικά για την προάσπιση των 
συμφερόντων τους με ΑΜΕΣΗ 
ΚΑΤΑΛΗΨΗ του ΟΡΥΧΕΙΟΥ και 
διεκδίκηση να ΠΕΡΑΣΕΙ ΑΜΕΣΑ 
στην ιδιοκτησία του ΑΗΣ Μελίτης. 
Η θέση αυτή πρέπει να συνοδευτεί 
με τον αγώνα για ΔΕΗ αποκλει
στικά δημόσια, μοναδική παρα
γωγό και πάροχο φθηνού ρεύμα
τος για τον ελληνικό λαό. Νομικά 
τερτίπια και ευρωπαϊκές «απαγο
ρεύσεις» είναι για όσους έχουν 
ήδη υποταχθεί σε αυτή την πο
ρεία.
Είναι επιτακτική ανάγκη να συνει
δητοποιηθεί πως τέτοια και ανά
λογα γεγονότα θα πυκνώσουν 
στην καθημερινότητα της πόλης, 
όσο προχωράει η βάρβαρη πολι
τική της κυβέρνησης σε κάθε το
μέα, όσο δεν συγκροτείται μια 
πραγματική εναλλακτική σε επί
πεδο αγώνα και κοινωνίας. Έτσι 
και αλλιώς η πόλη πρέπει να αρ
χίσει να προετοιμάζεται για ένα 
σκληρό Χειμώνα. Μόνη ελπίδα οι 
αγώνες, πιο αναγκαίοι από ποτέ...

Τζώτζης Βασίλης 
Ηλεκτρολόγος Μηχανικός & 

Μηχανικός Υπολογιστών, 
υπ. Διδάκτορας πολιτικής 

ανθρωπολογίας ΠΔΜ 
Μέλος ΑΝΤΑΡΣΥΑ
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Συνάντηση του Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας Σωτήρη 
Βόσδου με τον Σύλλογο - Σύνδεσμο Αποστράτων 

Σωμάτων Ασφαλείας Ν. Φλώρινας «η Αγία Ειρήνη»

Τ
ον Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας 
επισκέφτηκε τη Δευτέρα 1 Αύγου
στο υ 2022 αντιπροσωπεία τουνε- 
οεκλεγέντοςΔιοικητικοΰ Συμβουλίου 

του Συλλόγου - Συνδέσμου Αποστρά
των Σωμάτων Ασφαλείας Ν. Φλώρι
νας «η Αγία Ειρήνη».
Τον Σύλλογο - Σύνδεσμο Αποστράτων 
Σωμάτων Ασφαλείας Ν. Φλώρινας «η 
Αγία Ειρήνη»εκπροσώπησαν ο Πρόεδρος 
Αναστάσιος Παπαμιχαήλ, ο Αντιπρόεδρος 
Σάββας Καραβασιλειάδης, ο Ταμίας Πολυ
νείκης θεοδουλίδης και το μέλος Ιωάννης 
Παπαρίζος, οι οποίοι ενημέρωσαν τον Αν- 
τιπεριφερειάρχηγια τους τομείς που δρα
στηριοποιείται ο σύλλογοςκαι τα 
προβλήματα που αντιμετωπίζει ο κλάδος.
0 Αντιηερκρερειάρχης Σωτήρης Βόσδου 
συνεχάρη τα μέλη του Διοικητικού Συμ
βουλίου για την εκλογή τους και ευχή- 
θηκέ καλή και δημιουργική θητεία. Επίσης δήλωσε ακή Ενότητα Φλώρινας θα συνδράμει στις δραστη- 
ότι στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων της, η Περιφερει- ριότητες του Συλλόγου.

Συνάντηση του Δημάρχου Φλώρινας με τον 
Διευθύνοντα Σύμβουλο της ΕΤΒΑ 81. ΠΕ.

Μ
ε τον Διευθύνοντα 
Σύμβουλο κ. Αθανάσιο 
Ψαθά και στελέχη της 
ΕΤΒΑ ΒΙ.ΠΕ. Α.Ε. συναντή

θηκε ο Δήμαρχος Φλώρινας 
κ. Βασίλης Γιαννάκης.
Βασικό θέμα συζήτησης η ανά
πτυξη της ΒΙ.ΠΕ. Φλώρινας, 
όπου ο κ. Δήμαρχος παρουσίασε 
αρχικά την υφιστάμενη κατά
σταση και τις ανάγκες που υπάρ
χουν.
Όπως τονίστηκε στη συνάντηση, 
απαιτείται η βελτίωση των υπο
δομών και για την καλύτερη 
εξυπηρέτηση των ήδη εγκαταστημένων επιχειρή
σεων, αλλά και για την προσέλκυση νέων επενδύ
σεων.
Οι ασφαλτοστρώσεις, ο βιολογικός καθαρισμός, η

ύδρευση, ο ηλεκτροφωτισμός και άλλες παρεμβάσεις 
είναι στις άμεσες προτεραιότητες τόσο του Δήμου 
Φλώρινας, όσο και της Περιφέρειας Δυτικής Μακε
δονίας και της ΕΤΒΑ ΒΙ.ΠΕ.

Ανακοίνωση - Πρόσκληση για βελτίωση θέσεων λαϊκών 
αγορών - Παράταση ημερομηνία λήξης υποβολής αιτήσεων

Τ
ο Τμήμα Αδειοδοτήσεων και Ρύθμισης Εμ
πορικών Δραστηριοτήτων του Δήμου πρό
χωμά στη διαδικασία βελτίωσης θέσεων για 
τους πωλητές που κατέχουν νόμιμη θέση στις 

Λαϊκές Αγορές του Δήμου Φλώρινας (Φλώρινας 
ημέρας Τετάρτης και ημέρας Σαββάτου, Μελίτης 
ημέρας Παρασκευής και Κ. Κλεινών ημέρας Τρί
της), σύμφωνα με την παρ.4 του άρθρου 66 του 
Ν.4849/2021 «Ασκηση υπαίθριων εμπορικών 
δραστηριοτήτων, εκσυγχρονισμός της επιμελη- 
τηριακής νομοθεσίας και άλλες διατάξεις». 
Λόγω της ενεργούσας διαδικασίας των δηλώσεων 
καλλιέργειας των παραγωγών με συνέπεια τη μη θε
ώρηση των Αδειών τους, παρατείνεται η ημερομηνία 
λήξεως της υποβολής αιτήσεων για την 19η Αυγού- 
στου 2022.
Οι ενδιαφερόμενοι πωλητές Λαϊκών Αγορών του 
Δήμου Φλώρινας που επιθυμούν να αλλάξουν τη 
θέση την οποία κατέχουν και να διεκδικήσουν μία 
άλλη κενή που είναι κατά την άποψή τους και για 
οποιονδήποτε λόγο «καλύτερη» σε σχέση με την ήδη 
νομίμως καταληφθείσα θέση μπορούν να υποβάλ
λουν τις αιτήσεις τους στο Τμήμα Αδειοδοτήσεων & 
Ρύθμισης Εμπορικών Δραστηριοτήτων Δήμου Φλώ
ρινας από την Τετάρτη 20 Ιουλίου 2022 έως και την 
Παρασκευή 19 Αυγούστου 2022.
Η αίτηση χορηγείται είτε από τα γραφεία του Τμήμα
τος αδειοδοτήσεων και ρύθμισης εμπορικών δρα
στηριοτήτων (Πρώην στρ/δο Τάγαρη), είτε 
αναζητείται από την ιστοσελίδα του Δήμου 
:ήαρ5://ννννννχίΙγοβοπη3.9Γ 
θα κατατεθεί δε είτε αυτοπροσώπως, είτε με εξου
σιοδότηση επικυρωμένη από τα ΚΕΠ ή την Αστυνο
μία, είτε μέσω ηλεκτρονικής αλληλογραφίας στην 
υπηρεσία πρωτοκόλλου (9Γ3ΐη@άΙγοΙΐοπη3.9Γ πλη
ροφορίες στο τηλ. 2385351019) υπογεγραμμένη, και 
θα συνοδεύεται από τα κάτωθι δικαιολογητικά: 
α)Αντίγραφο αδείας με την τελευταία θεώρηση 
β) Φωτοαντίγραφο ταυτότητας.

γ) Δημοτική ενημερότητα από τον Δήμο Φλώρινας, 
δ) Ενημερότητα του άρθρου 12 του ν. 4174/2013 (Α’ 
170) (φορολογική ενημερότητα) 
ε) Ασφαλιστική ενημερότητα.
Εηισημαίνεται ότι:
1. Η άδεια πρέπει να είναι σε ισχύ
2. 0 υποψήφιος οφείλει να είναι ασφαλιστικά και φο
ρολογικά ενήμερος μέχρι και την καταληκτική ημε
ρομηνία υποβολής των αιτήσεων.
3. Οι υποψήφιοι κατατάσσονται βάση των διατάξεων 
της παρ. 4γτου άρθρου 66 του Ν.4849/2021 «...Ακο
λουθεί αξιολόγηση των πωλητών από την επιτροπή, 
με κριτήρια ως εξής: α) παλαιότητα άδειας (αφορά 
στο έτος έκδοσης της άδειας): πέντε (5) μόρια, ανά 
έτος παλαιότητας, β)ενημερότητα του άρθρου 12 του 
ν. 4174/2013 (Α’ 170) (φορολογικήενημερότητα): 
τριάντα (30) μόρια.»
4. Η βελτίωση θέσεων θα γίνει την Δευτέρα 22 Αυ
γούστου 2022 στα γραφεία του Τμήματος Αδειοδοτή- 
σεων και ρύθμισης εμπορικών δραστηριοτήτων της 
Δ/νσης Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης την 09:00 
π.μ. και όλοι οι αιτούντες θαπρέπει να προσέλθουν 
ώστε να επιλέξουν θέση με βάση τη σειράπροτεραι- 
ότητας της τελικής κατάταξης μοριοδότησης. (συμ
πληρώνοντας υπεύθυνη δήλωση στην οποία θα 
αναγράφεται η θέση της επιλογής τους).
5. Η διαδικασία της Βελτίωσης θέσης είναι δυνητική. 
Όποιος πωλητής δεν αιτηθεί «Βελτίωση θέσης» θα 
κατέχει την υφιστάμενη θέση του με απόδοση θέσης 
από την Επιτροπή η οποία θα συντάξει σχετικό πίνακα 
καταγραφής των τοποθετημένων πωλητών.
Για περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμε
νοι μπορούν να απευθύνονται:
Τμήμα Αδειοδοτήσεων & Ρύθμισης Εμπορικών 
Δραστηριοτήτων του Δήμου Φλώρινας - Πρώην 
στρ/δο Τάγαρη και στο τηλ. 2385029646, κ. Νε- 
οκαζιώτη Μαρία, Μούσια Δήμητρα.

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΓΡΗΓΟΡΙΑΔΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
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Ο αθλητισμός του σήμερα... Η Πέτυ Πέρκα στη συνεδρίαση για την ενεργειακή

Μ
άχες, νίκες, ήττες, όλο 
βασισμένα στην εκγύ
μναση του σώματος και 
στον αθλητισμό. Ανατρέχοντας 

στο παρελθόν, εκτός από το ρητό 
« Νους υγιής εν σώματι υγιεί» 
συναντάει κανείς το αθλητικό 
κομμάτι που αποτελούσε τον 
κορμό ενός καλού πολεμιστή.
Αργότερα αυτό το κομμάτι εξε
λίχθηκε με τους ολυμπιακούς 
αγώνες έως σήμερα, που πλέον 
ο αθλητισμός έγινε επάγγελμα.
Ο επαγγελματικός αθλητισμός, ο 
δύσκολος δρόμος που δεν είναι 
για όλους, είναι η αμοιβή των κα
λών αθλητών. Αυτών που πα
λεύουν, θυσιάζουν, μερικές φο
ρές αποτυγχάνουν αλλά πάντα 
σηκώνουν το ανάστημά τους και 
προχωρούν. Πολλοί κολλάνε στο 
οικονομικό μέρος και δεν βλέ
πουν παραπέρα, με τις λαϊκιστι- 
κές απόψεις και ιδέες να παίρ
νουν σάρκα και οστά και να 
οργιάζουν. Χωρίς να αναρωτη
θούν ποτέ τι πραγματικά κρύβει 
από πίσω αυτή η επιτυχία, 
θυσίες μιας ολόκληρης ζωής, 
από την παιδική ηλικία έως σή
μερα, πιέσεις τόσο από την οικογένεια και τον προπονητή όσο και από 
οικονομικής πλευράς, αποτυχίες και σκαμπανεβάσματα. Όλα με ένα 
μοναδικό στόχο, να νικήσεις και να τους ανταμείψεις όλους, να εκπλη
ρώσεις κάθε τους συναίσθημα και να προτάξεις το εσείς και όχι το εγώ. 
Κάθε τόπος έχει τους δικούς του καλούς αθλητές με τις πολλές επιτυ
χίες, τις υψηλές επιδόσεις, τα μετάλλια και τους κληρονόμους, αυτούς 
δηλαδή που έρχονται από πίσω και θα πρέπει να τους μοιάσουν. Πολύ 
αγχωτική διαδικασία, δεν βρίσκετε; Επίσης κάθε κοινωνικό δίκτυο έχει 
και τη δική του δημοσίευση, επικροτώντας την επιτυχία με διάφορα 
ηοστ, σχόλια και εξάρσεις θαυμασμού, ενώ σε περίπτωση αποτυχίας ο 
αθλητής δεν υπάρχει, δεν αποθεώνεται είναι ανύπαρκτος.
Δυστυχώς έτσι είναι οι άνθρωποι σήμερα. Για το δικό τους επάγγελμα 
και τα λάθη δεν σηκώνουν μύγα στο σπαθί τους, για την κριτική και 
λοιδορία εναντίον άλλων, είναι πρώτοι. 0 επαγγελματικός αθλητισμός 
είναι και αυτή μία δουλειά, πιο απαιτητική από τις άλλες, με μεγαλύτερη 
αφοσίωση και περισσότερες δυσκολίες. Μόνο που μερικές φορές χρει
άζεται ενθάρρυνση και συμπαράσταση. Ας τους ρωτήσουμε λοιπόν, τι 
πραγματικά κρύβουν και ύστερα ας βγάλει ο καθένας τα συμπεράσματα 
του.

Πολιτική δραστηριότητα των 
Κομματικών Οργανώσεων της 

ΕΠ Δυτικής Μακεδονίας του ΚΚΕ
21/7
Περιοδεία από την ΤΕ Κοζάνης στα σούπερ μάρκετ της πόλης και από 
την ΤΕ Ενεργειακού Κέντρου στο Νοσοκομείο της Πτολεμαίδας
22/7
Εξόρμηση οργανώνεται από τηνΤΕ Κοζάνης στην κεντρική πλατεία και 
στο σούπερ μάρκετ ΣΚΛΑΒΕΝΙΤΗΣ
Η ΤΕ Καστοριάς-Βοίου οργανώνει περιοδεία στο Αμαξοστάσιο και στις 
υπηρεσίες του Δήμου Καστοριάς καθώς επίσης και στην Πυροσβεστική 
υπηρεσία.
Η ΤΕ Γρεβενών οργανώνει περιοδεία στη Λαϊκή αγορά Γρεβενών
24/7
Στελέχη και μέλη της ΤΕ Κοζάνης θα περιοδεύσουν στην Χαραυγή, 
Κοίλα, Νέα Καρδιά
25/7
Η ΤΕ Κοζάνης οργανώνει προβολή ταινίας στην πλατεία Αλώνια Κοζά
νης και η ΤΕ Ενεργειακού Κέντρου οργανώνει περιοδεία στο Αμαξο
στάσιο και τις υπηρεσίες του Δήμου Εορδαίας
29/7
Η ΤΕ Ενεργειακού Κέντρου οργανώνει εκδήλωση-βιβλιοπαρουσίαση 
του συλλογικού έργου του Τμήματος ιστορίας της ΚΕ του ΚΚΕ: «1922: 
Ιμπεριαλιστική εκστρατεία και Μικρασιατική Καταστροφή», που κυκλο
φορεί από τις εκδόσεις «Σύγχρονη Εποχή», στο Πνευματικό κέντρο 
Πτολεμαίδας. θα ακολουθήσει γλέντι.

’ Η ΤΕ Γρεβενών οργανώνει, στις 9 μ.μ., γλέντι στο Πάρκο Μανιταριών 
31/7
Η ΤΕ Κοζάνης και το Παράρτημα Κοζάνης της ΠΕΑΕΑ-ΔΣΕ οργανώ
νουν εκδήλωση μνήμης και τιμής, στο μνημείο της Καλαμιάς Κοζάνης, 
για τους 11 νεκρούς της μάχης της Καλαμιάς στις 18/7/1943
7/8
Η ΤΕ Γρεβενών οργανώνει στις 11 το πρωί, στο Κυπαρίσσι Γρεβενών, 
εκδήλωση μνήμης και τιμής για τον υποστράτηγο του ΔΣΕ και Διοικητή 
του Αρχηγείου Δυτικής Μακεδονίας, Νίκο θεοχαρόπουλο, γνωστό και 
ως «Σκοτίδα». Η εκδήλωση θα πραγματοποιηθεί στο χώρο όπου βρί
σκεται η προτομή του. Επίσης στις 9 το βράδυ στην πλατεία τηςτοπικής 
τοινότητας Ζιάκα, θα προβληθεί το ντοκιμαντέρ«Μακρόνησος "Μπά
νικη πέτρα, μπόλικη καρδιά"»

20/7/2022

Από το Γραφείο Τύπου 
της ΕΠ Δυτικής Μακεδονίας

επάρκεια: «Η παραδοχή του λάθους είναι σοφό
πράγμα για τον σχεδίασμά του μέλλοντος»

Ε
ίναι πολύ σημαντική η 
παραδοχή του λάθους, 
ώστε να μπορέσεις να 
σχεδιάσεις καλύτερα το μέλ

λον.
Σας μιλώ ως Βουλευτής Φλώρι
νας, όπου βιώνουμε μια βίαιη 
απολιγνιτοποίηση, η οποία δεν 
ξέρουμε κιόλας αν ισχύει. Το 
χρονοδιάγραμμα πάει μπρος- 
πίσω και γίνεται ένα αλαλούμ, 
και προφανώς φάνηκε ότι δεν 
υπάρχει καμία προετοιμασία. Οι 
λιγνιτικές περιοχές πραγματικά 
υποφέρουν και οι κάτοικοι βρί
σκονται σε απόγνωση.
Τώρα ακούμε για παραπάνω 
συμμετοχή του λιγνίτη, αλλά και 
πάλι δεν έχουν ληφθεί τα μέτρα. Ανέφερε ο κ. Φά- 
μελλοςτο θέμα με τα λιγνιτωρυχεία και 'γω θα θέσω 
ένα ερώτημα: Τι ακριβώς γίνεται κ. Υπουργέ με τα 
λιγνιτωρυχεία της Αχλάδας που τροφοδοτούν την πιο 
σύγχρονη μέχρι στιγμής μονάδα της χώρας, την Με- 
λίτη; Όταν γίνει η Πτολεμάίδα 5, θα είναι αυτή η πιο 
σύγχρονη. Να δούμε όμως πότε θα λειτουργήσει. 
Είχαμε λοιπόν μια ξαφνική απόφαση έκπτωσης του 
ιδιώτη στα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας και μας ενδιαφέρει 
κυρίως τι γίνεται με τους εργαζόμενους, με το χωριό 
που έχει καταρρεύσει και ψάχνει χώρο στον χάρτη, 
αλλά και με τη λειτουργία του ΑΗΣ Μελίτης. Δηλαδή, 
όταν λέτε ότι θα βάλετε σε λειτουργία κάποιες μονά
δες, την πιο σύγχρονη, που έχει σχεδιαστεί για να 
τροφοδοτείται από τα λιγνιτωρυχεία της Αχλάδας, θα 
την εξαιρέσετε; θέλω μια απάντηση γιατί φεύγει ο 
κόσμος που δούλευε στα λιγνιτωρυχεία, έχουμε 
απλήρωτους, αδυναμία εύρεσης άλλης εργασίας... 
είναι πάνω από 4000 οι νέοι άνεργοι λόγω αηολιγνι- 
τοποίησης στις λιγνιτικές περιοχές.
Δεν έχουμε δει το ΕΣΕΚ για να ξέρουμε τι ακριβώς 
γίνεται, πάτε το χρονοδιάγραμμα μπρος-πίσω. Ξέ
ρουμε όμως την απάντηση στο γιατί έγιναν και γί
νονται έτσι όλα αυτά: Γιατί έπρεπε π κυβέρνηση να 
ικανοποιήσει το λόμπι του φυσικού αερίου. Αυτό λένε 
οι κάτοικοι των περιοχών μας γιατί βλέπουν να αντι
καθίστανται οι μονάδες λιγνίτη με μονάδες φυσικού 
αερίου.
Βεβαίως, θα πρέπει πάντα να παρακολουθούμε τις 
ευρωπαϊκές τάσεις και επανειλημμένως έχουμε πει 
ότι δεν είμαστε «λιγνιτολάγνοι». Υποστηρίζουμε όμως 
μια πραγματικά δίκαιη μετάβαση, όπου σιγά-σιγά 
έπρεπε να αντικαθίστανται οι λιγνιτικές μονάδες με 
ΑΠΕ. Δυστυχώς όμως, ούτε οι ΑΠΕ ούτε ο χωροτα

ξικός σχεδιασμός τους προχω
ρούν, είναι κολλημένα. Οι το
πικές κοινωνίες ενεργοποιούν
ται και κάνουν ενεργειακές 
κοινότητες, κοινωφελείς, με ει
κονικό συμψηφισμό, κ.α., πάνε 
όμως να συνδεθούν και δεν 
βρίσκουν ηλεκτρικό χώρο. 
Αυτή είναι μια κατάσταση απα
ράδεκτη και φυσικά η αντι
στροφή της θα μπορούσε να 
συμβάλλει στην ενεργειακή 
επάρκεια της χώρας, 
θέτω όμως και ένα άλλο θέμα. 
Υλοποιείτε τέσσερις νέες μονά
δες φυσικού αερίου, χρηματο
δοτείτε με 8 δις νέες επενδύ
σεις σε έργα φυσικού αερίου, 

όταν όλη η Ευρώπη -εδώ και χρόνια και πριν την 
ενεργειακή κρίση- έχει αρχίσει την σταδιακή απε
ξάρτηση από το φυσικό αέριο. Ειδικά στα θέματα θέρ
μανσης και ψύξης είναι απαράδεκτο να χρησιμοποι
είται το φυσικό αέριο.
Εδώ λοιπόν γίνεται το «51θΙθ οί Ιήθ ΑγΙ» που χαρα
κτηριστικά λέω τόσο καιρό. Κόψατε το έργο της τη- 
λεθέρμανσης σε Φλώρινα και Μεγαλόπολη για να 
μπει φυσικό αέριο στα σπίτια. Ήταν μια πρόσφατη, 
τραγική απόφαση αυτής της κυβέρνησης. Ενώ όλες 
οι χώρες επενδύουν σε καινοτομία, σε ΑΠΕ, προκει- 
μένου να έχουν τηλεθέρμανση-τηλεψύξη αφού αυτή 
είναι η τάση παγκοσμίως, εμείς πάμε 100 χρόνια 
πίσω.
Τώρα όμως ζητώ να τοποθετηθείτε, θα ξανασκεφτεί 
η κυβέρνηση να βάλει ξανά μπρος τα έργα τηλεθέρ- 
μανσης και μάλιστα να σχεδιαστεί κάτι που να συνάδει 
με τους περιβαλλοντικούς στόχους του ΡιΙΡογ55; 
Υπάρχει μια δύσκολη ισορροπία, η ενεργειακή κρίση, 
αλλά και η πράσινη μετάβαση. Όσο και να υπάρχει 
κρίση, ο πλανήτης συνεχίζει να κινδυνεύει. Εδώ θέλει 
πολύ πιο σοβαρή προσέγγιση και πιο οργανωμένη. 
Δεν μπορείς να μιλάς για πράσινη μετάβαση και να 
μην κάνεις εξοικονόμηση, να μην προχωράς στην 
ηλεκτροκίνηση. Όλα αυτά έχουν μείνει πάρα πολύ 
πίσω. Το θέμα της αποθήκευσης ενέργειας, σε πρό
σφατο νομοσχέδιο, μόλις που αγγίχτηκε. Το θεσμικό- 
κανονιστικό πλαίσιο για την αποθήκευση δεν υπάρχει, 
θα ήθελα λοιπόν δύο απαντήσεις: Για την τηλεθέρ- 
μανση, αν υπάρχει κάποιος σχεδιασμός και τι θα γίνει 
με τα λιγνιτωρυχεία Αχλάδας, αν θα δουλέψουν 
άμεσα και θα αποκατασταθούν οι πολίτες. Είπαμε, η 
παραδοχή του λάθους είναι σοφό πράγμα για τον 
σχεδίασμά του μέλλοντος.

Αποχαιρετιστήριο μήνυμα της απερχόμενης διευθύντριας 
Β'/βάθμιας Εκπαίδευσης Μαρνέρη Ευγενίας

Μ
ε αφορμή την ολο
κλήρωση της θητείας 
μου στη Διεύθυνση 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευ

σης Φλώρινας και την νέα 
τοποθέτησή μου στη Διεύ
θυνση Καστοριάς, νιώθω 
την ανάγκη να αποχαιρε- 
τήσω και να ευχαριστήσω 
όλους αυτούς με τους οποί
ους συνεργάστηκα αυτά τα 
δυο χρόνια και οι οποίοι 
στάθηκαν αρωγοί στο διοι
κητικό έργο της εκπαίδευ
σης.
Αρχικά, ένα μεγάλο ευχαρι- 
στώστους συνεργάτες μου στη 
ΔΔΕ για τις άοκνες προσπά
θειες που κατέβαλαν προκειμένου να επιτελέσουμε 
το έργο μας και πολλές φορές κάτω από ιδιαίτερα 
απαιτητικές συνθήκες λόγω τπς πανδημίας των τε
λευταίων χρόνων, όπως και στα μέλη του ΠΥΣΔΕ που 
εργάστηκαν με μεθοδικότητα και προσήλωση στις 
αρχές της διαφάνειας και αξιοκρατίας.
Από καρδιάς θα ήθελα να ευχαριστήσω τους παρά
γοντες της εκπαίδευσης, τους Διευθυντές-ντριες των 
Σχολικών Μονάδων, τους Υποδιευθυντές-ντριες, 
τους εκπαιδευτικούς, τους συλλόγους γονέων και 
όλους όσους συνεργαστήκαμε για την εκπαίδευση και 
το καλό των παιδιών μας, το ΚΕΔΑΣΥκαθώς επίση- 
ςτον προϊστάμενο της Α/θμιας Εκπαίδευσης του 
νομού μσςκ. Λιγούρα Γεώργιο και τους διοικητικούς 
του υπαλλήλους για την αγαστή συνεργασία μας. 
θερμές ευχαριστίες και στον Περιφερειακό Διευ
θυντή κ. Μαρδίρη Θεόδωρο για την ειλικρινή και

στενή υποστήριξη καθώς και 
σε όλους τους υπαλλήλους της 
Περιφερειακής Διεύθυνσης Εκ
παίδευσης Δυτικής Μακεδονίας 
με τους οποίους θα συνεχίσω 
να συνεργάζομαι και από τη νέα 
μου θέση.
Επίσης,θα ήθελα να ευχαριστή- 
σωτον Μητροπολίτη Φλωρίνης 
Πρεσπών και Εορδαίας κ. Θεό
κλητο για την πατρική του 
αγάπη,τους φορείς Αυτοδιοί
κησης, τους Αντιπερκρερειάρ- 
χες που συνεργάστηκα μαζί 
τους, τους Δημάρχους, τους 
Αντιδημάρχους Παιδείας και 
τους Προέδρους των Σχολικών 
Επιτροπών για την εξαιρετική

συνεργασία.
Ένα μεγάλο ευχαριστώ οφείλω και στους δημοσιο
γράφους των τοπικών ΜΜΕ για τη συνεισφορά τους 
στον τομέα της άμεσης και σωστής πληροφόρησης 
μαθητών και γονέων και γενικά σε όσους συμμετεί
χαν στην προσπάθεια μας να στηρίξουμε το δημόσιο 
σχολείο με κάθε τρόπο, για μια καλύτερη και ποιοτι
κότερη εκπαίδευση στον τόπο μας προς όφελος των 
μαθητών μας.
Τέλος, εύχομαι καλή και δημιουργική θητεία στη νέα 
Διευθύντρια Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Φλώρι
νας κ. Δέσποινα Παπαδοηούλου, την νέα Διευθύντρια 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης κ. Όλγα Μούσιου Μυ
λωνά και σε όλους υγεία, προσωπική και οικογενει
ακή ευτυχία.

Με εκτίμηση 
Ευγενία Μαρνέρη
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ΤΕΤΑΡΤΗ 03 ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ 2022 ΐ3 ηχα*
Συνάντηση του Δημάρχου 

Αμυνταίου Άνθιμου Μπιτάκη με 
εμπειρογνώμονα της Ευρωπαϊκής 

Τράπεζας Επενδύσεων στην 
Τοπική Κοινότητα Λιμνοχωρίου

Σ
την Τοπική Κοινότητα Λιμνοχωρίου του Δήμου Αμυνταίου, 
συναντήθηκε τη Δευτέρα 25 Ιουλίου 2022, ο Δήμαρχος Αμυν
ταίου κ. Άνθιμος Μπιτάκης με εμπειρογνώμονα της Ευρω
παϊκής Τράπεζας Επενδύσεων.

Η ωρίμαναη της πρότασης "Μελέτη Πρότυπου Οικισμού Λιμναίου Οι
κισμού ΑΜΕΑ”, που κατέθεσε ο Δήμος Αμυνταίου στο Σχέδιο Δίκαιης 
Αναπτυξιακής Μετάβασης , βρέθηκε στο επίκεντρο της συζήτησης. 
Έργο που ο προϋπολογισμός του θα αγγίξει τα 2.000.000 ευρώ.

Γραφείο Τύπου Δήμου Αμυνταίου

Σύμφωνο συνεργασίας μεταξύ 
του ΕΒΕ Φλώρινας και του 

Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας 
Δυτικής Μακεδονίας

Υ
πογράφηκε σήμερα το σύμφωνο συνεργασίας μεταξύ του ΕΒΕ 
Φλώρινας και του Κέντρου Κοινωνικής Πρόνοιας Δυτικής 
Μακεδονίας.

Στόχος του συμφώνου συνεργασίας, όπως ανέφερε ο πρόεδρος του 
ΕΒΕ Φλώρινας Σάββας Σαηαλίδης, είναι να γνωρίσουν τα παιδιά από 
κοντά τις επιχειρήσεις της Φλώρινας, να ενημερώσουν τα παιδιά για 
τους τρόπους με τους οποίους μπορούν να δημιουργήσουν ενδεχομέ
νως τις δικές τους επιχειρήσεις και να βγούνε αύριο μεθαύριο στην 
αγορά εργασίας.
Από την πλευρά του ο πρόεδρος του κέντρου κοινωνικής πρόνοιας 
Γιάννης Παρδάλης τόνισε την αναγκαιότητα τέτοιων συνεργασιών με
ταξύ του κέντρου, φορέων της περιοχής, των επιχειρηματιών αλλά και 
του ΕΒΕ της Φλώρινας προκειμένου να προωθήσουν τα παιδιά που φι
λοξενούνται στο κέντρο κοινωνικής πρόνοιας στην αγορά εργασίας 
αλλά και την ενημέρωση για την υλοποίηση της δικιάς τους επιχείρησης 
και το πρόγραμμα των επαγγελμάτων που μπορούν να οδηγήσουν στην 
απορρόφηση στην αγορά εργασίας.
Στην υπογραφή παρευρέθηκε και η Διευθύντρια του Κέντρου Ολυμπία 
Τσάτσα η οποία εξήρε την προσπάθεια του ΕΒΕ Φλώρινας γι αυτήν την 
πρωτοβουλία να δώσει βήμα και φωνή και στα παιδιά που φιλοξενούν
ται στο κέντρο κοινωνικής πρόνοιας Δυτικής Μακεδονίας με έδρα τη 
Φλώρινα.

Συμμετοχή του Περιφερειακού Τμήματος Φλώρινας
του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού στην 1η διοργάνωση 
εθελοντικής αιμοδοσίας του Αθλητικού - Μορφωτικού

συλλόγου «Ο Άρης» Τριποτάμου

Συγχαρητήριο μήνυμα 
της ΕΛΜΕ Φλώρινας

Τ
ο Δ. Σ. χης ΕΛΜΕ Φλώρινας συγχαίρει 
θερμά την κ. Δέσποινα Παπαδοπούλου για 
την τοποθέτησή της ως διευθύντρια εκπαί
δευσης στη Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας Φλώρι
νας και της εύχεται καλή επιτυχία στο έργο της, 

δημιουργική και παραγωγική θητεία.
Παράλληλα εκφράζουμε την προσδοκία για αγαστή 
συνεργασία και εποικοδομητική επικοινωνία με

σκοπό την αντιμετώπιση προβλημάτων, επ’ ωφελεία 
μαθητών και εκπαιδευτικών.
Επίσης επιθυμούμε να ευχαριστήσουμε θερμά την 
απερχόμενη διευθύντρια κ. Ευγενία Μαρνέρη για την 
άψογη συνεργασία και παράλληλα της ευχόμαστε 
καλή επιτυχία στη νέα θητεία της στη Διεύθυνση Κα
στοριάς.
Τέλος συγχαίρουμε την κ.Όλγα Μούσιου - Μυλωνά 
για την επιλογή της ως διευθύντρια της Πρωτοβάθ
μιας Φλώρινας και ευχόμαστε καλή δύναμη στο έργο 
της.

Για το Δ.Σ.
0 Πρόεδρος Νικόλαος Νικολάου 
Η Γ. Γραμματέας Βασιλική Μούζα

ΠΑΝΤΟΥ 
'ΠΟΥ ΥΠΑΡΧΕΙ
ΑΝΑΓΚΗ

ΠβΗΦΕΡΙίΑΚΟ ΤΜΗΜΑ 
«ΑΟΡ1ΜΑΙ

Σ
τις 3 Ιουλίου 2022, στο μικρό 
ακριτικό δημοτικό διαμέρισμα 
Τριποτάμου της Φλώρινας, το 
Περιφερειακό Τμήμα Φλώρινας 

του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού 
συμμετείχε στην 1η διοργάνωση 
εθελοντικής αιμοδοσίας του αθλη
τικού - μορφωτικού συλλόγου «Ο 
Άρης» Τριποτάμου.
Η αιμοδοσία πραγματοποιήθηκε στο 
Δημοτικό Σχολείο του χωριού, στο 
πλαίσιο του εορτασμού των Αγίων 
Αποστόλων Πέτρου και Παύλου. 
Ευχαριστούμε θερμά όλους όσοι προ- 
σήλθαν με προθυμία και αγάπη για να 
δώσουν αίμα, προσφέροντας ζωή 
στους συνανθρώπους μας που το 
έχουν ανάγκη αλλά και όλους όσους 
προσήλθαν και δεν κατάφεραν να δώ
σουν αίμα.
Ευχαριστούμε τον Σύλλογο για την 
εγκάρδια φιλοξενία και το προσωπικό 
της κινητής μονάδας αιμοληψίας του 
Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας για 
την πολύτιμη συμβολή τους.
Το Περιφερειακό Τμήμα Φλώρινας θα 
είναι πάντα στο πλευρό των ανθρώ
πων που έχουν ανάγκη και θα προ
ωθεί την εθελοντική αιμοδοσία, με 
συνεχείς δράσεις και ενημερωτικές 
εκστρατείες, τόσο στις αστικές, όσο 
και στις αγροτικές περιοχές του τόπου 
μας.
Σας ευχαριστούμε προκαταβολικό 

για τη δημοσίευση,
Με εκτίμηση,

Ελληνικός Ερυθρός Σταυρός 
Περιφερειακό Τμήμα Φλώρινας 

Τηλ.: 23853 50596

V .....
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Συνάντηση του Αντιπεριφερειάρχη Φλώρινας

Σωτήρη Βόσδου με τους Ολυμπιονίκες 
Απόστολο Τασκούδη και Φωτεινή Βαβάτση

Τ
ους Ολυμπιονίκες Απόστολο Τασκούδη και Φωτεινή Βαβάτση στο άθλημα της ελεύθερης πάλης 
και της τοξοβολίας αντίστοιχα, υποδέχτηκε στο γραφείο του ο Αντιπεριφερειάρχης Φλώρινας 
Σωτήρης Βόσδου, την Πέμπτη 28 Ιουλίου 2022, με αφορμή την παρουσία τους σε αθλητική 
διοργάνωση στην περιοχή.

0 Αντιπεριφερειάρχης συζήτησε με τους δύο αθλητές για την εμπειρία της συμμετοχής τους σε κορυφαίες 
Παγκόσμιες διοργανώσεις, καθώς και τις δυνατότητες ανάπτυξης του αθλητισμού στην Ελλάδα και κυρίως 
στη Φλώρινα, με την αξιοποίηση όλων πλεονεκτημάτων που υπάρχουν στην περιοχή.

Εκλογές και νέο Δ.Σ. για τον ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ - 

Νέος πρόεδρος ο Δημήτρης Αλεξιάδης

Ε
κλογές και ανάδειξη νέου Δ.Σ. πραγματο
ποιήθηκαν την Τρίτη 26 Ιουλίου στον ΠΑΣ 
ΦΛΩΡΙΝΑ.

Οι εκλογές πραγματοποιήθηκαν μετά την εναρμόνιση 
του καταστατικού της ομάδας σύμφωνα με τις επιτα
γές της γ.γ. αθλητισμού και την αλλαγή του αριθμού 
των συμβούλων από δεκατρείς σε εφτά.
Το νέο δ.σ. ηροέκυψε ουσιαστικά ως συνέχεια της 
προηγούμενης διοίκησης που ανέλαβε και έφερε εις 
πέρας το δύσκολο κομμάτι λειτουργίας της ομάδας 
μετά την απαιτητική και επίπονη χρονιά στη Γ Εθνική. 
Με την εμπειρία των δύο προηγούμενων ετών εν 
μέσω πανδημίας, η νέα διοίκηση είναι αποφασισμένη 
να οδηγήσει την ομάδα τού ΠΑΣ ΦΛΩΡΙΝΑ ένα σκαλί 
παραπάνω μέσα από νέες ιδέες και βιώσιμη λειτουρ- 
για.
0 Δημήτρης Αλεξιάδης θα ηγηθεί της νέας προσπά
θειας ως πρόεδρος, ο Σωτήρης Τασομηνης αναλαμ-

βάνει χρέη αντιπροέδρου, ο Στέφανος Μαυρουδής 
γενικός γραμματέας, ο Κώστας Κωνσταντίνου ταμίας 
και ο Γιώργος Ντούρος έφορος αθλημάτων.
Στο νέο σχήμα ουσιαστικά προστέθηκαν 2 άτομα με 
μεγάλη εμπειρία και αποδεδειγμένη αγάπη για τον 
σύλλογο, ο Κώστας Μαρκούλης που από τη δεκαετία 
του '90 είναι κοντά στην ομάδα και ο Τάκης Παπαθα
νασίου που έχει περάσει από όλα τα πόστα του συλ
λόγου (παίχτης, προπονητής, γενικός αρχηγός και 
τεχνικός διευθυντής) αλλά για πρώτη φορά ως μέλος 
του συμβουλίου.
Στόχος της ομάδας είναι να επιστρέφει στις ανώτερες 
κατηγορίες και ήδη το δ.σ. και το ηροπονητικό Ιθογπ 
εργάζονται πάνω σε αυτό κάνοντας τις πρώτες κινή
σεις.
Η νέα διοίκηση θα ήθελε να ευχαριστήσει τα μέλη 
που αποχώρησαν αποχώρησαν για την προσφορά 
τους στον σύλλογο.

Ευρωπαίες Σάρισες!

Π
ιστές στο ευρωπαϊκό ραν
τεβού τους οι Σάρισες 
Φλώρινας για μία ακόμα 
χρονιά θα συμμετέχουν στα Ευ

ρωπαϊκά Πρωταθλήματα με τη 
γυναικεία τους ομάδα τη νέα 
αγωνιστική περίοδο 2022 - 
2023.
Πιο συγκεκριμένα, θα πάρουν μέ
ρος στο Ττορήγ, το νέο θεσμό της 
Ευρωπαϊκής Ομοσπονδίας Επι
τραπέζιας Αντισφαίρισης (ΕΤΤϋ). 
Παράλληλα, αιτήθηκαν και την 
διοργάνωση ένός ομίλου στη 
Φλώρινα και ευελπιστούν ότι θα

τους δοθεί η έδρα. Η πόλη μας στο 
παρελθόν έχει διοργανώσει ομί
λους Ευρωπαϊκών Πρωταθλημά
των με μεγάλη επιτυχία.
Εκτός από την ομάδα της Φλώρι
νας θα συμμετέχουν στα Ευρω
παϊκά Πρωταθλήματα ο Παναθη
ναϊκός με τη γυναικεία του ομάδα 
στο ΟΗθηηρίοηδ Ισαςυσ και ο 
Ολυμπιακός με την αντρική του 
ομάδα στο Ττορήγ.
Αναμένοντας την κλήρωση ευχό
μαστε στη γυναικεία μας ομάδα να 
έχει μία καλή πορεία στην Ευ
ρώπη!!!

Είμαστε στη διάθεσή σας να ετοιμάσουμε τη 

δική σας κοινωνική εκδήλωση (γόμους, 

αρραβώνες, βαφτίσια, μνημόσυνα, κηδείες)

τώρα και στον χώρο σας...
ΩΕΙίνΕΚΥ

τωνία
' ' Έναντι πρώην κλινικής 

Λαλαγιάννη 
τ. 2385 ο 24401 ' τνΗίύιύ αρ 698010120
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Η
 Ελληνική Ομοσπονδία Ποδηλασίας σε συνεργασία με τον 
ποδηλατικό Σύλλογο Δρήρος Νεάπολης Λασιθίου, τον 
Δήμο Αγίου Νικολάου και την Περιφέρεια Κρήτης, διορ- 

γάνωσε στις 22 μέχρι 24 Ιουλίου 2022, το πανελλήνιο πρωτά
θλημα Ορεινής Ποδηλασίας.
Αθλοθετήθηκαν 3 αγωνίσματα για τις μεγάλες αγωνιστικές κατηγο
ρίες μέχρι και τους Παμηαίδες/ Παγκορασίδες, το μικτό ομαδικό ΧΟΡ, 
το αγώνισμα του Οοεε-ΟουπίΓγ ΧΘΟ με στροφή διαδρομής 4300 τη, 
και το αγώνισμα 5ΗογΙ ΤώεΚ ΧΟΘ με στροφή διαδρομής 1000 ηη.
Η διοργάνωση ήταν απόλυτα επιτυχημένη αγωνιστικά επιβεβαιώνον
τας το υψηλότατο επίπεδο του αθλήματος της ποδηλασίας στην 
χώρα. Στους αγώνες συμμετείχαν οι 230 καλύτεροι ποδηλάτες από 
τις έξι περιφερειακές ενώσεις της χώρας. Σε οργανωτικό επίπεδο 
έγιναν πολλές παράπλευρες εκδηλώσεις των τοπικών φορέων (πολι
τιστικοί σύλλογοι, εμπορικό επιμελητήριο κ.τ.λ.) που με εκθέσεις το
πικών προϊόντων, χορευτικά, διάφορα εδέσματα και αναμνηστικά 
δώρα δημιούργησαν ένα γιορτινό κλίμα που θα μείνει αξέχαστο σε 
όλους όσους παραβρέθηκαν στους αγώνες.
Παρά την υψηλή θερμοκρασία και την πολύ σκόνη, οι αγώνες πραγ
ματοποιήθηκαν με μεγάλη επιτυχία, σε όλα αγωνίσματα έγιναν όρι- 
στες και απαιτητικές χαράξεις για αθλητές υψηλού επιπέδου. 0 
Σύλλογος Ορειβασίας Χιονοδρομίας Φλώρινας εκπροσωπήθηκε από 
την Γεωργία Δούκα που αγωνίστηκε στην κατηγορία των Κορασίδων 
στο 5ΗογΙ ΤταεΚ (σιρκουί) Χ00 και το 0γο55 Οουπίτγ ΧΟΟ. Αρχηγός της 
αποστολής του ΣΟΧ ήταν ο πατέρας της αθλήτριας Δημήτριος Δού
κας.
Στο αγώνισμα του Οοεε ΟουηΙτγ κατά την εκκίνηση, ένα σπρώξιμο 
και μια πολύ άσχημη πτώση που ακολούθησε, έφερε πολύ πίσω την 
Γεωργία και εξάλειψε κάθε πλεονέκτημα που είχε από την ροΐθ ρο$ί- 
τίοη που ξεκίνησε - βάση της ενδιάμεσης βαθμολογίας. Παρά την με
γάλη προσπάθεια που κατέβαλε δεν μπόρεσε να καλύψει την 
διαφορά από τις πρώτες, τελικά όμως πέτυχε να μπει στην εξάδα. 
Αριστο ήταν το αποτέλεσμα που πέτυχε η αθλήτρια του ΣΟΧ στο σιρ- 
κουί (5Ηογϊ Τγ3οΚ) όπου εκκινώντας και πάλι από την πρώτη σειρά 
διατήρησε το πλεονέκτημα και κάνοντας μια μαχητική κούρσα πέτυχε 
να τερματίσει στην τρίτη θέση.
Το Δ.Σ. του Σ.Ο.Χ. συγχαίρει θέρμα τον έφορο ποδηλασίας του συλλό
γου Θεόδωρο Σβάρνα, τους προπονητές Παναγιώτη Κάσπαρη και 
Σίμο'Πολπατζή για την πολύτιμη συνδρομή τους στην άριστη προετοι
μασία και υποστήριξη της αγωνιστικής ομάδας, θερμά συγχαρητήρια 
αξίζουν επίσης και στους γονείς και τα μέλη του Συλλόγου για τη 
βοήθεια και φροντίδα που προσφέρουν στους αθλητές του τμήματος.

Αναλυτικά τα αποτελέσματα στα δϊΐε της Ε.Ο.Π. ΗΐΙρ5://ΗείΙεηϊο 
εγεΙίης.ξΐΓ και Η«ρδ://νννννν.ί3εεβοοΙ<.ςοΓη/ΗεΙΙεηίε-ΟγοΙϊη9- 
ΡεάετΒίίοπ-1440608929515261

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος 

Καράντζας X. Λάζαρος
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Γέροντος Π αϊ σ ί ο υ
«Κοιμίζουν τον κόσμο...»

Εκείνος που θέλει να βοηθηθή, βοη- 
θιέται με τιποτένια πράγματα. Π.χ. 
κουνιέται ένα κανδήλι ή κουνιέται ο 
ίδιος ολόκληρος με έναν οεισμό και 
συνέρχεται. Όσοι δεν πιστεύουν, γί
νονται χειρότεροι, όταν ακούν ότι θα 
γίνη πόλεμος ή κάποια καταστροφή. 
«Δώσ' του, σού λέει, να γλεντήσουμε, 
γιατί χάνουμε την ζωή», οπότε το ρί
χνουν τελείως έξω. Άλλοτε ακόμη και 
οι αδιάφοροι, όταν άκουγαν λ.χ. ότι θα 
γίνη πόλεμος, συνέρχονταν και άλλα
ζαν ζωή. Τώρα είναι πολύ λίγοι αυτοί. 
Παλιά το έθνος μας ζούσε πνευματικά. 
Σήμερα λέμε πώς είμαστε Ορθόδοξοι, 
αλλά δυστυχώς συχνά μόνον το όνομα 
«Ορθόδοξος» έχουμε και όχι ζωή ορ
θόδοξη.

Κοιμίζουν τον κόσμο. Τον αφήνουν 
έτσι, για να μη στενοχωριέται και να

διασκεδάζη. Μήν τυχόν πής οτι θα γινη 
πόλεμος ή ότι θα γίνη η Δευτέρα Πα
ρουσία και γι' αυτό πρέπει να ετοιμα- 
σθούμε, μην τυχόν στενοχωρηθούν οι 
άνθρωποι. Σαν μερικές γριές που λένε 
«μή μιλάς για θάνατο- μόνο για χαρές 
και για βαφτίσια να μιλάς», σαν να μην 
τις περιμένη θάνατος. Έτσι νιώθουν 
μια ψεύτικη χαρά. Και έρχεται ύστερα 
ο θάνατος και τις παίρνει ανέτοιμες. 
Άλλοι πάλι από... «καλωσύνη» λένε: 
«Στους αιρετικούς μη λέτε ότι είναι 
στην πλάνη, για να δείξουμε αγάπη». 
Και έτσι τα ισοπεδώνουν όλα. Αν ζού- 
σαν αυτοί στα πρώτα χρόνια του Χρι
στιανισμού, δεν θα είχαμε ούτε έναν 
Άγιο. Σήμερα βλέπεις έναν νερόβρα
στο κόσμο.

ΓΕΡΟΝΤΟΣ ΠΑΪΣΙΟΥ - ΛΟΓΟΙ

ΑΥΤΟ ΤΟ I Ε Ρ Α Τ Ε ; 
Μεγάλα ιστορικά 

μυστήρια που 
παραμένουν άλυτα...

Πού είναι ο Τζίμι Χόφα

Υ
πάρχουν μερικά ιστορικά μυστήρια που ίσως δεν 
λυθούν ποτέ, όπως η ημερομηνία γέννησης του 
Χριστού, η ταυτότητα του Τζακ του Αντεροβγάλτη 
| κοι η τοποθεσία του τάφου της Κλεοπάτρας.

I Μερικές φορές, αυτό συμβαίνει επειδή το σχετικό υλικό έχει 
| χαθεί ή επειδή έχει καταατραφεί ένας αρχαιολογικός χώρος.
| Άλλες φορές όμως, είναι απίθανο να εμφανιστούν νέα στοι- 
| χεία ή επειδή αυτά που έχουν διασωθεί είναι πολύ 
| ασαφή ώστε νο πείοουν τους ερευνητές. Ωστόσο, η 
I έλλειψη απαντήσεων κάνει τα αινίγματα αυτά ακόμη

0 Τζίμι Χόφα. ο ηγέτης του εργατικού συνδικάτου των Οδη
γών Φορτηγών (ΤθατηδΙεΓδ υηίοη), γνωστός και για την εμ
πλοκή του στο οργανωμένο έγκλημα, εξαφανίστηκε στις 30 
Ιουλίου 1975 κάτω από αδιευκρίνιστες συνθήκες, και επί
σημα δηλώθηκε ως θανών επτά χρόνια αργότερα, στις 30 
Ιουλίου 1982.
Η ταυτότητα του δολοφόνου ή των δολοφόνων του και η 
τοποθεσία της σορού του παραμένουν μυστήριο. Η αστυνο
μία και οι ιατροδικαστές έχουν ψάξει σε διάφορες τοποθε
σίες στο Ντιτρόιτ και στην κομητεία Όκλαντ χωρίς 
αποτέλεσμα.
Σύμφωνα με μια δημοφιλή θεωρία, το πτώμα του Χόφα βρί
σκεται θαμμένο κάτω από το στάδιο των 0ί3ηώ στο Νιου 
Τζέρσεϊ. Ωστόσο, η θεωρία αυτή έχει καταρριφθεί.
Στις 25 και 26 Οκτωβρίου 2021, πράκτορες του ΡΒΙ επισκέ-

φθηκαν μια πρώην χωματερή στο Νιου Τζέρσεϊ για να πραγ
ματοποιήσουν έρευνα, μετά την ομολογία ενός εργάτη ότι 
το 1975 έθαψε το πτώμα του Χόφα σε ένα ατσάλινο βαρέλι. 
Ωστόσο, οι ερευνητές δεν βρήκαν το βαρέλι, σύμφωνα με
το ϋνο δοίθπεο.

■■ί' - .Λ

Η ταυτότητα του δολοφόνου του είναι εηίσηςσγνωστη. Πριν 
από τον θάνατό του το 2006, ο Ρίτσαρντ Κουκλίνσκι, ένας 
εκτελεστής, ισχυρίστηκε ότι σκότωσε τον Χόφα και πέταξε: 
το πτώμα του σε μια μάντρα αυτοκινήτων.Ένας συγγραφέας 
ονόματι Φίλιπ Κάρλο επισκέφθηκε τον Κουκλίνσκι στη φυ
λακή πριν πεθάνει και έγραψε ένα βιβλίο για τις ομολογίες 
του κατάδικου. Ωστόσο, αρκετοί αστυνομικοί έχουν αμφι
σβητήσει την ομολογία του σε συνεντεύξεις τους στα μέσα 
ενημέρωσης. Καθώς περνούν τα χρόνια, φαίνεται όλο και ] 
πιο απίθανο να βρεθεί ποτέ η σορός ή η ταυτότητα του δο
λοφόνου του Χόφα.

Συνέχεια στο επόμενο φύλλο...]

Εβδομαδιαία Επιστημονικά Νέα

το πρώτο επιβεβαιωμένο 
κρούσμα πολιομυελίτιδας 

εδώ και μία περίπου 
δεκαετία

μυρμήγκια σε μια αποικία 
συμπεριψέρονται ακριβώς 
όπως οι νευρώνες σε ένα 
ανθοώπινο νευοικό δίκτυο

επαρκή στοιχεία για τη συνοεση

Ερευνα δείχνει οτι τα 
συσκευασμένα φαγητά και τα 

ποτά έχουν γίνει πολύ πιο 
γλυκά κατά τη διάρκεια της 

τελευταίας δεκαετίας

ηνυρυσπινυ πιυυροιο έχουν Εργάτες οε ορυχείο ιης 

Ανγκόλα στην Αφρική 
ανέσκαψαν το μεγαλύτερο ροζ 
διαμάντι που έχει ανακαλυφθεί

λίμνη Μεαά της Νεβάδα των
υΠΛ ηηητέλνηιιη τηι- ητι'.\ηι

πιο ενδιαφέροντα.
Ο ιστότοπος ϋνσ 5α&ηεβ συνέθεσε μια λίστα με ορι
σμένα από αυτά τα ιστορικά ερωτήματα που παρα
μένουν αναπάντητα.

Υπήρξε πράγματι ο Βασιλιάς Αρθούρος;

0 θρύλος του βασιλιά Αρθούρου γοητεύει τους αν
θρώπους εδώ και περισσότερα από 1.000 χρόνια. 
Το Κάμελατ. οι ιππότες της στρογγυλής τραπέζης, ο 
μάγος Μέρλιν και το σηοθί Εξκάλιμπερ έχουν γίνει 
διάσημα εξαιτίας του θρύλου του Αρθούρου. 
Ωστόσο, οι ιστορικοί δεν ξέρουν εάν όντως υπήρξε 
ο βασιλιάς Αρθούρος. Οι πρώτες σωζόμενες ανα
φορές χρονολογούνται στον 9ο αιώνα και μιλούν 
για έναν ηγέτη (ίσως ούτε καν βασιλιά), που έδωσε 
αρκετές μάχες εναντίον των Σαξόνων, αλλά ακόμη 
και η ακρίβεια αυτών των αναφορών είναι αμφισβη- 
τήσιμη.
Υπάρχουν αρκετές περιοχές στη Βρετανία που συν
δέονται με τον βασιλιά Αρθούρο, όπως το Τίνταγ- 
κελ, μια παραθαλάσσια τοποθεσία που υποτίθεται 
ότι ήταν το σπίτι του. αλλά οι ανασκαφές δεν έχουν 
επιβεβαιώσει αν ο Αρθούρος έζησε ποτέ εκεί ή αν 
υπήρξε καν. .

Ποιος ήταν ο Τζακ ο Αντεροβγάλτης

Το 1888, ο Τζακ ο Αντεροβγάλτης σκότωσε τουλά
χιστον πέντε γυναίκες στο Λονδίνο, ακρωτηριάζον
τας τα σώματά τους. Τότε, τα μαζικά μέσα 
ενημέρωσης και η Σκότλαντ Γιαρντ δέχτηκαν μια 
σειρά επιστολών, που σκοπό είχαν να αναλάβουν 
την ευθύνη για κάποιους ή για όλους τους φόνους. 
Το ονομα «Τζακ ο Αντεροβγάλτης» αναφέρεται από 

Η αυτές τις επιστολές.
■ Ωστόσο ο δοοφόνος κατά συρροή δεν βρέθηκε ποτέ 
Η αν και δεκάδες άνθρωποι έχουν αναφερθεί ως πι-
■ θανοί ένοχοι.
Η Στο βιβλίο του «Τζακ ο Αντεροβγάλτης: Το Χέρι μιας 
Η Γυναίκας» (2012), ο Τζον Μόρις ισχυρίζεται ότι μια 
Η γυναίκα ονόματι Λίζι Γουίλιαμς ήταν στην πραγμα- 
Μ τικότητα ο Αντεροβγάλτης, αν και άλλοι ειδικοί το 
Η έχουν αμφισβητήσει.
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Εκπαιδευτική εκδρομή των παιδιών του Κέντρου Πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος
Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας

Τ
ην Παρασκευή 29 Ιουλίου 
2022 πραγματοποιήθηκε 
ημερήσια εκπαιδευτική εκ
δρομή των φιλοξενούμενων παι

διών του Κέντρου Κοινωνικής 
Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας στο Νυμφαίο και 
στην περιοχή του Αμυνταίου γε
νικότερα.
Επικεφαλής της εκδρομής ήταν ο 
Πρόεδρος του Κέντρου κος Παρδά- 
λης Ιωάννης με τη συνοδεία υπαλ- 
λήλων-επιμελητριών και τον Πρό
εδρο του ΕΒΕ κοΣαπαλίδη Σάββα.
Τα παιδιά επιακέφθηκαν τον ΑΡ- 
ΚΤΟΥΡΟ, το ΚΤΗΜΑ ΑΛΦ* και το 
αγρόκτημα «Ναουμίδης'Ο ι Πιπε
ριά! Μεταποίησης Βιολθ'"κ ,ς Πιπε
ριάς Φλωρίνης».
Η εκδρομή πραγματοπο ήθηκε σε 
συνεργασία με το ΕΒΕ Φλώρινας 
και ο σκοπός της ήταν κυρίως μορ
φωτικός αλλά και ψυχαγωγικός, καθώς πραγματο
ποιήθηκε ενημέρωση των παιδιών δια ζώσης σχετικά 
με τον επαγγελματικό τους προσανατολισμό και τις 
επαγγελματικές ευκαιρίες που υπάρχουν με την επί
σκεψή τους στους παραπάνω χώρους.
Για άλλη μια φορά ο Πρόεδρος του ΕΒΕ κοςΣαπαλί- 
δης Σάββας έδειξε την κοινωνική του ευαισθησία, 
τόσο συμμετέχοντας στην εκδρομή και ενημερώνον
τας τα παιδιά για τις επαγγελματικές ευκαιρίες που 
δημιουργούνται με την απολιγνιτοποίηση και για τον 
υπό ανάπτυξη κλάδο που είναι αυτός της μεταποί
ησης, όσο και με τη μεσολάβησή του να πραγματο
ποιηθεί δωρεάν η είσοδος στον ΑΡΚΤΟΥΡΟ, κάτι για 
το οποίο οφείλουμε να ευχαριστήσουμε τους υπευ
θύνους της Οργάνωσης, όπως και για την ξενάγηση 
και ενημέρωση.
Κατά τη διάρκεια της επίσκεψης στο αγρόκτημα«Να- 
ουμίδη» υποδέχτηκε τους εκδρομείς μας η Αντιδή- 
μαρχος Παιδείας - Πολιτισμού και Αθλητισμού & Του
ριστικής Προβολής Δήμου Αμυνταίου κα Γυρίκη 
Ελένη, δείχνοντας έτσι και ο Δήμαρχος Αμυνταίου 
τη στήριξή του στο έργο που επιτελείται στο Κέντρο 
μας.
Ευχαριστούμε θερμά τον ΑΡΚΤΟΥΡΟ, το ΚΤΗΜΑ 
ΑΛΦΑ και το ««ΝαουμίδηςΌλα Πιπεριά! Μεταποίησης 
Βιολογικής Πιπεριάς Φλωρίνης» για τις πληροφορίες 
που μας μετέφεραν και την ξενάγηση στους χώρους 
τους.

0 Βουλευτής Ν.Δ. Φλώρινας κος Αντωνιάδης Ιωάν
νης παρέθεσε γεύμα σε όλα τα παιδιά και τους συνο
δούς στο ξενοδοχείο «Μαριλένα» στον Αετό, ιδιο
κτησία της Ελένης Γυρίκη, την οποία ευχαριστούμε 
πολύ για τη φιλοξενία.
Ευχαριστούμε θερμά τον Βουλευτή Ν.Δ. Φλώρινας 
κο Αντωνιάδη Ιωάννη που για άλλη μια φορά δείχνει 
έμπρακτα την υποστήριξή του και τη στήριξη του σε 
θέματα κοινωνικής Πρόνοιας και είναι πάντα κοντά 
μας σε οποιαδήποτε δράση αναλαμβάνουμε.
Τέλος, ευχαριστούμε θερμά για μια ακόμα φορά τον 
Πρόεδρο του ΕΒΕ, κ. Σαπαλίδη Σάββα, που αποδει- 
κνύει πάντα έμπρακτα την αγάπη του και την αλλη
λεγγύη του στα παιδιά του Κέντρου, για τις προσπά
θειες που κάνει, ώστε να συμβάλλει σημαντικά σε 
ένα καλύτερο επαγγελματικό μέλλον των παιδιών 
και τη στήριξή του στις μελλοντικές ανησυχίες των 
παιδιών μας.
Είναι πολύ σημαντικό που υπάρχουν και άνθρωποι 
σε θέση ευθύνης ευαισθητοποιημένοι κοινωνικά και 
προσπαθούν με όποιον τρόπο μπορούν να βοηθούν 
και να στηρίζουν έμπρακτα αλλά και ηθικά σε ζητή
ματα κοινωνικής Πρόνοιας, όπως και οι απλοί πολίτες 
της περιοχής μας με τις συνεχείς δωρεές τους.
Οι ενέργειες αυτές, είναι ένα από τα κίνητρα, ώστε 
να συνεχίσουμε να πιστεύουμε ότι η κοινωνία μας 
θα γίνει καλύτερη και όλο και περισσότεροι άνθρωποι 
θα τις έχουν ως πρότυπο και παράδειγμα.

Από το Γραφείο Προέδρου

για την ένταξη στο μητρώο εργοληπτών 
(εταιρίες - φυσικά πρόσωπα) για την 

αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών

Η
 Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας-Αυτοτελής Δ/νσπ Πολιτι
κής Προστασίας, με την υπ’αρίθμ. 1033/2022 απόφαση της 
οικονομικής επιτροπής (ΑΔΑ:Ψ9ΞΟ7ΛΨ-590) προσκαλεί σε 
εκδήλωση ενδιαφέροντος για την ένταξη στο μητρώο εργοληπτών 

(εταιρίες-φυσικά πρόσωπα) για την αντιμετώπιση εκτάκτων αναγ
κών από φυσικές-τεχνολογικές καταστροφές στην περιοχή ευθύ
νης της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας, για χρονικό διάστημα 
έως 31/12/2023.
Οι ενδιαφερόμενοι Εργολήπτες (εταιρίες -φυσικά πρόσωπα) που επι
θυμούν να ενταχθούν στο Μητρώο καλούνται να υποβάλλουν με οποι- 
ονδήποτε τρόπο στην Αυτοτελή Διεύθυνση Πολιτικής Προστασίας, 
(έδρα και Περ. Ενότητες) αίτηση συμμετοχής σε κλειστό φάκελο, μέχρι 
και την Τετάρτη 10 Αυγούστου 2022, ώρα 15.00, (λήξη υποβολής αι
τήσεων) στην οποία θα αναφέρεται η πλήρης επωνυμία, έδρα, ταχυ
δρομική διεύθυνση, τηλέφωνο (σταθερό-κινητό), με συνημμένα τα 
σχετικά δικαιολογητικά που αναφέρονται στην με αριθμό 
πρωτ. 108636/18/7/2022 Πρόσκληση Εκδήλωσης Ενδιαφέροντος.
Τα μηχανήματα έργων και το προσωπικό που χρειάζονται για τπν αντι
μετώπιση των συνεπε.ών από φυσικές-τεχνολογικές καταστροφές, θα 
αποζημιώνονται σύμφωνα με τις πρστεινόμενες τιμές ανάώρα, όπως 
αυτές ορίζονται στον παρακάτω πίνακα .

Α/Α ΕΙΔΟΣ ΜΗΧΑΝΗΜΑΤΩΝ ΩΡΟΜΙΣΘΙΑ ΑΠΟΖΗΜΙΩΣΗ
ΧΡΗΣΗΣ ΜΗΧΑΝΗΜΑΤΩΝ 

ΕΡΓΟΥ
1. Φορτηγό αυτοκίνητο 10 ηη3 60,00 £
2. Φορτηγό αυτοκίνητο 15 γπ3 75,00 €
3. Διαμορφωτής-Ισοπεδωτής ισχύος 135ΗΡ 73,00 £
4. Διαμορφωτής-Ισοπεδωτής ισχύος 200 ΗΡ 88,00 £
5. Προωθητής ισχύος 180 ΗΡ 95,00 £
6. Προωθητής ισχύος 200 ΗΡ 118,00 £
7. Προωθητής ισχύος 300 ΗΡ 159,00 £
8. Εκσκαφέας - Φορτωτής ισχύος 100 ΗΡ 60,00 €
9. Εκσκαφέας ισχύος 160 ΗΡ 75,00 €
10. Εκσκαφέας ισχύος 200 ΗΡ 90,00 £
11. Εκσκαφέας ισχύος 285 ΗΡ 115,00 €
12. Φορτωτής ισχύος 160 ΗΡ 80,00 €
13. Φορτωτής ισχύος 220 ΗΡ 90,00 €
14. Φορτωτής ισχύος 295 ΗΡ Π5,00€
15. Γερανός 12-30 Τόνων 75,00 €
16. Γερανός 30-80 Τόνων 115,00 €
17. Καλαθοφόρο 60,00 £
18. Φορτηγό με Βυτίο ωφέλιμου φορτίου έως 6 τόνους 40,00 €
19. Φορτηγό με Βυτίο ωφέλιμου φορτίου άνω των 6 τόνων 50,00 €
20. Ωρομίσθιο εργάτη 16,00 £

Ανακοίνωση για τη συμπλήρωση 48 χρόνων
από την τουρκική εισβολή στην Κύπρο

4
8 χρόνια μετά το έγκλημα 
σε βάρος του κυπριακού 
λαού, το Κυπριακό βρί
σκεται στην πιο οριακή και 

κρίσιμη φάση του, με τις έντο
νες παρεμβάσεις των ΗΠΑ,
ΝΑΤΟ και ΕΕ που προσπαθούν 
να μετατρέψουν το Κυπριακό, 
από διεθνές πρόβλημα εισβο
λής και κατοχής ανεξάρτητου 
κράτους, σε εργαλείο για την 
εδραίωση της κυριαρχίας τους 
στην Ανατολική Μεσόγειο.
Με αυτόν τον τρόπο νομιμοποι
ούν τα τετελεσμένα της τουρκι
κής εισβολής και κατοχής στην 
Κύπρο και στρώνουν το έδαφος για νέα διχοτομικά 
σχέδια των “δύο συνιστώντων κρατών".
0 ιμπεριαλιστικός πόλεμος στην Ουκρανία και η με
γάλη όξυνση των διεθνών ανταγωνισμών ανάμεσα 
στο ευρωατλαντικό στρατόπεδο και τη Ρωσία λει
τουργεί ως “καταλύτης" των αρνητικών εξελίξεων 
και των παζαριών με την Τουρκία, με στόχο τη συ
νοχή κι ενδυνάμωση της ΝΑΤΟϊκής συμμαχίας. Στη 
βάση αυτών των εξελίξεων το Κυπριακό, όπως και 
τα κυριαρχικά δικαιώματα της Ελλάδας, μπαίνουν 
στην “κλίνη του Προκρούστη”, μέσα από λύσεις “συν- 
διαχείρισης” και “συνεκμετάλλευσης".
Τόσο τα ιστορικά διδάγματα, με το ρόλο που έπαιξαν 
το ΝΑΤΟ και οι ΗΠΑ στην τουρκική εισβολή και κα
τοχή κι αφού πρώτα άνοιξε το δρόμο το πραξικόπημα 
της ελληνικής χούντας και της ΕΟΚΑ Β’ σε βάρος της 
κυβέρνησης Μακάριου, όσο και οι σημερινές εξελί
ξεις καταρρίπτουν το αφήγημα της κυβέρνησης και 
των άλλων αστικών κομμάτων, ότι αυτοί που ευθύ- 
νονται για το έγκλημα μπορούν να αποτελέσουν πα
ράγοντες ασφάλειας και σταθερότητας.
Η αρνητική τροπή, που παίρνουν οι εξελίξεις στο Κυ
πριακό, επιβεβαιώνεται - μεταξύ άλλων - κι από τα

εξής γεγονότα: Από το άνοιγμα 
της περίκλειστης πόλης των Βα- 
ρωσίων μαζί με σχέδια οικονομι
κής εκμετάλλευσης. Από το 
γεγονός ότι συστηματικά υπο
χωρεί η αναφορά στην εισβολή - 
κατοχή, με πιο χαρακτηριστική 
την πρόσφατη αναφορά σε κεί
μενο του ευρωκοινοβουλίου 
που κάνει λόγο για “ανεπίλυτη 
σύγκρουση”. Από τη φημολογία 
για “προσάρτηση των κατεχομέ- 
νων από την Τουρκία", που αξιο- 
ποιείται επιπλέον και ως άλλοθι 
για την επιβολή “λύσεων" στη 
βάση των δύο συνιστώντων

κρατών.
Το ΚΚΕ αντιτάσσεται σταθερά σε «λύσεις» -ανοιχτής 
ή συγκαλυμμένης- διχοτόμησης στην Κύπρο, που 
στο δημοψήφισμα του 2004 απέρριψε ο ίδιος ο κυ
πριακός λαός. Παραμένει σταθερά αλληλέγγυο στον 
αγώνα του κυπριακού λαού για τον τερματισμό της 
κατοχής και προβάλλει το δίκαιο αίτημα για μια 
Κύπρο ενιαία, ανεξάρτητη, ένα και όχι δύο κράτη, με 
μία και μόνη κυριαρχία, μία ιθαγένεια και διεθνή προ
σωπικότητα, ελεύθερη από ξένες βάσεις και στρα
τεύματα, κοινή πατρίδα των Ελληνοκυπρίων και των 
Τουρκοκυπρίων, χωρίς ξένους εγγυητές και προστά
τες, με τον κυπριακό λαό πραγματικά κυρίαρχο στον 
τόπο του. Αυτός είναι ο δρόμος που απαντά στα ση
μερινά επείγοντα προβλήματα και δίνει προοπτική 
στην πάλη του κυπριακού λαού.
0 αγώνας αυτός συμβαδίζει με την πάλη του ελληνι
κού και κυπριακού λαού για την απεμπλοκή των 
χωρών από όλους τους ιμπεριαλιστικούς σχεδια- 
σμούς, για το ξήλωμα των αμερικανοΝΑΤΟϊκών βά
σεων, για την αποδέσμευση από τις ιμπεριαλιστικές 
συμμαχίες και την ενίσχυση της κοινής πάλης των 
λαών της περιοχής.

Οι παραπάνω τιμές μονάδας αναφέρονται σε μονάδες πλήρως ηεραι- 
ωμένων εργασιών, οι οποίες θα εκτελεστούν στην περιοχή εκδήλωσης 
του έκτακτου συμβάντος.
Διευκρινήσεις και λοιπές πληροφορίες θα δίνονται από την Αυ
τοτελή Δ/νσπ Πολιτικής Προστασίας:

Τηλέφωνα επικοινωνίας:
2461052703 (για την έδρα)

2462353255 (για την ΠΕ Γρεβενών)
2467350299 (για την ΠΕ Καστοριάς)
2461351366 (για την ΠΕ Κοζάνης)

2385350423 (για την ΠΕ Φλώρινας)

Η πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος διατίθεται ηλεκτρονικά στην 
επίσημη ιστοσελίδα της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. 
νννννν.ράΓη.ςον.ςΓ

Σύλληψη 29χρονου ημεδαπού 
σε περιοχή της Φλώρινας 
για κατοχή ναρκωτικών

Σ
υνελήφθη την Τρίτη 
(26-07-2022) το 
πρωί, σε περιοχή της 
Φλώρινας, από αστυνομι

κούς της Ειδικής Ομάδας 
του Τμήματος Συνοριακής 
Φύλαξης Κάτω Κλεινών 
Φλώρινας, 29χρονος ημε
δαπός, διότι έπειτα από 
έλεγχο που πραγματοποι
ήθηκε στον 29χρονο και σε 
έρευνα που διενεργήθηκε 
στην οικία του στην Φλώ
ρινα, βρέθηκαν και κατα
σχέθηκαν μικροποσότητες 
ακατέργαστης κάνναβης.
Η δικογραφία που σχηματίσθηκε σε βάρος του υποβλήθηκε στην κα. 
Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών Φλώρινας, ενώ προανάκριση για την 
υπόθεση ενήργησε το Τμήμα Συνοριακής Φύλαξης Κάτω Κλεινών 
Φλώρινας.
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Με 7 επιχειρήσεις έδωσε το παρών η Περιφέρεια 
Δυτικής Μακεδονίας στη μεγαλύτερη εμπορική

έκθεση βιολογικών προϊόντων ΒϊοΡαεΗ

Α
κόμα μια έκθεση ενταγμένη 
στο Πρόγραμμα Ενίσχυσης 
Επιχειρηματικών Δράσεων 
ολοκληρώθηκε με επιτυχία, με 

τη συμμετοχή 7 επιχειρήσεων 
της Περιφέρειας Δυτικής Μακε
δονίας.
Από τις 26 έως και τις 29 Ιουλίου 
2022, στη Νυρεμβέργη της Γερμα
νίας, έλαβε χώρα ηέκθεση της Βίο- 
ΡαεΗ, η οποίααηοτελεί κορυφαίο 
διεθνές γεγονός, στο πλαίσιο του 
οποίου γίνεται προβολή και προ
ώθηση του κλάδου των βιολογικών 
προϊόντων.
Οι 7 επιχειρήσεις που συμμετείχαν 
από την Περιφέρεια Δυτικής Μακε
δονίας,είχαν τη δυνατότητα να προ
ωθήσουν τα προϊόντα τους στην 
παγκόσμια αγορά, ενισχύοντας έτσι 
τις εξαγωγικές τους δραστηριότητες 
και παράλληλαδιευρύνοντας το 
πλαίσιο των συνεργασιών τους κά
νοντας επαφές με εμπόρους από 
διαφορετικές χώρες.
Η Αντιπεριφερειάρχης Πράσινου 
Μετασχηματισμού Επιχειρηματικό
τητας και Μεταφορών, Ευφροσύνη 
Ντιό, αναγνωρίζοντας το αμείωτο 
ενδιαφέρον των επιχειρήσεων να 
επεκταθούν σε νέες αγορές παγκό
σμιας κλίμακας, τόνισε πως η Πε
ριφερειακή Αρχή θα συνεχίσει να 
στηρίζειτη συμμετοχή των επιχει
ρήσεων σε τέτοιου είδους εκθέσεις.

ρ ■ Ρί,Άνοι

ΒΙΟΡΑΕΗ

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΥΚΤΙΟ . 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΝΟΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ Φλώρινα, 29/ 07/ 2022 ι 
ΔΗΜΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ - Οικονομικών Υπηρεσιών ■
ΤΜΗΜΑ - Προϋπολογισμού, Λογιστηρίου & Προμηθειών 
Ταχ. Δ/νση: Πιολεμαίων 1, Φλώρινα
Κώδικας: 53100 *
Τηλέφωνο: 2385044468 
Ρβχ:2385044522
β-ιηαίΐ: \ννννν.οϋιοηοπιϋ<ο1 @α1γοίΙπη3.9Γ αΙγοΗοηηα.ςΓ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΦΛΩΡΙΝΑΣ ι

Διακηρύττει ■
σύμφωνα με τις διατάξεις του ν.4412/2016, ανοικτό δημόσιο ηλεκτρονικό διαγωνισμό I 

άνω των ορίων για την «Εργασίες αηοχιονισμού - αντιμετώπισης παγετού Δήμου Φλώ- " 
ρίνας 2022-2023», εκτιμώμενης δαπάνης 414.997,00€ συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ . 
24%, με σφραγισμένες προσφορές και με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα | 
από οικονομική άποψη προσφορά βάσει τιμής. .

Η σύμβαση δημοσιεύεται στο ΕΣΗΔΗΣ με συστημικό αριθμό ΕΣΗΔΗΣ Ί 68866". Κάθε I 
συμμετέχων θα πρέπει να κάνει χρήση του κάτωθι συστημικού αριθμού ΕΣΗΔΗΣ για την ■ 
υποβολή προσφοράς. ■

Στοιχεία της σύμβασης (είδη, ερν5, ποσότητες κ.ά.) αναφέρονται αναλυτικά στον πα- | 
ρακάτω πίνακα:

ΚΩΔ. ΕΙΔΟΣ
ΜΗΧΑΝΗΜΑΤΟΣ

ΕΙΔΟΣ ΠΟΣ. ΜΟΝΑΔΑ
ΕΡΓΑΣΙΑΣ

ΟΡΕ-1 
ΕΡΓΑί 1

ΣΥΝΟΛΟ 
ΩΡΩΝ ή 

ΗΜΕΡΟΝ

ΤΙΜΗ
ΜΟΝΑΔΑΣ

ΣΥΝΟΛΟ 
(χωρίς ΦΠΑ)

ΜΜΕΧΧ Μικρού ή
μεσαίου
μεγέθους
εκχιονιστιχό
μηχάνημα με
λεπίδα
αποχιονισμού και 
αλαζοδιανομέα

Εργασία 17 Ώρα 120 2.040 85,00€ 173.400,00 €

επιφυλακή 17 Ημέρα 135 2.295 25,00 ε 57.375,00ε

ΜΕΚΧ Μεγάλου 
μβγ&αΐίς 
βκχιονισηκό 
μηχάνημα με 
λεπίδα
αηοχιονισμού και 
αλατοδιανομέα

Εργασία 2 Ώρα 120 240 100,00 € 24.000,00€

επιφυλακή 2 Ημέρα 135 270 25,00 έ 6.?50,00€

1
ΛΦΑΑ Λαατιχοφόρο 

φορτωτικό 
μηχάνημα 
(εκσκαφέας - 
φορτωτής) με 
λε>»δα
αηοχιονισμσό

ίργασΐα 3 Ώρα 120 360 85,00€ 40,Μ>,σ0€

επιφυλακή 3 Ημέρα 135 405 10,00€ 4,050,00έ

................. .................
ΛΦΚΦ Λασαχοφόρο 

φορτωτικό 
μηχάνημα{εκσκα 
φέας - φορτωτής} 
μεκάδο 
φόρτωσης γα* 
άρση χιονιών

εργασία Ώρα 175 350 1 00,00€
ί;:•
ΐ

21.000,00€

ΦΟΔΑ Φορτηγό
τριαξονιχό ή
τετραξονικό
(τουλάχιστον
1δΐπ}με
δυνατότητα
ανατροπής

Εργασία 2 Ώρα 175 350 50,00ε 17.500,001 |

1

ΣΥΝΟΛΟ (χωρίς ΦΠΑ} 334.675,©0€

ΦΠΑ {24%} 30.322,001

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 414.937,00€

0 διαγωνισμός θα διεξαχθεί αποκλειστικά με χρήση της ηλεκτρονικής πλατφόρμας 
του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.) μέσω της 
διαδικτυακάς πύλης νννννν.ρΓΟΓηϊΙήθυε.ςον.ςΓ. με καταληκτική ημερομηνία υποβολής προ
σφορών την 4η Σεπτεμβρίου 2022 ημέρα Κυριακή και ώρα 23:59.

Στον διαγωνισμό γίνονται δεκτοί οικονομικοί φορείς που ασκούν δραστηριότητα συ
ναφή με το αντικείμενο της σύμβασης ήτοι δραστηριότητα εκχιονισμού (όσο αφορά τα 
εκχιονιστικά μηχανήματα) και σχετική δραστηριότητα (όσο αφορά την άρση χιονιών)..

Για την έγκυρη συμμετοχή κατατίθεται από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς 
(προσφέροντες), εγγυητική επιστολή συμμετοχής ποσού ίσο με το δύο τοις εκατό (2%) 
της εκτιμώμενης αξίας της σύμβασης (μη συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ) ήτοι 6.693,50€. 
Σε περίπτωση υποβολής προσφοράς για ένα ή περισσότερα εκχιονιστικά/μηχανήματα 
της σύμβασης, το. ύψος της εγγύησης συμμετοχής υπολογίζεται επί της εκτιμώμενης 
αξίας του/των ηροσφερομένου/ων εκχιονιστικών μηχανημάτων.

Δημοσίευση της παρούσας περίληψης της διακήρυξης θα γίνει στον Ελληνικό Τύπο, 
στο διαδικτυακό τόπο του Δήμου Φλώρινας (νννννν.αίγοίΙοπηα.ρΓ) και θα αναρτηθεί στη 
ΔΙΑΥΓΕΙΑ (νννννν.ώθνρεώ.ρον.ςϊΓ).

Προκήρυξη της παρούσας σύμβασης απεστάλη με ηλεκτρονικά μέσα για δημοσίευση 
στην Υπηρεσία Εκδόσεων της ΕυρωπαϊκήςΈνωσης (ΤΕϋ) την 25η Ιουλίου 2022, δημοσι- 
εύθηκε την 29η Ιουλίου 2022 (αρ. προκήρυξης 2022/5 145-413986) και θα αναρτηθεί 
στη διαδικτυακά πύλη του ΚΗΜΔΗΣ (νννννν.ρΓΟΓπίίήθυε^ον.ρΓ).

Το πλήρες σώμα της διακήρυξης του διαγωνισμού θα αναρτηθεί σε ηλεκτρονική μορφή 
στην διαδικτυακά πύλη ννννν/.ρΓοητίιΗθυδ.ςον.ρΓ του ΕΣΗΔΗΣ και του ΚΗΜΔΗΣ. Επίσης 
θα παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση σε όλα τα τεύχη του διαγωνισμού 
στην ιστοσελίδα του Δήμου Φλώρινας (νννννν.αίγοίΐοπηο.ςι·).

Τα έξοδα δημοσίευσης των ανακοινώσεων στον Ελληνικό Τύπο βαρύνουν τον ανά- 
δοχο/ους που θα προκύψει/ουν. Πληροφορίες δίνονται στα γραφεία του Δήμου Φλώρινας, 
τις εργάσιμες ημέρες και ώρες στο τηλέφωνο 2385044468 (εσωτ.2), 2385044917.

Ο ΑΡΜΟΔΙΟΣ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ
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Βασίλειος Χατζηιιμοθέου

Η
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Γράφει
ο Φοίβος Ιωσήφ

Ο άγνωστος Βιομήχανος

Ο
ι βιομήχανοι κάποτε ήταν γνωστοί, έως 
την στιγμή που αποκαλύφθηκε ο σκο
τεινός ρόλος τους και η κοινωνία ανα
κουφίστηκε από την ύπαρξή τους.

Για να συμβεί αυτό το θαύμα, συνετέλεσαν πολλοί 
παράγοντες που με αποφασιστικότητα κινήθηκαν 
πολιτικά έξυπνα και δραστήρια και προπαντός 
διαφωτιστικά προς τον λαό και τον ξύπνησαν από 
τον λήθαργο της εκμετάλλευσης και του γιγαντι- 
αίου ψέματος ότι δήθεν οι βιομήχανοι βοηθάνε 
την οικονομία της χώρας. Ψέεεεμα και πάλι ψέμα. 
Αυτοί το μόνο που σκέπτονται είναι πως θα εξα- 
πατήσουν και θα κλέψουν. Το να κάνεις ένα ερ
γοστάσιο είναι απλό πράγμα, το πιο απλό και κα
τανοητό. Βρίσκεις έναν ψόφιο που πουλάει ένα 
χωράφι, το αγοράζεις μισοτιμής και κάτω, φω
νάζεις πέντε μαστάρια, χτίζουν δέκα κτίρια, βάζεις 
μέσα πενήντα μηχανές, προσλαμβάνεις 1.000 αν
θρώπους που τους εκμεταλλεύεσαι βάναυσα, άμα 
θές τους πληρώνεις, άμα δεν θέλεις δεν τους 
πληρώνεις. Αρχίζεις την κατασκευή κάποιου 
προϊόντος, όποιο και να είναι, οι χαζοί κατανα
λωτές θα το πάρουν και εσύ οικονομάς εκατομ
μύρια των εκατομμυρίων σε βάρος του τίμιου 
αριστερού αγωνιστή ο οποίος διορίστικε μετά από 
σκληρό αγώνα στην δημόσια υπηρεσία και είναι 
σήμερα υποχρεωμένος να βρίσκεται κάποιο πρωί 
στην δουλειά του. Όχι κάθε πρωί αλλά τουλάχι
στον εντός του ιδίου μηνός. Ανυπόφορη και βά
ναυση εκμετάλλευση. Γι αυτό και ο αγαπημένος 
φίλος μου Μήτσος μπέρδευε το όνομα του βιο- 
μήχανου Στασινόπουλου με άλλα παρεμφερή 
ονόματα. Σιγά τι έκανε ο Στασινόπουλος στέλ
νοντας πλακάκια στην Ιταλία, την Ρωσία, το Με
ξικό και τον Καναδά απασχολώντας πλοία φορ
τηγά και καπεταναίους. Δεν έχεις να θυμηθείς 
κάτι από αυτούς τους εκμεταλλευτές πέρα από 
τα εύκολα κέρδη τους. Αντίθετα ο αγαπητός φίλος 
θυμόταν άριστα το όνομα της γκομενίτσας του 
τρυφηλού γεροντάκου που μαζί παρέα έκλειναν 
τα εργοστάσια. Άλλος τα άνοιγε και αυτοί τα έκλει
ναν γι αυτό και θυμόμαστε τώρα τους τελευταί
ους. Ο Δήμιος είναι πιο γνωστός από τον ιδρυτή.
Ο ΟήαιΊθδ-Ηθηπ δβηεοη, ως κεντρικός δήμιος της 
Γαλλικής επανάστασης ήτανε πιο γνωστός και από 
τον ΜΑΧΙΜΙϋΕΝ ΡοόθερίθΓΓθ. Ο κάθε Στασινόπουλος 
δεν θα μείνει τόσο γνωστός ως ιδρυτής της τεράστιας 
βιομηχανίας πλακιδίων όσο θα παραμείνουν γνωστοί 
οι εκτελεστές της διαθήκης της Ακμής Μιμή και ο 
διεστραμμένος οικονομολόγος σύντροφός της. Πραγ
ματικοί Βαηεοη της Ελληνικής οικονομίας. Τίποτα δεν

άφησαν όρθιο πλήν των Παροχών-εφ άπαξ-συντά- 
ξων-μισθών και την άγνοια των ονομάτων εκείνων 
που ένοιωσαν στο τομάρι τους την ισοπέδωση των 
αξιών και των επιχειρηματικών οραμάτων. Στείλτε 
τώρα τα παιδιά σας για δουλειά στην Δανία, νίνθ Ζ3- 
Ρ3ΐ3, εμείς τα λεφτά θέλουμε, την δουλειά τι να την 
κάνουμε? Αριστεροί είμαστε, δεν είμαστε και τίποτα 
κορόϊδαϋ

Απαράδεκτες Πρακτικές ορισμένων 
Βιομηχανιών Κονσερβοποίησης

Μ
ηνύματα διαραρτυρίας 
έρχονται αηο όλες τις 
περιοχές της Κεντρικής 
Μακεδονίας, όπου ξεκίνησε η 
συγκομιδή συμπυρήνων ρο

δάκινων, για απαράδεκτες 
πρακτικές που αρχίζουν να 
εφαρμόζουν ορισμένες βιομη
χανίες κονσερβοποίησης.
Σε μία εξαιρετικά δύσκολη πε
ρίοδο για τους Αγρότες, οι οποίοι 
πλήττονται από την κλιματική αλ
λαγή, την αύξηση του κόστους 
των καυσίμων, των φυτοφαρ
μάκων, των λιπασμάτων, του ερ
γατικού κόστους αλλά και την 
έλλειψη εργατικών χεριών, θα περίμενε κανείς μία 
υπεύθυνη και αλληλέγγυα στάση της βιομηχανίας. 
Δυστυχώς όμως ορισμένες βιομηχανίες δεν στέκον
ται στο ύψος των ευθυνών τους και αντιμετωπίζουν 
τους Αγρότες με περιφρόνηση, αδιαφορώντας για 
την αξιοπρέπεια τους και την ανάγκη της επιβίωσής 
τους.
Οι τιμές που ανακοινώθηκαν για τπν πρώτη ύλη από 
την Ένωση Κονσερβοποιών Ελλάδος (Ε.Κ.Ε.) και 
που προσδιορίζονταν από 0,33 έως 0,35 € το κιλό 
κλάση I (κονσέρβα), πέρα του ότι εκφράστηκαν αμ
φιβολίες για το εάν καλύπτουν το διαμορφωμένο κό
στος παραγωγής, καταγγέλλεται ότι ήδη αρχίζουν να 
καταστρατηγούνται με διάφορα τεχνάσματα. 
Ταυτόχρονα οι τιμές πώλησης της κομπόστας που 
προσφέρθηκαν στην Διεθνή αγορά ήταν χαμηλές, 
ενώ θα έπρεπε να είναι υψηλότερες εάν όχι ίδιες με 
τις περσινές και μάλιστα χωρίς να υπάρχουν ανταγω
νιστές από άλλες χώρες.
Και τίθεται το ερώτημα, υπήρχε κανένας λόγος η βιο
μηχανία να πουλήσει τη φετινή χρονιά πιο φτηνά σε 
σχέση με πέρσι και να επιδιώκει τώρα να πληρώσει 
τις λάθος εμπορικές της πρακτικές και «την χα
σούρα» ο αγρότης;
Εκτιμούμε, ότι οφείλει η βιομηχανία να απαντήσει για 
ποιο λόγο κάνει δώρα στις ξένες αλυσίδες Σούπερ

Μάρκετ σε βάρος του εαυτού 
της, αλλά κυρίως σε βάρος των 
Ελλήνων Αγροτών.
Και οφείλει να απαντήσει εάν η 
πολιτική αυτή που εφαρμόζεται 
από ορισμένους Επιχειρηματίες, 
είναι υπεύθυνη Εθνική πολιτική, 
φιλοαγροτική πολιτική ή ανεύ
θυνη πολιτική και επικίνδυνη.

Ένα όμως είναι ξεκάθαρο ότι 
η πολιτική αυτή πρέπει να 
σταματήσει ΤΩΡΑ.
Και πρέπει πλέον σε θεσμικό επί
πεδο μεταξύ βιομηχανίας και 
πρωτογενούς παραγωγικού μη

χανισμού, να συμφωνούνται στρατηγικές, να διεξά
γονται διαπραγματεύσεις, να προστατεύονται τα 
συμφέροντα όλων των πλευρών και να πορευόμαστε 
συντεταγμένα και πάνω απ’ όλα σεβόμενοι την αξιο
πρέπεια, τον κόπο του αγρότη αλλά και το Εθνικό 
συμφέρον.
Ταυτόχρονα θα πρέπει άμεσα να σταματήσουν οι βιο
μηχανίες να χρηματοδοτούν και να προμηθεύονται 
πρώτη ύλη από τα λεγάμενα «στέκια», τα οποία είναι 
κέντρα παρατυπιών, φοροδιαφυγής και υπονόμευ
σης της νόμιμης διάθεσης του προϊόντος και του 
προγραμματισμού της παραγωγής.
Η Εθνική Ένωση Αγροτικών Συνεταιρισμών ( 
ΕΘ.Ε.Α.Σ.) αναλαμβάνοντας τις θεσμικές της ευθύνες 
που απορρέουν από τον ιδρυτικό νόμο, ζητά από την 
Ένωση Κονσερβοποιών Ελλάδος (Ε.Κ.Ε.) την έναρξη 
διαπραγματεύσεων έτσι ώστε να προχωρήσει διε- 
παγγελματική συμφωνία που θα κατοχυρώνει και τις 
δύο αντισυμβαλλόμενες πλευρές, θα αντιμετωπίζει 
τις διαμορφωμένες συνθήκες αγοράς και κόστους 
και θα εγκαθιστά συνεργασία που θα εγγυάται την 
επιβίωση συνολικά του κλάδου και κυρίως της αδύ
ναμης πλευράς του'Ελληνα Αγρότη.

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ 
ΑΓΡΟΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

Σημαντική αύξηση 17% στον αριθμό 
των εισακτέων στο Πανεπιστήμιο 

Δυτικής Μακεδονίας για το 
ακαδημαϊκό έτος 2022-2023

Α
ύξηση 17% καταγράφεται στον αριθμό των εισακτέων φοι
τητών και φοιτητριών στο Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδο
νίας για τη νέα ακαδημαϊκή χρονιά 2022-2023.

Η ανακοίνωση των βάσεων εισαγωγής στα Ανώτατα Εκπαιδευτικά 
Ιδρύματα της χώρας από το Υπουργείο Παιδείας και θρησκευμάτων, 
βρήκε το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας σαφώς ενισχυμένο από 
την προηγούμενη χρονιά, με σύνολο 2.742 επιτυχόντων στα Τμήματα 
των Σχολών του στις πέντε πόλεις: Κοζάνη, Καστοριά, Φλώρινα, Γρε- 
βενά και Πτολεμάίδα.
Η σημαντική αυτή αύξηση οφείλεται στη συστηματική προσπάθεια, προ
τάσεις και επαφές των Πρυτανικών Αρχών του Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας με την πολιτική ηγεσία του Υπουργείου, με στόχο την κα
λύτερη κατανομή των θέσεων των εισακτέων, ώστε να καλυφθούν για 
τη νέα ακαδημαϊκή χρονιά οι ανάγκες και οι στόχοι του Ιδρύματος. 
Ταυτόχρονα, συνέβαλε καθοριστικά η δυναμική και στοχευμένη καμ- 
πάνια ενημέρωσης και προσέλκυσης φοιτητών για τη νέα ακαδημαϊκή 
χρονιά 2022-2023, που υλοποίησε το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδο
νίας απευθυνόμενο σε υποψήφιους μαθητές και μαθήτριες, γονείς, κα
θηγητές και φροντιστήρια, καθώς και στο ευρύ κοινό.
Στην τροχιά ταχείας ανάπτυξης που βρίσκεται το Πανεπιστήμιο Δυτικής 
Μακεδονίας, η επίτευξη συνεχούς ετήσιας αύξησης του αριθμού των 
εισακτέων για τα επόμενα χρόνια αποτελεί στρατηγική προτεραιότητα 
των Πρυτανικών Αρχών του.

Επιτυχής ολοκλήρωση της 
επέκτασης του έργου του 

ΙπίβΓΓβρ Ευεορε ΕΡΙΟΑΗ από 
το Περιφερειακό Ταμείο 

Ανάπτυξης Δυτικής Μακεδονίας

Τ
ο έργο ΕΡΙΟΑΗ που χρηματοδοτήθηκε από το Πρόγραμμα ΙΝ- 
ΤΕΚΡΕ6 ΕΙΙΡΟΡΕ για έναν επιπλέον χρόνο συνεργασιών σε 
ευρωπαϊκό διασυνοριακό επίπεδο, είχε ως βασικό στόχο τη 
βελτίωση των εργαλείων πολιτικής για τη διασυνοριακή προστασία 

και ανάπτυξη της φυσικής και πολιτιστικής κληρονομιάς, μέσω 
της ανταλλαγής εμπειριών και καλών πρακτικών μεταξύ εταίρων 
από 8 χώρες της Ευρ.'Ενωσης, με σημαντική εμπειρία στην ανά
πτυξη στρατηγικών, έργων και δράσεων διασυνοριακής συνερ
γασίας.
Ειδικότερα, την περίοδο από τον Σεπτέμβριο του 2021 και για έναν 
χρόνο, οι εταίροι συνεργάστηκαν στην προσαρμογή των διασυνοριακών 
πολιτικών τους στο περιβάλλον και στον τουρισμό, μετά από τις δρα
ματικές επιπτώσεις της πανδημίας, που περιόρισαν σε τεράστιο βαθμό 
τις συνεργασίες, ειδικότερα βέβαια την βιώσιμη τουριστική ανάπτυξη 
πέριξ των συνόρων με τις γειτονικές χώρες.

Συζητήθηκαν επίσης τα οικονομικά και κοινωνικά προβλήματα που 
ανέκυψαν, οι πρωτοβουλίες που αναλήφθηκαν για να τα μετριάσουν, 
καθώς και οι προσαρμογές που αναγκαστικά έγιναν στα διαρθρωτικά 
προγράμματα των διασυνοριακών περιοχών.
Οι έρευνες, οι μελέτες, οι αξιολογήσεις και οι ανταλλαγές των εταίρων 
ολοκληρώθηκαν και μια κοινή έκθεση στην αγγλική γλώσσα προετοι
μάστηκε και δόθηκε προς χρήση στις αρμόδιες διαχειριστικές και πολι
τικές αρχές, προς αξιοποίηση ενόψει των αναμενόμενων χρηματοδο
τήσεων από το 2023 και μετά.
Το Περιφερειακό Ταμείο Ανάπτυξης Δυτικής Μακεδονίας, μεθοδικά και 
στοχευμένα διεκδικεί τη συμμετοχή του σε ανταγωνιστικά προγράμματα 
της ΕΕ, με στόχο να υποστηρίζει τόσο την ίδια την Περιφέρεια στο 
βασικό της ρόλο ως ο κύριος στρατηγικός εκφραστής της ανάπτυξης 
στην περιοχή, όσο και τους εμπλεκόμενους φορείς, τις εταιρείες και 
τους επαγγελματίες που οι εργασίες τους επηρεάζονται από την εφαρ
μογή νέων εργαλείων πολιτικής...
Πληροφορίες για το έργο δίνονται από τον κο Λαζαρίδη Λάζαρο, 
τηλ. 2461350982 και βιπαίΐ Ιΐ3Ζ3ΓΪ<1Ϊ5@ρΐ3.ράιη.9Γ
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΑΔΑ 6ΝΓΠ7ΛΨ-ΖΧ2
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ Αναρτητέο στο Διαδίκτυο: ΝΑΙ X ΟΧΙ
ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ & ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ Ημερομηνία: 29/07/2022
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ Αρ. Πρωτ.: 121317
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ ΈΔΡΑΣ & Π.Ε ΚΟΖΑΝΗΣ
Ταχ. Δνση: Δημοκρατίας 27, 50100 Κοζάνη
Πληροφορίες: Χρ.. Τούμπας
Τηλέφωνο: 2461351194 - Ραχ : 2461047209
β-πιβίΐ: χ.Ιουηιρ35@ράπι.9ον.ςΓ

Θέμα: Περίληψη Ηλεκτρονικού Ανοικτού Διαγωνισμού για την παροχή υπηρε
σιών συμμετοχής της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας στην Διεθνή Έκθεση Τρο
φίμων & Ποτών 5ΙΑΙ. 2022, Αριθμός Διακήρυξης; 13/2022 (ΕΣΗΔΗΣ 169747).

Η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας προκηρύσσει Ανοικτό Ηλεκτρονικό Διαγωνισμό με » 
κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάση | 
τ"ΐής, για την ανάδειξη αναδόχου του έργου με τίτλο «Παροχή υπηρεσιών συμμετοχής ■ 
...ς- Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας στην Διεθνή Έκθεση Τροφίμων & Ποτών I 
5ΙΑΙ_ 2022» στο Παρίσι της Γαλλίας από 15 εως 19 Οκτωβρίου 2022 στο εκθεσιακό 1 
κέντρο "Ρατΐδ Νοτά νίΐίθρΐηΐθ”,, 0Ρ0 79950000-8.

Προϋπολογισμός: 29.760,00 € (με ΦΠΑ).
Γλώσσα: Ελληνική ■
Χρόνος Ισχύος Προσφορών: 10 Μήνες.
Διάρκεια Σύμβασης: 15 εως 19 Οκτωβρίου 2022
ΑρμόδιοΌργανο Άσκησης Προσφυγών: Αρχή Εξέτασης Προδικασχικών Προσφυγών ! 

(Α.Ε.Π.Π). σύμφωνα με τα άρθρα 345-374 του ν. 4412/16 και του Π.Δ 39/2017, όπως | 
ισχύουν. *

Οι προσφορές υποβάλλονται από τους εγγεγραμμένους οικονομικούς φορείς Ηλεκτρο- | 
νικά, μέσω της πύλης νννννν.ρΓΟΓηΐΐΗθυε.ςον^Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ μέχρι την καταληκτική ·, 
ημερομηνία και ώρα στην Ελληνική γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με το Ν. ’ 
4155/2013, τηςαρίθμ. 56902/215/17 (Β/1924) Υ.Α και τον Ν. 4412/16

Ημερομηνία Έναρξης υποβολής προσφορών: 02/08/2022 Β
Καταληκτική Ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών: 22/08/2022 και ώρα I 

15:00. ^
Αποσφράγιση Προσφορών 26/08/2022, ώρα 10:00 π.μ
Μετά την παρέλευση της καταληκτικής Ημερομηνίας και ώρας υποβολής προσφορών, | 

δεν υπάρχει δυνατότητα υποβολής προσφοράς στο Σύστημα. Η
Κάθε Ηλεκτρονική Προσφορά θα συνοδεύεται από εγγύηση συμμετοχής που θα κα- | 

λύπτει το 2% επί της συνολικής προϋπολογισθείσης δαπάνης χωρίς ΦΠΑ.
Δεν γίνονται δεκτές εναλλακτικές προσφορές και αντιπροσφορές. Η χρηματοδότηση * 

θα βαρύνει τον τακτικό προϋπολογισμό της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. Η πλη- 1 
ρωμή θα γίνει σε Ευρώ με την προσκόμιση των νόμιμων δικαιολογητικών.

Αναλυτικοί Όροι του Διαγωνισμού και σχετικές λεπτομέρειες: Όπως αναφέρονται στα § 
συμβατικά τεύχη τα οποία είναι διαθέσιμα στη διεύθυνση : ήίΐρ5:/Μ\Λ/νν.ράΓπ.9ον.9Γ/θ3ΐ- I 
09θΓγ/ΐηίθΓΓη3ΐϊοη/ρΓθθϋΓθΓΠθηΐ5/ και στην διαδικτυακό πύλη νννννν.ρΓΟΓηΐίήθυδ^ον.ρΓ 8 
του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ & στο ΚΗΜΔΗΣ.

Περισσότερα στοιχεία και πληροφορίες : όσον αφορά την διακήρυξη στο τηλ. 
2461351194, για τις Τεχνικές Προδιαγραφές στο τηλ. 2461052250. Οι ενδιαφερόμενοι « 
παρακαλούνται να επισκέπτονται την ιστοσελίδα του φορέα και το χώρο του Διαγωνισμού, | 
καθ’ όλη τη διάρκεια της διαγωνιστικής διαδικασίας, για ενδεχόμενες δημοσιεύσεις ανα- ■ 
κοινώσεις, στα πλαίσια της διαγωνιστικής διαδικασίας.

Περίληψη απεστάλη για Δημοσίευση και στην Επίσημη Εφημερίδα των Ευρωπαϊκών 8
Κοινοτήτων της 29/07/2022 (2022-1 16990). |

Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
Κασαπίδης Γεώργιος ■

I_________________________________________________________________ I

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Κοζάνη, 02/08/2022
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ- ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ 
Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Ανακοινώνει και Προσκαλεί
Έχοντας υπόψη τις διατάξεις του άρθ. 19 του Ν. 4014/2011 (ΦΕΚ 209/Α') όπως έχει 

τροποποιηθεί και ισχύει, σε συνδυασμό με τις διατάξεις της ΚΥΑ 1649/45/2014 (ΦΕΚ 
45/Β'), τους πολίτες (κοινό, ενδιαφερόμενο κοινό) και φορείς εκπροσώπησής τους (οικείο 
Δημοτικό Συμβούλιο, Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης, Ποιότητας Ζωής, Συμβούλιο 
Δημοτικής ή Τοπικής Κοινότητας), να λάβουν γνώση και να διατυπώσουν γραπτές απόψεις, 
σύμφωνα με το έντυπο υπό στοιχεία Δ10, που περιλαμβάνεται στο παράρτημα Α της προ- 
αναφερόμενης ΚΥΑ, διαβιβάστηκε η Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) του 
έργου: «Κατασκευή και λειτουργία 228 μικρών Φ/Β Σταθμών και συνοδών έργων, συνο
λικής ισχύος 150,419 ΜΙΑ/, διαφόρων φορέων στην Τ.Κ. Κέλλης της Δ.Ε.Αμυνταίου, του 
Δ.Αμυνταίου, της Π.Ε.Φλώρινας, στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας». (Υποκατηγορίας 
Α2, Ομάδας 10ης, Α/Α 2) (ΠΕΤ: 2207799921).

Φορέας του έργου ή δραστηριότητας: ΡΗΟΤΟνΟίΤΑΙΟ ΕΝΕΚ6Υ ΜΙΚΕ
Ημερομηνία έναρξης δημόσιας διαβούλευσης: 3/8/2022 και ημερομηνία λήξης αυτής 

η 31/8/2022
Ημερομηνία έναρξης της προθεσμίας για την κατάθεση απόψεων του ενδιαφερο

μένου κοινού: 3/8/2022 και ημερομηνία λήξης αυτής η 31/8/2022
Αρμόδια για το έργο ή τη δραστηριότητα Περιβαλλοντική Αρχή: Αποκεντρωμένη Διοί

κηση Ηπείρου - Δυτικής Μακεδονίας
Αρμόδια Υπηρεσία της Περιφέρειας για την παροχή των σχετικών περιβαλλοντικών 

πληροφοριών και για την παραλαβή των εγγράφων απόψεων του ενδιαφερομένου κοινού: 
Περιφερειακό Συμβούλιο, Δευτέρα-Παρασκευή, 08:00-16:00, τηλ.2461052621

Σύνδεσμος (ΙϊηΚ) της ιστοσελίδας όπου γίνεται η δημοσίευση της ανακοίνωσης: 
νννννν.ράηη^ον.ρΓ.

Εφημερίδα όπου γίνεται η δημοσίευση της ανακοίνωσης: «ΗΧΩ».

ι.

Η Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 
Καλλιόπη Κυριακίδου - Τσιάγγου

Δ

Ζητείται
Γυναίκα, Ελληνίδα, με γνώσεις νοσηλευτικής, για 
φροντίδα ηλικιωμένης.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα της εφημερίδας και στο 
κινητό 6972832657

Θέση
εργασίας

Η
50Ι.ΕΝ60ΝΑ.Ε. για τα 
έργα που έχει αναλά- 
βει στην ευρύτερη πε
ριοχή, αναζητά απόφοιτους 

των παρακάτω αχολών:
• Βιομηχανικού Σχεδιασμού 
• Μηχανολογίας 
• Δομικών έργων

Απαραίτητα προσόντα:
• Χειρισμός σχεδιαστικών προ
γραμμάτων (ΑυΙοΟΑϋ)
• Ικανότητα ανάγνωσης μηχα
νολογικών σχεδίων
• Άριστη γνώση Η/Υ (Μ50Ρ- 
ΡΙΟΕ)
• Γνώσεις αγγλικών

Πληροφορίες:24630-42244, 
Αποστολή βιογραφικού: 
ννοΓΐ«Ηορ@5θ1βΓ9οη.9Γ

«Η Κατάργηση της ρήτρας αναπροσαρμογής», «το 
φθηνότερο ρεύμα στην Ελλάδα», οι «επιδοτήσεις» 

και τα άλλα παραμύθια του Μητσοτάκη

Π
ρωτοφανή διαστρέ
βλωση της αλήθειας 
από την Κυβέρνηση 
Μητσοτάκη και τα παπαγα
λάκια των συστημικών 

Μέυων Μαζικής Παραπλη
ροφόρησης σε ότι αφορά 
τις έες τιμές του ρεύμα
τος.
Ιο Ψέμα! «Φθηνότερο το 
ρεύμα στην Ελλάδα» δια- 
λαλούν από προχθές τα πε
ρισσότερα μέσα μαζικής
ενημέρωσης.......
Ποια είναι η αλήθεια; Από 
προχθές 25/7/2022 που, 
σύμφωνα με τον τελευταίο 
νόμο, αναγκαστικά, έδωσαν 
στη δημοσιότητα οι πάροχοι 
ηλεκτρικής ενέργειας τις τι
μές λιανικής που θα ισχύουν 
τον Αύγουστο βλέπουμε τε
ράστια αύξηση που κυμαίνεται από 30% έως 40% σε 
σχέση με τις τιμές που περιείχαν τη ρήτρα αναπρο
σαρμογής!
Συγκεκριμένα: Η ΔΕΗ για χον μήνα Αύγουστο δίνει 

τιμή μεγαβατώρας 490 ευρώ ή 49 λεπτά την κιλοβα
τώρα. Οι ιδιώτες πάροχοι δίνουν τιμές από 50 έως 
58 λεπτά την Κιλοβατώρα ή 500, 550, και 580 ευρώ 
ανά μεγαβατώρα!!! Τεράστια αύξηση αν αναλογιστεί 
κανείς ότι πριν δυο μήνες που ήταν σε ισχύ η «ρήτρα 
αναπροσαρμογής» οι τιμές κυμαίνονταν από 25 έως 
35 λεπτά ανά κιλοβατώρα, ΑΡΑ έχουμε αύξηση 35% 
έως 40%!!!
Που είδαν τη μείωση η Κυβέρνηση και οι «παπαγά
λοι» τους;
2ο Ψέμα: «Μπορεί πράγματι να δόθηκαν αυτές 
οι εξωφρενικές αυξήσεις όμως η καλή και γεν
ναιόδωρη κυβέρνηση του Μητσοτάκη θα δώσει 
επιδοτήσεις τέτοιες <1,65 δις ευρώ μόνο για τον 
μήνα Αύγουστο) ώστε οι καταναλωτές ούτε θα 
αντιλπφθούν τη μείωση»
Ποια είναι η αλήθεια; Οι καταναλωτές παρά την επι
δότηση θα δουν μεγάλες αυξήσεις στους λογαρια
σμούς τους αφού οι τιμές που θα πληρώνουν έχουν 
αυξηθεί σημαντικά.
3ο ψέμα: «Επιδοτήσεις από τον κρατικό προϋπο
λογισμό»
Οι πολυδιαφημιζόμενες επιδοτήσεις του Μητσοτάκη 
και της Κυβέρνησης δεν προέρχονται από τα κρατικά 
ταμεία (που πάλι οι πολίτες θα τα πλήρωναν μέοω 
της φορολογίας) αλλά προέρχονται από το Ταμείο 
Μετάβασης που τροφοδοτείται από τα τιμολόγια λια
νικής και όσο ακριβαίνουν οι τιμές που πληρώνουν 
οι καταναλωτές τόσα περισσότερα έσοδα έχει και η 
Κυβέρνηση!
Συγκεκριμένα, το Ταμείο Μετάβασης τροφοδοτείται: 
1. Από τα δικαιώματα εκπομπών διοξειδίου του άν
θρακα που αποδίδονται μέσω του Ευρωπαϊκού χρη
ματιστηρίου ρύπων και αρχικά τα πληρώνουν οι πα
ραγωγοί ηλεκτρικής ενέργειας (Φυσικό αέριο, 
λιγνίτης, λιθάνθρακας) και όπως είναι φυσικό τα με- 
τακυλύουν στις τιμές ρεύματος που τα πληρώνει πάλι 
ο καταναλωτής. Τα δικαιώματα αυτά επιβαρύνουν, 
με βάση τις σημερινές τιμές του χρηματιστηρίου ρύ
πων, μέσο όρο περίπου 100 ευρώ τη μεγαβατώρα 
2. Σύμφωνα με τον νόμο που ψήφιοε πρόσφατα η 
Κυβέρνηση η διαφορά μεταξύ των πραγματικών τι
μών που μπαίνει στα τιμολόγια και του κόστους πα
ραγωγής των υδροηλεκτρικών και του λιγνίτη (μι
λάμε αποκλειστικά για τη ΔΕΗ) θα μπαίνει στο Ταμείο 
Μετάβασης. Δηλαδή αν η παραγωγή ρεύματος από 
υδροηλεκτρικά κοστίζει 20 ευρώ η μεγαβατώρα και 
η τιμή πώλησης στη λιανική, όπως όντως διαμορ
φώθηκε για τον Αύγουστο, πάει στα 500 ευρώ τότε 
η κυβέρνηση βάζει στο Ταμείο Μετάβασης 480 ευρώ

ανά μεγαβατώρα. Το 
ίδιο ισχύει για τον λι
γνίτη ο οποίος μπορεί 
σήμερα να έχει κόστος 
παραγωγής γύρω στα 
170 ευρώ ανά μεγαβα
τώρα και η τιμή πώλη
σης είναι στα 500 προ
κύπτει κέρδος για την 
κυβέρνηση 330 ευρώ 
ανά μεγαβατώρα! Άρα 
ο Μητσοτάκης «κάνει 
μνημόσυνα με ξένα 
κόλλυβα». Και επιδοτεί 
τους βιομηχάνους αλλά 
κάνει και την απαραί
τητη ψηφοθηρία.... 
Τουλάχιστον έτοι νομί
ζει!
Κοντολογίς, η Κυβέρ
νηση Μητσοτάκη, έχον
τας στο πλευρό της την 

πλειοψηφια των ΜΜΕ, τα οποία φρόντισε να «ταΐζον
ται» καλά, αντιστρέφει την πραγματικότητα διακη
ρύσσοντας ότι το ρεύμα στην Ελλάδα γίνεται φθηνό
τερο ενώ στην πραγματικότητα ακριβαίνει και μάλιστα 
πάρα πολύ. Έτσι τα τιμολόγια λιανικής διαμορφώ
νονται στα 500 έως 600 ευρώ ανά μεγαβατώρα ενώ 
πριν δυο μήνες που ήταν σε ισχύ η «ρήτρα αναηρο- 
σαραμογής» ήταν στα 250 έως 350 ευρώ ανά μεγα
βατώρα.
Είναι τα μαθηματικά της οικογένειας Μητσοτάκη που 
θεωρούν τους εργαζόμενους και τους πολίτες αυτής 
της Χώρας στοιχειωδώς αμόρφωτους. Ποιος δε θυ
μάται το 0+0=14% όπου ο πατέρας του σημερινού 
πρωθυπουργού έδωσε το Α' Εξάμηνο του 1993 0 
αύξηση στους εργαζόμενους και 0 το Β' εξάμηνο 
αλλά στο τέλος του χρόνου, όπως υποστήριζε, «οι 
εργαζόμενοι έλαβαν αυξήσεις στους μισθούς τους 
14%»!!!
Όμως για να λέμε όλη την αλήθεια, στο ίδιο «μήκος 
κύματος» κινούνται και ο ΣΥΡΙΖΑ και το ΠΑΣΟΚ οι 
οποίοι προτείνουν «πλαφόν» στα τιμολόγια λιανικής 
χωρίς να σταματήσουν, ούτε καν να αλλάξουν, την 
κερδοσκοπία του χρηματιστηρίου μέσω του οποίου 
διαμορφώνονται κατά 100% οι τιμές του ρεύματος. 
Είναι φανερό ότι κανένας τους δεν τολμάει να αγγίξει 
τις «ιερές αγελάδες» του συστήματος που είναι οι 
ενεργειακοί όμιλοι, οι έμποροι της ενέργειας και το 
διευθυντήριο της ΕΕ.
Όμως οι εργαζόμενοι, οι αυτοαπασχολούμενοι, οι 
αγρότες και οι μικρές επιχειρήσεις βρίσκονται αντι
μέτωποι με το φάσμα της απόλυτης φτώχειας και της 
πείνας που απειλούν ακόμα και τη φυσική τους επι
βίωση.
Μονόδρομος λοιπόν είναι ο αγώνας! Η δημιουργία 
ενός μετώπου εργαζόμενων, αγροτών, αυτοαπασχο
λούμενων και καταναλωτών ρεύματος. Οργανωμένα, 
μαζικά και δυναμικά να απαιτήσουμε:
1. Κατάργηση όλων των Χρηματιστηρίων που δια
μορφώνουν τις τμές οτην Ηλεκτρική Ενέργεια (Ελ
ληνικό Χρηματιστήριο Ενέργειας, Ευρωπαϊκό Χρη
ματιστήριο ρύπων και χρηματιστήριο Φυσικού αερίου 
οι αγοραπωλησίες του οποίου μπορεί και πρέπει να 
γίνονται με διμερής συμβάσεις)
2. Το ρεύμα σε όλους τους τομείς (Παραγωγή, Μετα
φορά, Διανομή και Εμπορία) να παρέχεται αποκλει
στικά από μια Δημόσια εταιρεία η οποία θα βρίσκεται 
διαρκώς κάτω από κοινωνικό και εργατικό Έλεγχο. 
Κανένας ιδιώτης, κανένας κερδοσκόηος να μην συμ
μετέχει στον τομές της Ηλεκτρικής Ενέργειας.

Στέφανος Πράσσος 
Περιφερειακός Σύμβουλος 

Εκπρόσωπος της «Αριστερής Συμπόρευσης για 
την Ανατροπή στη Δυτική Μακεδονίας»

Συγχαρητήριο μήνυμα του 
Συλλόγου Εκπαιδευτικών 

Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Φλώρινας

0
 Σύλλογος Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Φλώρινας, συγχαίρει την κα 
Όλγα Μοόσιου - Μυλωνά και την κα Δέ
σποινα Παπαδοπούλου για την τοποθέτηση τους 
στις θέσεις των Διευθυντών/τριών Πρωτοβάθ

μιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης της Π.Ε

Φλώρινας αντίστοιχα.
Ευχόμαστε δύναμη και κάθε επιτυχία στα νέα τους 
καθήκοντα και στο δύσκολο έργο τους και μια δημι
ουργική θητεία. Ευελπιστούμε επίσης σε μια περαι
τέρω παραγωγική και εποικοδομητική συνεργασία, 
για την αντιμετώπιση και την επίλυση προβλημάτων 
του εκπαιδευτικού κλάδου.
Θέλουμε επίσης να ευχαριστήσουμε θερμά τους 
απερχόμενους Διευθυντές/τριες της Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης κ. Γεώργιο Λυγούρα και της Δευτερο
βάθμιας Εκπαίδευσης κα Ευγενία Μαρνέρη για τη συ
νεργασία και την προσφορά τους στην εκπαίδευση, 
την περίοδο της θητείας τους.

Για ίο Δ.Σ. του Συλλόγου 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΡΩΜΑΝΙΔΗΣ ΜΙΧΑΛΗΣ 

Η Γ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΜΑΖΑΡΑΚΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 10:13:43 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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..Συνέχεια από σελίδα 6 (Σταγονίδια)
Από συνέντευξη του επίσημου κοριού του πατρός Κωνσταντίνου Μητσοτάκη: 
Δημοσιογράφος: «Τον Κυριάκο Μητσοτάκη τον είχατε γνωρίσει;».
Χρηστός Μουρίκηα «Τον είχα προλάβει σαν παιδί. Το πήγαιναν στον Παρνασσό για να 
κάνει σκι. Είχα πάει και εγώ μια φορά μαζί. Φαινόταν ότι το παιδί δεν στροφάριζε».
ιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιιι

Αλέ£ηε Τσίπραε: «Υπερκέρδη των παραγωγών ηλεκτρικής ενέργειας Ιούλιος 2021 - 
Ιούνιος 2022: 2.2 δια, ευρώ/ Ουρανοκατέβατα κέρδη & άδικες χρεώσεις ΑΠΕ (Ανε
ξάρτητες Πηγές ενέργειας): 2.4 δια, ευοώ! Με λίγα λόγια, 4,6 δια. έκαναν φτερά από 
τις τσέπες των καταναλωτών και βρέθηκαν στων παραγωγών. Αυτή είναι η ακρίβεια 
Μητσοτάκη».
Και έχεις τη Σδούκου να μας δουλεύει και να μας λέει ότι σου «χαρίζουν γάιδαρο και τον 

κοιτάς στα δόντια»...

Μαοία ΖαχάροΒα: «Η Ρωσία έβαλε και την Ελλάδα στη μαύρη λίστα με τις μη φιλικές 
χώρες που διαπράττουν εχθρικές ενέργειες κατά των ρωσικών διπλωματικών και προ
ξενικών αποστολών στο εξωτερικό. Το διάταγμα, υπέγραψε το πρωί ο πρωθυπουργός 
της Ρωσίας, Μιχαήλ Μισούστιν».
Μια χαρά θα πάει κι αυτό...

Βολοντίμιρ Ζελένσκί: Απειλεί με κυρώσεις τη χώρα μας επειδή 7 ελληνικές εται
ρείες δραστηριοποιούνται στη Ρωσία... απαιτεί από την κυβέρνηση να κλείσει ακόμα 
και κανάλια για έκφραση “φιλορωσικών θέσεων”, αλλά και να πάψουν τα ελληνικά 
τάνκερ να μεταφέρουν (νομίμως με βάση τις αποφάσεις της Συνόδου Κορυφής της 
Ε.Ε.) ρωσικό πετρέλαιο...
Αυτό είναι που λένε «Δώσε θάρρος στον χωριάτη να σου ανέβει στο κρεβάτι»! 0 Κυριάκος 

και ο Δένδιας, αφού πρώτα διέλυσαν τις σχέσεις με τη Ρωσία, «κατάφεραν» να τα σπάσουν και με την Ου
κρανία! Το λες και τεράστια διπλωματική επιτυχία! Να τον ξανακαλέσουμε να μιλήσει στο κοινοβούλιο, να 
μας λύσει και το μυστήριο με το «Αντόνοφ», που κατέπεσε γεμάτο από 12 τόνους πολεμικό υλικό και έθεσε 
σε κίνδυνο τους κατοίκους της περιοχής...

Συγκλονιστική ομολογία του βουλευτή της ΝΔ, Μπάμπη Παηαδημητρίου. 00ΝΤΡΑ 
ΟΗΑΝΕΙΙ: «Γίνονται γενικευμένες παρακολουθήσεις κινητών στη χώρα. Τα τηλέφωνα 
τα παρακολουθούν πολλοί και για διάφορους λόγους. Να προσέχετε. Ένας σοβαρός 
πολιτικός αρχηγός δεν συζητά σοβαρά θέματα στο κινητό του».
Α, πα, πα κ. Μπάμπη μας! Με τον Κυριάκο υπεύθυνο της ΕΥΠ, είναι δυνατόν να γίνονται τέ
τοια πράματα;

Νατάοα Μποφίλιου. καλλιτέχνιδα: «Θεωρώ ότι η κοινωνία βράζει. Υπάρχει μια πάρα 
πολύ μεγάλη αγανάκτηση, η οποία οδηγεί σε μια ξεκάθαρη θέση, ότι παιδιά αυτό ή το 
αλλάΖουυε ή πεθαίνουμε. Μα δεν μπορούμε να αναπνεύσουμε! Δεν μπορούμε να φω
τίσουμε τα σπίτια μας, δεν μπορούμε να βάλουμε βενζίνη στα αυτοκίνητα. Δεν ξέ
ρουμε αν αύριο μεθαύριο θα είμαστε μπλεγμένοι σε έναν πόλεμο, μπορεί και 
παγκόσμιο! Γιατι να συζητούμε! Δεν μπορώ να σταθώ με αυτόν που πιστεύει ότι η θέση 

με τον άνθρωπο, η θέση με την ειρήνη είναι μια θέση βρώμικη. Δεν ζούμε στον ίδιο κόσμο. Εγώ ζω 
σε έναν κόσμο άλλον και εύχομαι κάποια στιγμή από μια μικρή, έστω, χαραμάδα να τον δει».
Προσκυνώ!

Αλε£άντεο Βούτσιτο: «Ποτέ δεν βρεθήκαμε σε πιο δύσκολη κατάσταση από σήμερα. Το 
καθεστώς της Πρίστινα προσπαθεί να παρουσιαστεί ως θύμα και να χρησιμοποιήσει τα 
συναισθήματα του κόσμου... Σε περίπτωση επιθετικών ενεργειών κατά των Σέρβων 
στο Κοσσυφοπέδιο, η Σερβία θα κερδίσει... Η Δύση θέλει να τιμωρήσει τη Σερβία με 
τα χέρια των Αλβανών για τον φιλορωσισμό της, αλλά οι Σέρβοι, ακόμη καί υπό την 
απειλή της γενοκτονίας, δεν θα προδώσουν τη Ρωσία».

Σε πολύ καλό δρόμο είμαστε...

Μαοία ΖαχάροΒα: «Στόχος των επιθέσεων είναι και το Βελιγράδι, το οποίο η Δύση 
θέλει να εξουδετερώσει περαιτέρω χρπσιμοποιώνταε αλβανικά χέρια. Καλούμε την 
Πρίστινα και τις ΗΠΑ και την ΕΕ, που βρίσκονται πίσω της, να σταματήσουν τις προ
κλήσεις και να σεβαστούν τα δικαιώματα των Σέρβων».
Ουπςςς... μπαρούτι μου μυρίζει...

Πέδοο Σάνισεε. πρωθυπουργός της Ισπανίας: «Υποστηρίζουμε τη Σερβία όταν πρόκει
ται για το Κοσσυφοπέδιο. Η Ισπανία ήταν, είναι και θα είναι πάντα στο πλευρό της 
Σερβίας και θα υπρστηρίζει πάντα τον διάλογο μεταξύ των δύο πλευρών».
Αναρωτιέμαι, πού λιάζει το κορμάκι του ο Κυριάκος;

5ϋΝΡΑΥ ΤΙΜΕ5. αποκαλύπτει ότι: «Ο πρίγκιπας Κάρολος έλαβε από τον Μπιν Λάντεν 1 εκατομμύριο 
λίρες (!!!) δωρεά για το φιλανθρωπικό του ταμείο».
Ποιος του φταίεΐ;Ήθελε επαφές με τον Κυριάκο, ο Κάρολος. Δεν ήξερε τί γκαντέμης είναι... Ούτε στέμμα 
δεν θα προλάβει να βάλει...

«Τον Αύγουστο ηου μου χρωστάς τον ξέχασες»...Ό,τι κι αν έχει συμβεί, τρέξτε στην άμμο... Νιώστε 
τον ήλιο... Ανεβείτε στο βουνό... Μυρίστε τη θάλασσα... Καλό μήνα σε όλους! Γεμίστε μπαταρίες... θα μας 
χρειαστεί...

Κι εμείε εδώ Βοέεεχει... τι όοομορωα που βρέεεχει...!
Ο Αχαχούχας

Καταγγελία του Αγροτικού Συλλόγου Αμυνταίου

0
 Αγροτικός Σύλλογος περιοχής Αμυνταίου, καταγγέλλει την απαράδεκτη στάση, τόσο της μετα
ποιητικής βιομηχανίας, όσο και των εμπορικών εταιρειών, που διακινούν τα επιτραπέζια ρο
δάκινα και νεκταρίνια.

Μετά την μεγάλη χαλαζόπτωση, οι αγρότες της περιοχής μας επιβαρύνθηκαν με επιπλέον κόστη, για την καλ
λιέργεια του ροδάκινου. Η συγκομιδή έχει αρχίσει, αλλά κανένα εργοστάσιο, και κανένας έμπορας, δεν θέλει 
ροδάκινα από την περιοχή, με αποτέλεσμα οι αγρότες να είναι αναγκασμένοι, να τα ρίξουν από τα δέντρα 
κάτω, για να μην δημιουργήσουν προβλήματα την επόμενη χρονιά, και να τα καταστρέφουν με διάφορους 
τρόπους. Καλούμε την πολιτεία, να παρέμβει και να δώσει λύση. Πιστεύουμε ότι, ο Οργανισμός Γεωργικών 
Ασφαλίσεων, θα αντιμετωπίσει τη ζημιά της χαλαζόπτωσης, με δίκαιο και αντικειμενικό τρόπο, ώστε η απο
ζημίωση, να καλύπτει στο ελάχιστο το κόστος παραγωγής, το οποίο είναι αυξημένο κατά 70% ,σε σχέση με 
πέρσι (από 700£/στρ. έχει ανέβει στα 1,200€/στρ.).

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ 
ΑΓΡΟΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

2ΐ ηχω
Κοινότητα Πέρδικα Δήμου 

Εορδαίας: Ο αγωγός Φυσικού 
Αερίου διατρέχει την Κοινότητα αλλά 

δεν Θα τη Θερμάνει

Τ
ην Κοινότητα Πέρδικα 
επισκεφθήκαμε μετά την 
διογκούμενη ανησυχία 
των κατοίκων όπως αυτή εκ

δηλώθηκε στα ΜΜΕ και 
αφορά τον υπό κατασκευή 
αγωγό φυσικού αερίου από τη 
ΔΕΔΑ, που θα ξεκινάει από 
τον Πέρδικα και θα τροφοδο
τεί τη Φλώρινα.
Η εικόνα που αντικρίσαμε δι
καιολογεί πλήρως την ανησυχία 
των κατοίκων, αφού τα ορύγ
ματα για την κατασκευή του 
αγωγού διατρέχουν γειτονιές 
της Κοινότητας και περνούν 
μπροστά από τις αυλές των σπι- 
τιών τους.
Τα ερωτήματα που γεννιούνται 
πολλά. Οι κάτοικοι δηλώνουν ότι
κανείς δεν τους ενημέρωσε και ανησυχούν για την ασφάλεια τους.
Τα ερωτήματα που μπαίνουν είναι πολλά και οφείλουν να απαντηθούν 
το επόμενο διάστημα από τους αρμόδιους φορείς και κυρίως τη ΔΕΔΑ. 
Από την πλευρά μας ως Περιφερειακοί Σύμβουλοι οφείλουμε να θέ
σουμε το κυρίαρχο ερώτημα που αφορά την οικονομία των νοικοκυ
ριών και την βιωσιμότητα των επιχειρήσεων και είναι το αυτονόητο: 
Γιατί ενώ ο αγωγός διασχίζει την Κοινότητα Πέρδικα, Περιφέρεια και 
Βουλευτές δεν έθεσαν το θέμα της θέρμανσης της Κοινότητας Πέρδικα 
με την κατασκευή ταυτόχρονα και του δικτύου χαμηλής πίεσης και του 
αντλιοστασίου του Πέρδικα;

Ως γνωστό η Κοινότητα Πέρδικα είναι στην καρδιά της Ζώνης Αηολι- 
γνιτοηοίησης και έχει υποστεί τις επιπτώσεις από την εξορυκτική δρα
στηριότητα της ΔΕΗ. Οι εκτάσεις της Κοινότητας έχουν απαλλοτριωθεί 
για την ανάπτυξη του ορυχείου Αμυνταίου μαζί με αυτές των Κοινοτή
των Λακιάς, Φιλώτα και της κτηματικής περιοχής Αμυνταίου, όμως ο 
Πέρδικας είναι ο μόνος από αυτούς τους οικισμούς που ενώ η κτημα
τική του περιοχή έχει απαλλοτριωθεί, δεν έχει προβλεφθεί η άμεση ανά
πτυξη δικτύου και παροχή Τηλεθέρμανσης όπως έγινε για τους 
υπόλοιπους οικισμούς πολύ περισσότερο που φιλοξενεί μια από τις εξό
δου του ΤΑΠ.
Από την στιγμή που η όδευση του αγωγού προς Φλώρινα, σχεδιάστηκε 
να διασχίζει τον Πέρδικα, η παροχή φυσικού αερίου και η κατασκευή 
του αντλιοστασίου έπρεπε ταυτόχρονα να συζητηθούν, πολύ περισσό
τερο που είναι γνωστό ότι η επιλεξιμότητα των υποδομών Φυσικού Αε
ρίου από το νέο ΕΣΠΑ (μετά το 2023) δεν θα υπάρχει, γεγονός που 
καταργεί το επιχείρημα για την υλοποίηση του έργου το 2030.
Ως εκ τούτου η κατασκευή σήμερα του Αντλιοστασίου και του Δικτύου 
παροχής Φυσικού Αερίου στις κατοικίες και τις επιχειρήσεις της Κοι
νότητας Πέρδικα, αποτελεί την ελάχιστη ανταπόδοση, με την προϋπό
θεση πάντα της διασφάλισης της τιμής προς τους Πολίτες στα επίπεδα 
της παροχής Τηλεθέρμανσης'από λιγνίτη.
Η εκπλήρωση του αιτήματος θα αποτελέσει την πρώτη συγκεκριμένη 
και σοβαρή απόδειξη ότι θα υπάρξει ουσιαστική πρόνοια για τον πυρήνα 
των περιοχών Απολιγνιτοποίησης, μέσα από το Ταμείο Δίκαιης Αναπτυ
ξιακής Μετάβασης, το ΕΣΠΑ και το Ταμείο Ανάκαμψης και επακόλουθα 
και της Δυτικής Μακεδονίας, ξεκινώντας από την Κοινότητα Πέρδικα. 
Το θέμα θα ζητήσουμε να συζητηθεί, λόγω της εξαιρετικής σπουδαι- 
ότηταςτου, στο επερχόμενο Περιφερειακό Συμβούλιο (2 Αυγούστου)

Για τον Συνδυασμό «ΕΛΠΙΔΑ» 
Γεωργία Ζεμηιλιάδου 

Περιφερειακή Σύμβουλος Επικεφαλής

Γ ?
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Αποστολή Δωρεάς ειδών διατροφής στην ΚΙΒΩΤΟ 
ΤΟΥ ΚΟΣΜΟΥ από το Λύκειο Ελληνίδων Φλώρινας

Σ
ε αυτή την δύσκολη οικονομική συγκυρίατο Διοικητικό Συμβούλιο του Λυκείου των Ελληνί
δων παράρτημα Φλώρινας, συνεχίζοντας την ανθρωπιστική του δράση, ευαισθητοποιημένο 
απά το σπουδαίο φιλάνθρωπο έργο του μη κυβερνητικού οργανισμού “ΚΙΒΩΤΟΣ ΤΟΥ ΚΟ
ΣΜΟΥ”, απέστειλε την Τετάρτη 20 Ιουλίου 2022, ένδεκα (11) κιβώτια με είδη διατροφής προς ενί

σχυση του σημαντικού έργου του οργανισμού.
Η αποστολή των κιβωτίων πραγματοποιήθηκε με την ευγενική δωρεάν μεταφορά της Μεταφορικής 

Εταιρίας "ΔΕΛΦΙΝΙΑ”. Αξίζουν θερμές ευχαριστίες προς τον κο Εμμανουήλ Μορφιαδάκη για την συνεχή 
υποστήριξη των ανθρωπιστικών δράσεων του Λυκείου των Ελληνίδων Φλώρινας.

Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου του Λ.Ε. Φλώρινας 
Η Πρόεδρος Χριστίνα Δ. Γκόλνα 

Η Γεν. Γραμματέας Ζσφειριώ Μελισίδου

νγαα
ν Φλώρινας

"ΥΓΕΙΑ ΦΛΏΡΙΝΑΣ"
ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

£ Μικροβιολογικό 
6 Α^κιτολογικό

,£> Γαστρεντερολογικό 

Μ Ενδοκρινολογικό 
ζ$ Ουρολογικό - Ανδρολογικο 
Φ Αλλεργιαλογικό 
© Γενική Χειρουργική 

@ Ψυχιατρικό

Σίνη Κοντογούρη 8, 53100 ΦΛΩΡΙΝΑ - Τηλ.: 23850 49200-8 - ΕΑΧ: 23850 49209 
νιηιννν.γς€ί3(1οηη3$.9Γ, ετπ3ίΙ: ίηίο@γ9βΐ3ί1θΓίη35.9Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες, που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρήστο, Αιματολόγο,
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάσμα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτοάνοσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον Ε0ΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαστρεντερολογικό
« Ουρολογικό - Ανδρολογικο

• Ενδοκρινολογικό
• Αλλεργιολογικό
• Γενική Χειρουργική
• Ψυχιατρική

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΔΕΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
{Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιολογικό, 
Ανοοολογικό,
Μοριακός έλεγχος)

Πρωί:
08:00- ΗΛΟ 
Απόγευμα:
17:30 - 20:30

Πρωί:
08.00-14:00
Απόγευμα:
17:30 - 20:30

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
17:30-20:30

Πρωί:
08:00-ΗΛΟ 
Απόγευμα:
17:30 - 20:30

Πρωί:
08:00- ΗΛΟ 
Απόγευμα:
17:30 - 2030

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18:00 21:00

ΓΑΣΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Κολονοσκόπηαη,
Γαστροακοτιηοί],
Πολι/πΐκτομή/

Απόγευμα:
17:30-21:00

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
17:30-21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ - 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
υπογονιμόίήΐα}

Πρωί*
08:30-14:00
Απόγευμα:
1730-21Λ0

Πρωί
08:30 -14:00

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
1730- 21Λ0

Πρωί:
10:30-14:00
Απόγευμα:
17:30-21:00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΠ ΚΟ

Πρωί:
09.00-16Λ0

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
• ΜΙΚΡΟΕΠΕΜΒΑΣΕΙΙ
{Αφαίρεοη σπίλων, 
λκωμότων κλκύ

Απόγευμα:
17:30-21:00
{Γ ΚορωναίοςΙ

Απόγευμα:
17:30-21:00 
(Γ Κορωναώς)

Πρωί:
08Λ0-14:00 
(X. Παοίνης) 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ Κορώνα ίος)

Απόγευμα:
1730-21Λ0 
{Γ. Κορωνοιος)

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ Απόγευμα:
1730-21:0)

Πρωί
08:30 -ΗΛΟ 
Απόγευμα: 
Ι730-21Λ0

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

Γ
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΥΓΕΙΑ 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ ΑΔΑ:ΡΩ4Ξ0ΡΕΠ-ΚΧ4 
ΔΙΟΙΚΗΣΗ Θεσσαλονίκη,
3ης ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΟΡΓΑΝΩΣΗΣ ΚΑΙ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 
Τμήμα Προμηθειών
Πληρ.: Μπτάκος Αθανάσιος, Μανιούση Άρτεμις 
Τηλ.: 2313 320541/542 
Ε-ηΐ3ίΙ: ρεοηι@3νρβ.9Γ
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ΑΔΑΜ:22ΡΡΟΟ010979681 ι 
Αρ. Πρωτ.: 35490 
21.07.2022

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
2ης ΕΠΑΝΑΛΗΠΤΙΚΗΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Ανακοινώνουμε ότι η 3η Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδονίας επαναηροκηρύσσει 
ανοικτή διαδικασία κάτω των ορίων για την προμήθεια δύο (2) ασθενοφόρων. Συγκε
κριμένα η προμήθεια αφορά δύο (2) τυποποιημένα ασθενοφόρα οχήματα (ΑητΒυ- 
Ιβηοβ) προ-νοσοκομειακής φροντίδας 4X4 ΟίβδβΙ, τύπου Β, συνολικού προϋπολογι
σμού εκατόν εβδομήντα τριών χιλιάδων εξακοσίων ευρώ (173.600,006) 
συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α., (προϋπολογισμός μη συμπεριλαμβανομένου του 
ΦΠΑ: 140.000,006) για την κάλυψη υπηρεσιακών αναγκών των Κέντρων Υγείας Φλώ
ρινας & Δεσκάτης, αρμοδιότητας 3ης Υ.ΠΕ. (Μακεδονίας) με κωδικό του Κοινού Λεξι
λογίου δημοσίων συμβάσεων 0Ρ\/: 34114121-3, με αριθμό Διακήρυξης 12/2022 και 
α/α ΕΣΗΔΗΣ 168874.

Η ημερομηνία διενέργειας ορίζεται στις 16.09.2022 ημέρα Παρασκευή και ώρα 
11:00 πμ, και ημερομηνία λήξης υποβολής των προσφορών ορίζεται στις 12.09.2022 
ημέρα Δευτέρα και ώρα 23:00.

Ημερομηνία έναρξης υποβολής προσφορών στις 22.07.2022 ημέρα Παρασκευή.
Χρηματοδότηση της ούμβασης. Φορέας χρηματοδότησης της παρούσας σύμβασης 

είναι η ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ, Κωδ. ΣΑ ΕΠ0051. Η δαπάνη για την 
σύμβαση προμήθειας δύο ασθενοφόρων βαρύνει την με Κ.Α. 9359 σχετική πίστωση του 
προϋπολογισμού του οικονομικού έτους 2022 του Φορέα. Η παρούσα σύμβαση χρημα
τοδοτείται από Πιστώσεις του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων (ΚΠΔ ΠΡΑΞΗΣ 
2020ΕΠ00510065). Περιλαμβάνεται στο υποέργο Νο 2 της Πράξης : «Δράσεις ενί
σχυσης των Ψηφιακών Υπηρεσιών Υγείας και προμήθεια ασθενοφόρων για την 
ΠΦΥ της 3ης ΥΠΕ στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας» η οποία έχει ενταχθεί στο 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Δυτική Μακεδονία 2014-2020» με βάση την Απόφαση 
Ένταξης με αρ. πρωτ. 3599/04.11.2020 και με την αριθμ 2157/09.06.2021 1 η τροπο
ποίηση της που είναι σε ισχύ με Κωδικό ΟΠΣ 5070133 στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 
«Δυτική Μακεδονία 2014-2020». Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την Ευρω
παϊκή Ένωση (Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ) και από εθνικούς 
πόρους μέσω του ΠΔΕ.

Η σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από
οικονομική άποψη προσφορά, βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας - τιμής. Προσφορές 
υποβάλλονται για το σύνολο των δύο (2) ασθενοφόρων.

Δικαίωμα συμμετοχής: Δικαίωμα συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης της παρούσας 
σύμβασης έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα και, σε περίπτωση ενώσεων οικονομικών 
φορέων, τα μέλη αυτών, που είναι εγκατεστημένα σε: α) κράτος-μέλος της Ένωσης, β) 
κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), γ) τρίτες χώρες που έχουν 
υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύ
πτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την 
Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και δ) σε τρίτες χώρες που δεν 
εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή 
πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμ
βάσεων. Οι ενώσεις οικονομικών φορέων, συμπεριλαμβανομένων και των προσωρινών 
συμπράξεων, δεν απαιτείται να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή για την υποβολή 
προσφοράς. Στις περιπτώσεις υποβολής προσφοράς από ένωση οικονομικών φορέων, 
όλα τα μέλη της ευθύνονται έναντι της αναθέτουσας αρχής αλληλέγγυα και εις ολόκλη
ρον.

Εγγύηση συμμετοχής: Για την έγκυρη συμμετοχή στη διαδικασία σύναψης της πα
ρούσας σύμβασης, κατατίθεται από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς (προσφέ- 
ροντες), εγγυητική επιστολή συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό των δύο τοις εκατό 
(2%) ευρώ της εκτιμώμενης αξίας της σύμβασης εκτός Φ.Π.Α. της Σύμβασης, ήτοι:
2.800,00€.

Χρόνος ισχύος των προσφορών: Οι υποβαλλόμενες προσφορές ισχύουν και δε
σμεύουν τους οικονομικούς φορείς για διάστημα δώδεκα (12) μηνών από την επόμενη 
της διενέργειας του διαγωνισμού. Προσφορά η οποία ορίζει χρόνο ισχύος μικρότερο από 
τον ανωτέρω προβλεπόμενο απορρίπτεται.

Διάρκεια σύμβασης - Χρόνοι παράδοσης: 180 ημερολογιακές ημέρες. 0 συμβα
τικός χρόνος παράδοσης μπορεί να ηαρατείνεται, πριν από τη λήξη του αρχικού συμβα
τικού χρόνου παράδοσης, υπό τις προϋποθέσεις του άρθρου 206 του ν. 4412/2016. Στην 
περίπτωση που το αίτημα υποβάλλεται από τον ανάδοχο και η παράταση χορηγείται χωρίς 
να συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας ή άλλοι ιδιαιτέρως σοβαροί λόγοι που καθιστούν 
αντικειμενικούς αδύνατη την εμπρόθεσμη παράδοση των συμβατικών ειδών επιβάλλονται 
οι κυρώσεις του άρθρου 207 του ν. 4412/2016.

Ημερομηνία αποστολής δημοσίευσης της Διακήρυξης στον Ελληνικό Τύπο στις 
22.07.2022 ημέρα Παρασκευή.

Όλες οι επικοινωνίες σε σχέση με τα βασικά στοιχεία της διαδικασίας σύναψης της 
σύμβασης, καθώς και όλες οι ανταλλαγές πληροφοριών/ διευκρινήσεις, ιδίως η ηλε
κτρονική υποβολή, εκτελούνται με τη χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος 
Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ), μέσω της Διαδικτυακάς πύλης 
νννννν.ρΓοη·πίΗβυ5.9ον.9Γ του ως άνω συστήματος. Καταχωρήθηκε επίσης η περίληψη 
της Διακήρυξης στο διαδίκτυο στη διεύθυνση (νννννν.3γρε·9Γ), στο ΚΗΜΔΗΣ και στο ΔΙ
ΑΥΓΕΙΑ.

Πληροφορίες όλες τις εργάσιμες μέρες από 10.00 έως 14.30 στο Τμήμα Προμη
θειών της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας (Μακεδονίας), Αριστοτέλους 16, 546 23 
Θεσσαλονίκη, τηλ. 2313 320 561, 2313 320542, επτβίΐ: ρΓθπτ@3γρβ.9Γ.

I-

Ο Διοικητής
της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας 

Δρ. Παναγιώτης Μπογιατζίδης
Λ

Σύλληψη 37χρονου αλλοδαπού στη Φλώρινα 
διότι σε βάρος του εκκρεμούσανΈνταλμα 

Σύλληψης και καταδικαστική απόφαση

Σ
υνελήφθη την Κυριακή (21-07-2022) χο μεσημέρι στη Φλώ
ρινα, από αστυνομικούς του Τμήματος Ασφάλειας Φλώρινας, 
37χρονος αλλοδαπός, διότι σε βάρος του εκκρεμούσαν:

•Ένταλμα Σύλληψης της κας Ανακρίτριας του 3ου Ειδικού Ανακριτικού 
Τμήματος Πλημμελειοδικών Αθηνών, για τα αδικήματα της ληστείας 
και της συγκρότησης και ένταξης σε εγκληματική οργάνωση.
• Απόφαση του Β' Τριμελούς Πλημμελειοδικείου Αθηνών, με την οποία 
καταδικάστηκε σε ποινή φυλάκισης -10- μηνών, για τα αδικήματα της 
πλαστογραφίας με χρήση και της απόπειρας υφαρπαγής ψευδούς βε
βαίωσης.
0 συλληφθείς οδηγήθηκε στην κα. Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών Φλώ
ρινας.

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 10:13:43 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.
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Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

...Συνέχεια από σελίδα 24

0 Κωνσταντίνος, πριν καν αποσταλεί το γραπτό κεί
μενο της παραίτησης, σπεύδει να δώσει εντολή 
σχηματισμού κυβέρνησης στον Νόβα (ποιητή, 
εκτός των άλλων, του «Κι ήταν τα στήθη σου/ 
Άσπρα σα γάλατα/ Και μου 'λεγες/ Γαργάλα τα, Γαρ- 
γάλα τα!»), ο οποίος, σύμφωνα με τον ιστορικό ϋ. 
Μβγηαυά, «καιροφυλακτούσε κατά τα φαινό
μενα στον προθάλαμο των Ανακτόρων αναμέ
νοντας την αναχώρηση Παπανδρέου».
Ο Μητσοτάκηε. άλλωστε, το επιβεβαιώνει:
«Αυτό που ήταν το καταστροφικό και το τρελό 
και το τελείως παράλογο ήταν η ορκωμοσία από 
πλευράς του βασιλέως. Και πολύ περισσότερο, 
πολύ περισσότερο, εφόσον ο Παπανδρέου δεν 
είχε υποβάλει την παραίτησή του. Του είπε “Με- 
γαλειότατε, θα σας στείλω αύριο την παραίτησή 
μου" και του είπε αυτός “Οχι, τη θέλω υποβλη- 
θείσα από σήμερα", δηλαδή είχε και τη δυνατό
τητα, την άνεση να πει εντάξει, θα έβγαινε ο 
Παπανδρέου και θα έλεγε “Θα σας στείλω την 
παραίτηση", θα πέφτανε πάνω του και Θα λέγανε 
“Μην τη στείλεις", δηλαδή υπήρχανε εκατό τρό
ποι. Από την ώρα όμως που του κόβει τα γεφύ- 
ρια και ορκίζει νέο πρωθυπουργό, από την ώρα 
που γίνεται αυτό το τρελό, το απίστευτο...». 
Επειδή υπάρχει φόβος να χαθούμε μέσα στις ιστο
ρικές λεπτομέρειες, ας το επεξηγήσουμε λίγο παρα
πάνω: Ο βασιλιάς, του οποίου ο ρόλοε Βάσει του 
Συντάνυατοε οφείλε να είναι εθιμοτυπικός και
να ακολουθεί την αρχή τηε δεδηλωμένης, να
ορίζει δηλαδή κυβέρνηση, που έχει την εμπι
στοσύνη τηε πλειοψηφίαε τηε Βουλήε. στην
ουσία έριξε την εκλεγμένη κυβέρνηση του Πα
πανδρέου και όρισε άλλον πρωθυπουργό, πριν 
καν ο τελευταίος υποβάλλει την έγγραφη πα
ραίτησή του.Έχουμε, με άλλα λόγια, να κάνουμε, 
όπως έλεγαν και οι κύκλοι του Παπανδρέου τότε,
με ένα «βασιλικό ποαΕικόπηυο»!
Αυτοί που συμφώνησαν με την απόφαση του μο
νάρχη κόντρα στη δημοκρατική νομιμότητα ονομά
στηκαν Αποστάτες και τα γενονότα του Ιουλίου 
του ’65 ή αλλιώς Ιουλιανά. ονομάστηκαν Απο
στασία. όρο που, φυσικά, δεν αποδέχεται ο ίδιος 
ο Κωνσταντίνος Μητσοτάκης. ο οποίος είναι 
σε μεγάλο βαθμό ένας από τους σημαντικότε
ρους αποστάτες.
Η πρώτη κυβέρνηση των Αποστατών, την
οποία σχηματίζει ευθύς αμέσως ο Νόβας, αποτε
λούνταν από επιφανή μέλη της Ένωσης Κέν
τρου, εκ των οποίων οι μισοί, όπως ο 
Μητσοτάκης και ο Παπασπύρου, συμμετείχαν 
και στην κυβέρνηση που ανάτρεψαν. Η εφημε
ρίδα «Ελευθερία» του Κόκκα, μάλιστα, που αν 
και ως κυρίαρχη εφημερίδα του Κέντρου στήριζε 
μέχρι πρότινος τον Παπανδρέου, τηρεί στάση 
υπέρ της Αποστασίας και αναφέρει στο πρωτο
σέλιδο της στις 20 Ιούλη: «Ωρκίσθησαν χθες 
δέκα τέσσαρες νέοι υπουργοί, κατά το πλείστον 
πρωταγωνισταί του Ανένδοτου Αγώνας».
Η ειρωνεία για τη συνταγματική εκτροπή που φέ
ρουν εις πέρας υποστηρικτές της αποκατάστασης 
της δημοκρατικής νομιμότητας είναι έκδηλη. Από 
την άλλη πλευρά, η εφημερίδα «Μακεδονία» του 
Ιωάννη Βελλίδπ, που υποστήριζε και αυτή την 
Ένωση Κέντρου στη βόρεια Ελλάδα, αναφέρει 
ρητά στις 16 Ιουλίου πως «ο βασιλεύς ώρκισε 
πρωθυπουργόν τον κ. Νόβαν πριν υποβάλη την 
παραίτησίν της η κυβέρνησις χωρίς να τηρη
θούν οι συνταγματικοί κανόνες».
0 Γεώργιος Παπανδρέου από την πλευρά του 
κηρύσσει αγώνα ενάντια στη συνταγματική 
εκτροπή από το «βασιλικό πραξικόπημα», κα

ταγγέλλει παραβίαση του πολιτεύματος και 
«καλεί τον ελληνικόν λαόν εις νέον Ανένδοτον 
Αγώνα».
0 λαός, εκπροσωπούμενος κυρίως από υποστηρι- 
κτέε τηεΈνωσηε Κέντρου αλλά και τηε ΕΑΑ
τον ακολουθεί βγαίνοντας στους δρόμους της πρω
τεύουσας, με αίτημα την άμεση διεξαγωγή εκλο
γών και κυρίαρχο αντιβασιλικό σύνθημα το «Δεν 
σε Θέλει ο λαός, παρ' τη μάνα σου και μπρος». 
«Άνω των 500.000 λαού» διαβάζουμε από τη 
«Μακεδονία» στις 20 Ιουλίου «αποθέωσαν τον 
κ. Γ. Παπανδρέου και απεδοκίμασαν την ψευδο- 
κυβέρνησιν των ανδρείκελων». Στις συγκεντρώ
σεις αυτές κάνει την εμφάνισή του και το περίφημο 
σύνθημα «Μπτσοτάκπ κάθαρμα».
Διαβάζουμε πάλι από την εφημερίδα «Ελευθερία», 
που χτυπά τον Παπανδρέου και τις διαδηλώσεις 
στις 30 Ιουλίου 1965: Εις τους προσερχομένους 
εις την συγκέντρωσιν διενέμοντο υπό ειδικών 
συνεργείων φωτογραφίαι του κ. Παπανδρέου. 
Υπό άλλων συνεργείων διενέμοντο ή επιρρί- 
πτοντο από του εξώστου της Λέσχης (των Φιλε
λευθέρων επί της οδού Χρήστου Λαδά 2) 
σημειώματα, αναγράφοντα τα συνθήματα, τα 
οποία έπρεπε να κυριαρχήσουν κατά τη συγκέν- 
τρωσιν. Τα επικρατήσαντα προ της «συνεδριά- 
σεως» συνθήματα ήσαν «Ανένδοτοι», 
«Ενότητα», «Τούμπα δολοφόνε», «Μητσοτάκη 
κάθαρμα», «Έξω οι προδότες» και «Κάτω οι αυ
λόδουλοι».
Ποιος είναι άραγε ο ρόλος του Μητσοτάκη στην 
Αποστασία; Σύμφωνα με την εκτίμηση του εκδότη
της «Αθηναϊκής», Ιωάννη Παπαγεωργίου, ο 
Μητσοτάκης φαίνεται να είναι ο αρχηγός των
«αυλοκολάκων» του Βασιλιά. Μαρτυρίες από τον 
στενό κύκλο του εκείνη την εποχή υποδεικνύουν 
ότι ο Μητσοτάκης βρισκόταν σε έντονη αντιπα
ράθεση με τον Ανδρέα Παπανδρέου για τη δια
δοχή στην ηγεσία τηςΈνωσης Κέντρου και 
ίσως είδε στην Αποστασία μια ευκαιρία να εξα
σφαλίσει το δαχτυλίδι της εξουσίας, έστω κι ον 
ήταν σε έναν χώρο πολιτικά ξένο έως εκείνη
την στιγμή, όπως αυτόν της Δεξιάς.

Η συνέχεια στο επόμενο φύλλο...

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ
ΤΟΥ ΟΣΕ

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47 

Τηλ. Επικ.: 2385022404

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52 

Τηλ. Επικ.: 2310121528

Συγχαρητήριο μήνυμα

Θ
ερμά συγχαρητήρια στον 
εγγονό, ανηψιό μας Στέλιο 
Μαυρίδη του Δήμου που 
συνεχίζει να μας κάνει υπερήφα

νους τώρα και με την αναγόρευσή 
του σε Επίκουρο Καθηγητή Δημο
σιονομικού (Δημοσιονομικό, Φο
ρολογικό, Δημόσιες Συμβάσεις) 
Δικαίου και Ευρωπαϊκής Οικονο
μικής Διακυβέρνησης. Καλή στα
διοδρομία!"

Σολάκης Παντελής

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ Μ Ε.

Παραδΐδοντω μαθήματα
Βιολογίας - Χημείας

* Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

<5 Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

~ Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσιτή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπονδών
Βακφάρη Μαριάνθη

Γίρεσπών 16, Φλώρινα -Τηλ : 6974991259-2385503362
*

£ηο$ίβοήηα@£ΐηαίΙ. εοτη

Ευχαριστήριο της Ιερός 
Μητροπόλεως προς τον 

Ευάγγελο Τσέκαρη

Ή:[Ιερά ήμών Μητρόπολις, επιθυμεί νά έκφράσει δημοσίως, 
θερμότατες εύχαριστίες προς τον άξιότιμον κ. Βαγγέλη Τσέ
καρη, ιδιοκτήτην τής έπιχειρήσεως «Ρίνο», ώς καί στούς ερ

γαζομένους αύτής, για την εύγενική καί πολύτιμη έκ μέρους τού προ
σφορά γευμάτων εις τάς πέντε (5) περιόδους των κατασκηνώσεων 
τπς καθ' ήμαςΊερας Μητροπόλεως «ΑΓΙΟΣ ΘΑΑΛΕΛΑΙΟΣ».

Εύχόμεθα ό Παντοδύναμος Κύριος να τους χαρίζει πλούσια την 
εύλογία Του, ψυχική καί σωματική ύγεία, δύναμη στο έργο τους καί 
κάθε καλό στήν οικογένεια τους. Είθε ή ηράξις αύτή να συνιστα όξιο- 
μίμητον παράδειγμα εμπράκτου αγάπης και βοήθειας εις τό έργο τής 
Εκκλησίας.

ΕΚ ΤΗΣ ΙΕΡΑΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΕΩΣ

Γρ ίφ ο ο

Ο ζητούμενος αριθμός 

είναι το 69 διότι:

69 στην δευτέρα= 4761 

και

69 στην τρίτη= 328509

9 4 2 6 5 8 3 7 1
3 1 5 7 9 2 4 6 8
6 8 7 1 3 4 2 5 9
8 5 1 3 6 7 9 4 2
4 6 9 2 1 5 7 8 3
7 2 3 8 4 9 5 1 6
2 7 4 9 8 1 6 3 5
5 3 8 4 2 6 1 9 7
1 9 6 5 7 3 8 2 4
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Πεντανόστψο Πρασόρυζο!

Ο
ι περισσότεροι θεωρούν το πρασόρυζο ως 
ένα από τα πλέον ταπεινά φαγητά της ελλη
νικής κουζίνας, αλλά για μένα είναι ένα γα

στρονομικά κορυφαίο πιάτο! Για να είμαι 
ειλικρινής, είναι απ’ τα φαγητά που δεν μαγει
ρεύω και πολύ συχνά, αλλά μια δυο φορές το 
μήνα σίγουρα θα υπάρχει στο τραπέζι. Το αστείο 
είναι πως κάθε φορά που σερβίρω πρασόρυζο θα 
το σχολιάσουν θετικά και πάντα με την ίδια έκ
πληξη, για το πώς ένα τόσο απλό φαγητό κατα
φέρνει να είναι τόσο νόστιμο.

Ομολογώ ότι είχα έναν προβληματισμό για το αν αξίζει 
τον κόπο να σας δώσω τη συνταγή μου. Αλλά τελικά 
το αποφάσισα για τον εξής λόγο: Ψάχνοντας στο δια
δίκτυο για συνταγές πρασόρυζου, διαπίστωσα ότι οι 
περισσότερες είχαν μακρινή σχέση με τη δική μου. Με 
λ.γα λόγια, είδα πολλά υλικά όπως σέλινο, ντομάτα, 
καρότα, τυρί, αλλαντικά και κάθε λογής εξωτικά ή 
βαριά καρυκεύματα όπως κάρδαμο, μπαχάρι, δάφνη 
και άλλα. Το δικό μου πρασόρυζο είναι συνταγή της 
γιαγιάς Αθηνάς. Μια συνταγή απλή και απέριττη, σοφή 
κοι κομψή, παραδοσιακή και είναι γνωστό πως η πα
ραδοσιακή κουζίνα διέπρεψε, γιατί έδειχνε μεγάλο 
σεβασμό στα υλικά και στους συνδυασμούς τους. 
Έτσι, τίποτα δεν έμπαινε τυχαία και ποτέ δεν προστί- 
θεντο στοιχεία και γεύσεις σε ένα πιάτο, αν δεν 
υπήρχε λόγος. Κάθε παραδοσιακό πιάτο είναι η 
γιορτή ενός ή δύο κεντρικών υλικών και ό,τι άλλο 
μπει στη συνταγή, στόχο έχει μόνο να αναδείξει ή να 
συμπληρώσει αυτά τα κεντρικά υλικά.

Για αυτήν την απλότητα αποφάσισα να σας κάνω γνω
στή τη συνταγή. Έτσι, σας προκαλώ και σας προ
σκαλώ, αν δεν το ξέρετε έτσι το πιάτο ή αν ποτέ ως 
σήμερα δεν σας ήρθε η όρεξη για πρασόρυζο, να δο
κιμάσετε την απλή αυτή συνταγή. Εύκολη και απλή, 
παραδοσιακή ελληνική συνταγή με την ετοιμασία να 
παίρνει περί τα 15 λεπτά και το μαγείρεμα περί τη μισή 
ώρα. Αποτελεί ιδανική συνταγή για όλες τις εποχές 
του χρόνου. Ελπίζω να σας εκπλήξει ευχάριστα!

Εκτέλεση:
Κόψτε τα πράσα σε λεπτές ροδέλες. Ψιλοκόψτε το 
κρεμμύδι ή περάστε το στο μούλτι. Βάλτε το λάδι σε 
μεγάλη πλατιά κατσαρόλα να ζεσταθεί σε μεσαία έν
ταση. Μόλις πάρει θερμοκρασία, ρίξτε το κρεμμύδι, 
ανακατέψτε καλά και προσθέστε την ζάχαρη. Σε 3

ΜαΓε

κρεμμύδι για άλλα 5 λεπτά, να αρχίσει να μαραίνεται. 
Προσθέστε το ρύζι και σοτάρετέ το μαζί με το μίγμα 
πράσου-κρεμμυδιού για 1 λεπτό. Στη συνέχεια ρίξτε 
το νερό και ανακατέψτε καλά. Αφού πάρει βράση, 
προσθέστε τον άνηθο, τον δυόσμο το αλάτι και το πι
πέρι, και ανακατέψτε πάλι. Στη συνέχεια χαμηλώστε 
την ένταση (να σιγοβράζει) και βάλτε το καπάκι στη 
κατσαρόλα. Στα 15 περίπου λεπτά και καθώς το ρύζι 
έχει πιει το περισσότερο ζουμί στο φαγητό, προσθέστε

Υλικά
• 1 φλ. τσαγιού ρύζι 

• 4-5 πράσα
• 3 κουτ. σούπας άνηθο ψιλοκομμένο
• Λίγο δυόσμο φρέσκο ψιλοκομμένο ή

αποξηραμένο
• 1 κρεμμύδι ψιλοκομμένο

• 3 μεγάλα ποτήρια ζωμό λαχανικών ή
νερό

• 1 κουτ. γλυκού ζάχαρη
• Χυμός λεμονιού από ένα ζουμερό 

λεμόνι
• 100 γπΙ. ελαιόλαδο για το μαγείρεμα 
και λίγο για σερβίρισμα (προαιρετικό)

• 1 κουτ. γλυκού αλάτι
• '/ι κουτ. γλυκού πιπέρι

το λεμόνι και ανακατέψτε, ξανασκεπάζοντας για τα τε
λευταία 4-5 λεπτά. Δοκιμάστε στο ΣΟλεπτο να δείτε αν 
το ρύζι σας έχει γίνει και έχει μείνει ελάχιστο υγρό στη 
κατσαρόλα, που θα το πιει στη διάρκεια του φυσικού 
κρυώματος. Αφαιρέστε το φαγητό απ’ τη φωτιά και 
διατηρείστε το σκεπασμένο για τουλάχιστον 15-20 
λεπτά, μέχρι να πιει όλα τα υγρά και να είναι σε θερ
μοκρασία που μπορείτε να απολαύσετε τις γεύσεις 
του. Δοκιμάζετε και διορθώνετε σε αλάτι και λεμόνι. 
Σερβίροντας σε κάθε πιάτο προσθέστε αν θέλετε λίγο 
ελαιόλαδο και οπωσδήποτε τρίψτε λίγο φρεσκοτριμ- 
μένο πιπέρι. Συνοδέψτε το με φέτα.
Είμαι σίγουρη ότι όταν το δοκιμάσουν, θα ακούσετε, 
εκτός από επαίνους, και μυκηθμούς ικανοποίησης 
από τη λιτή νοστιμιά του συνδυασμού των γεύσεων 
και την φρεσκάδα των αρωμάτων!
Καλή επιτυχία φίλες μου! Μέχρι την επόμενη εβδο
μάδα ας πετάξουμε ό,τι περιττό βαραίνει τη ζωή μας, 
γιατί όπως έλεγε και η γιαγιά Αθηνά: «Η ευτυχία είναι 
πράγμα απλό και λιτοδίαιτο -ένα ποτήρι κρασί, ένα 
κάστανο, ένα φτωχικό μαγκαλάκι, η βοή του ανέμου, 
ο ήχος της βροχής, η απαλότητα του χιονιού... Τίποτα 
άλλο...».

Σας φιλώ αυγή...

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Ιουλιανά (μέρος 2ο)

Κ
ομβικό ρόλο στην κλιμακούμενη ρήξη της κυβέρνησης του 
Γεωργίου Παπανδρέου και του Παλατιού παίζει η περίφημη 
υπόθεση «ΑΣΠΙΔΑ». Πιο συγκεκριμένα, στις 18 Μαΐου 1945 
η προσκείμενη στην ΕΡΕ εφημερίδα της Λάρισας «Ημερήσιοε 

Κήρυξ» δημοσιεύει στοιχεία για την ύπαρξη μιαε υυστικήε οργά
νωσης υε αριστερέ; αποκλίσεις και υποστηρικτέε τηε δημοκρα
τική»: παράταξης ιιέσα στο στράτευιια ιιε το όνομα «ΑΣΠΙΔΑ» 
(Αξιωματικοί Σώσατε Πατρίδα, Ιδανικά, Δημοκρατία, Αξιοκρατία), που 
σκόπευε να κάνει πραξικόπημα, για να καταργήσει το πολίτευμα
τηε Βαοιλευόμενηε δημοκρατίας.
Οι αθηναϊκές εφημερίδες αναδημοσιεύουν και γίνεται μεγάλος ντό- 
ρος. Μάλιστα, ο Ελληνοκύπριος αξιωματικός του ελληνικού 
στρατού, ιδρυτής της αντικομμουνιστικής δωσιλογικής οργάνω
σης X και πρωτεργάτης της λευκής τρομοκρατίας απέναντι σε 
όσους συμμετείχαν στην ΕΑΜική αντίσταση μετά τη συμφωνία 
της Βάρκιζας, Γεώργιοε ΓρίΒαε. εμπλέκει τον Ανδρέα Παπαν
δρέου. γιο του Πρωθυπουργού και Αναπληρωτή Υπουργό Συντο
νισμού, ως εμπνευστή και πολιτικό ηγέτη του «ΑΣΠΙΔΑ». Η 
εφημερίδα «Καθημερινή», που πρόσκειται στη Δεξιά και χτυπά την 
Ένωση Κέντρου, γράφει για τον Γεώργιο Παπανδρέου στις 7 Ιουλίου 
1965, μία εβδομάδα δηλαδή πριν την Αποστασία, ότι «μοναδικόν 
του κίνητρον η προσπάθεια να συγκαλύψη τον υιόν εις την υπό- 
θεσιν ΑΣΠΙΔΑ».
Αν και οι σχέσεις μεταξύ Γεωργίου και Ανδρέα Παπανδρέου ήταν αρ
κετά συγκρουσιακός, ο πρώτος υποστηρίζει τον γιο του θεωρώντας 
τα δημοσιεύματα σκευωρία της Δεξιάς. Η υπόθεση παραπέμπεται στη 
στρατιωτική δικαιοσύνη, το πόρισμα της οποίας επιβεβαιώνει μεν 
την ύπαρξη της οργάνωσης «ΑΣΠΙΔΑ», αλλά επισημαίνει ότι δεν 
έχει πολιτικές επιδιώκεις ή κάποια σχέση με τον υιό Παπαν
δρέου ή οποιοδήποτε άλλο πολιτικό πρόσωπο.
Παρά το πόρισμα, η πολιτική κρίση κλιμακώνεται. Ο βασιλιάς αρνεί- 
ται να αρχειοθετήσει την υπόθεση και προτίθεται να τη στείλει 
στην αστική δικαιοσύνη. Πολλοί, μάλιστα, υποστηρίζουν ότι οι επι
κείμενοι αποστάτεε. με τη συνδρομή του εκδότη Πάνου Κόκκα, 
ήδη έχουν βάλει σε δράση τα σχέδιά τους για ανατροπή του Γε
ωργίου Παπανδρέου.
Κάποιοι βουλευτές τηςΈνωσης Κέντρου, μάλιστα, υποστήριζαν ότι
είχαν δει τον Μητσοτάκπ με τον Πρόεδρο της Βουλής και βου
λευτή τηεΈνωσηε Κέντρου Γεώονιο Αθανασιάδη Νόβα, τον 
πρώτο πρωθυπουργό των αποστατών, σε σύσκεψη στο γραφείο
του το πρωί της ορκωμοσίας του. 0 ίδιος ο Κωνσταντίνος Μητσο- 
τάκης το αρνείται.
Από την πλευρά του ο Γεώργιος Παπανδρέου ζητά από τον Υπουργό 
Αμυνας Πέτρο Γαρουφαλιά να αντικαταστήσει την ηγεσία των ενό
πλων δυνάμεων, στους οποίους ασκούσε έλεγχο το Παλάτι, όπως 
τον αρχηγό του ΓΕΣ Ιωάννη Γεννηματά. 0 Γαρουφαλιάς αρνείται. 
Έτσι ο «Γέρος» αναγκάζεται να διαγράψει τον Γαρουφαλιά, που δεν 
παραιτούνταν και να προτείνει να αναλάΒει ο ίδιος ως πρωθυ
πουργός το Υπουργείο Άυυναε. Όταν ούτε αυτό γίνεται δεκτό από 
το Παλάτι, ο Παπανδρέου συνειδητοποιεί τον βαθμό παρέμβασης του 
Στέμματος στην άσκηση εξουσίας και υποβάλλει την προφορική 
παραίτησή του στιε 15 Ιουλίου του 1965.

Συνέχεια στη σελίδα 23...

Σκλήθςο Φλώςινας, τηλ.: 23860 31206 & 31080
ίηίο^α^οηαη.^τ - νντνν.8,£0η»γΐ.&Τ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 18/05/2024 10:13:43 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.


